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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΝΟΜΟΣ ΠΡΕΒΕΖΑΣ                                                       
ΔΗΜΟΣ ΠΡΕΒΕΖΑΣ 
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

Α  Π  Ο  Σ  Π  Α  Σ  Μ  Α 

 
Από το πρακτικό 41/2023 Συνεδρίασης ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 

Σήμερα την 22-12-2023, ημέρα Παρασκευή και ώρα έναρξης 19:00, συνήλθε το 

Δημοτικό Συμβούλιο Πρέβεζας σε τακτική συνεδρίαση δια ζώσης, σύμφωνα με τις 

διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010(ΦΕΚ 87/Τ.Α΄/07.06.2010), όπως το άρθρο 

αυτό αντικαταστάθηκε και ισχύει με το άρθρο 74 του Ν. 4555/2018 (ΦΕΚ 133/Τ.Α/19-7-

2018), την ΥΠ.ΕΣ. εγκ.375 / 39167 / 02.06.2022 την ΚΥΑ – 429/12.03.2020,τις διατάξεις 

του Ν.4940/2022 (ΦΕΚ 112 Α΄) και την ΥΠ.ΕΣ. εγκ. – 488/35496/25.04.2023, ύστερα από 

την αριθμ. Πρωτ. 25021/18-12-2023 πρόσκληση του Προέδρου Δ.Σ. κ. Λεωνίδα 

Αργυρού, η οποία επιδόθηκε και δημοσιεύθηκε νόμιμα, για συζήτηση και λήψη αποφάσεων 

στα θέματα της Ημερήσιας Διάταξης.  
Ο Δήμαρχος κ. Νικόλαος Γεωργάκος είναι παρών.  
 

  ΘΕΜΑ : «Συζήτηση για το ζήτημα του Τουριστικού Λιμένα». 
 

Κατά την έναρξη της συνεδρίασης ο Πρόεδρος  διαπίστωσε  ότι σε σύνολο 33 δημοτικών 

συμβούλων  ήταν:                            
                                                  Π Α Ρ Ο Ν Τ Ε Σ                                    

 1. Λεωνίδας Αργυρός 13.Κωνσταντίνος Δήμου 

 2. Κωνσταντίνος Ακρίβης 14.Χρήστος – Ευκλείδης Φονταράς   

 3. Ιωάννης Δαρδαμάνης  15.Αθανάσιος Ανωγιάτης    

 4.Γρηγόριος Κουμπής  16.Βασίλειος Κωστούλας 

 5. Νικόλαος Παγγές 17.Παναγιώτης Λελοβίτης   

 6.Γεώργιος Σαριάνογλου    18.Κωνσταντίνος Κύρλας 

 7.Χρήστος Μπαΐλης   19.Χρύσανθος Κυριαζής 

 8. Ευάγγελος Γιαννουλάτος 20.Ειρήνη Παπαδημητρίου 

 9.Κοσμάς Κορωναίος 21.Μάριος Κατσιώτης 

10.  Λάζαρος Πιπιλίδης 22.Φώτιος Ζέρβας (Ανεξάρτητος) 

11.Γεώργιος Νίτσας 23.Χαράλαμπος Κακιούζης  (ανεξάρτητος) 

12.Αναστάσιος Αμάραντος 24.Παύλος Σαραμπασίνας (ανεξάρτητος) 

                                                     Α Π Ο Ν Τ Ε Σ  (αν και προσκλήθηκαν Νόμιμα) 

1.Νικόλαος Λουφέκης  6. Γεώργιος Ντόντης (ανεξάρτητος) 

2. Ιωσήφ Στύλος 7.Ηλίας Αλεξανδρής (ανεξάρτητος)  

3. Ευάγγελος Ροπόκης 8. Δημήτριος Καραμανίδης (Ανεξάρτητος) 

4. Σταύρος Αμάραντος 9. Αθηνά Κωνσταντάκη(ανεξάρτητη) 

5.Κωνσταντίνος Ματέρης (ανεξάρτητος)  

     

  Κατά τη διάρκεια της συνεδρίασης και την συζήτηση του θέματος αποχώρησαν οι κ.κ. 

Ακρίβης, Δαρδαμάνης, Κουμπής, Παγγές, Σαριάνογλου, Κορωναίος, Λελοβίτης, Κυριαζής, 

Ζέρβας, Κακιούζης και Σαραμπασίνας.  

      Στη συνεδρίαση παρευρέθηκε και η κα. Κιτσαντά Μάνθα, υπάλληλος του Δήμου 

Πρέβεζας, για την τήρηση των πρακτικών.  
 

Αριθ. Θέματος     :         Π.Η.Δ.-1  
Αριθ. Απόφασης  :       424/2023 
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Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου αφού διαπίστωσε ότι υπάρχει η εκ του νόμου 

απαιτούμενη συμμετοχή, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και έκανε γνωστό στο σώμα 

ότι το θέμα της συνεδρίαση έχει τον χαρακτήρα έκτακτης περίπτωσης ή επείγουσας και 

απρόβλεπτης ανάγκης, πρόκειται για τα τρέχοντα ζητήματα που άπτονται της καθημερινής 

και εύρυθμης λειτουργίας των Υπηρεσιών του Δήμου και κρίνονται ως κατεπείγοντα για την 

κάλυψη υποχρεώσεων και την ανταπόκριση σε προθεσμίες που απορρέουν από την κείμενη 

νομοθεσία (διαφαίνεται εξάλλου και από την ανάγνωση των εισηγήσεων), σύμφωνα με το 

άρθρο 93 παρ. 6 του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων, το άρθρου  65  παρ. 5 του 

ν.3852/2010 (Περιορισμοί κατά την προεκλογική περίοδο) όπως αυτό συμπληρώθηκε με το 

άρθρο 1 του ν.4257/2014). 
 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου ενημέρωσε τα μέλη του Δ.Σ., ότι με 

την αριθμ. 423/2023 απόφαση Δημοτικού Συμβουλίου, εγκρίθηκε η συζήτηση του 

θέματος ως προ ημερήσιας διάταξης, {διότι το έθεσε η Δημοτική Παράταξη «ΑΝΥΠΟΤΑΚΤΗ 

ΚΙΝΗΣΗ ΣΤΑ ΧΩΡΙΑ ΚΑΙ ΤΗΝ ΠΟΛΗ ΤΗΣ ΠΡΕΒΕΖΑΣ», σύμφωνα με το άρθρο 3 του 

Κανονισμού Λειτουργίας του Δημοτικού Συμβουλίου και ΟΜΟΦΩΝΑ ψηφίστηκε να 

συζητηθεί, από τους παρόντες Δημοτικούς Συμβούλους} και έκανε γνωστό στο σώμα την 

εισήγηση που κατέθεσε η Δημοτική Παράταξη «ΑΝΥΠΟΤΑΚΤΗ ΚΙΝΗΣΗ ΣΤΑ ΧΩΡΙΑ ΚΑΙ ΤΗΝ 

ΠΟΛΗ ΤΗΣ ΠΡΕΒΕΖΑΣ», η οποία έχει ως εξής: 

 

<<…….Εισήγηση για το ζήτημα του Τουριστικού λιμένα. 

 

Κατ’ αρχάς θα θέλαμε στο συγκεκριμένο ζήτημα να βάλουμε κάποια θέματα αρχής. Γιατί 

είναι πολύ σημαντικό για τη δημοτική μας κίνηση την Ανυπότακτη Κίνηση για τα χωριά και 

την πόλη της Πρέβεζας οι δημότες, λαός να γνωρίζουν σε ποιο μετερίζι είναι ο καθένας μας. 

Βρισκόμαστε στο τέλος της θητείας του συγκεκριμένου δημοτικού συμβουλίου Πρέβεζας και 

η Ανυπότακτη Κίνηση για τα χωριά και την πόλη της Πρέβεζας σταθερά και αταλάντευτα 

προέτασσε συνεχώς τα προβλήματα που προέκυπταν με τον Τουριστικό Λιμένα. 

Για όποιον κάνει στοιχειώδη πολιτική ανάλυση, η συσσώρευση κεφαλαίου και η δυναμική 

του ντόπιου κεφαλαίου και 10 οικογενειών της περιοχής, στο πρόσχημα μιας τουριστικής 

ανάπτυξης μοντέλου αναπτυσσόμενης χώρας που φτωχοποιεί συνεχώς το λαό και την 

κοινωνία, δημιουργούν μία επεκτακτική και επιθετική στρατηγική από την πλευρά τους. 

Και όχι μόνο οδηγούν σε φτωχοποίηση και ανισότητες, αλλά οδηγούν και στον μαρασμό 

μίας σειράς παραγωγικών δραστηριοτήτων όπως η αγροτική παραγωγή, η βιοτεχνία, η 

κτηνοτροφία. 

Όλα στο βωμό του κέρδους και της κονόμας και της διαμόρφωσης μία φυσιογνωμίας για 

την Πρέβεζα, όπου η τουριστική ανάπτυξη θα φέρνει κέρδη για τις τσέπες των λίγων.  

Η στρατηγική αυτή εκφράζεται ανοικτά και στην περίπτωση του Τουριστικού Λιμένα 

Πρέβεζας. 

Εμείς δε θα μασήσουμε τα λόγια μας! Είμαστε ξακάθαροι! 

Δεν είμαστε στο πλευρό της δικής τους ανάπτυξης. Είμαστε στην απέναντι όχθη. Σε αυτή 

του απλού μεροκαματιάρη και του άνεργου που πρέπει να κάνει φθηνές διακοπές. 

Δεν είμαστε με τους επενδυτές, αλλά με τα συμφέροντα του πρεβεζάνικου λαού! 

Και αυτά τα δύο δεν ταυτίζονται, όσο κι αν ορισμένοι ισαποστάκηδες διαφόρων πολιτικών 

χρωμάτων και αντιλήψεων θέλουν να μας πείσουν για το αντίθετο. 

Τους το λέμε ξεκάθαρα, ακόμη μια φορά! 

Όπως τέσσερα χρόνια μας βρήκαν απέναντί τους έτσι θα συνεχίσουν να μας βρίσκουν έστω 

κι αν δε θα διαθέτουμε δημοτικό σύμβουλο την επόμενη πενταετία. Θα είμαστε πάντα 

μπροστά τους! 

Ο δημοτικός σύμβουλος της κίνησής μας Ταξιάρχης Κωστόγιαννης ήταν ο μοναδικός που 

απαίτησε στο δημοτικό συμβούλιο Πρέβεζας να φύγει η περίφραξη της Μαρίνας από την 

πλευρά του parking, η οποία δεν περιγράφεται σε καμία σύμβαση. 

Η Ανυπότακτη Κίνηση ήταν εκείνη που στήριξε τους ερασιτέχνες ψαράδες όταν μπήκαν 

απαγορευτικές πινακίδες σε χώρο έξω από τη Μαρίνα Πρέβεζας. 

Η Ανυπότακτη Κίνηση πρωταγωνίστησε στον αγώνα υπεράσπισης της εμπορικής και 

αλιευτικής χρήσης του λιμένα Πρέβεζας, κόντρα στα θέλω των επενδυτών. 
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Αναφορικά με τις διοικήσεις του Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου Πρέβεζας την περίοδο κατά 

την οποία αναφέρεται και η αγωγή που έγινε από τον Τουριστικό Λιμένα εμείς 

συμπεραίνουμε τα εξής: 

Οι διοικήσεις του Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου ποτέ δεν εναντιώθηκαν στην επένδυση, ίσα-

ίσα ήθελαν να ξεμπλοκάρει και να προχωρήσει. Εκείνο που δεν ήθελαν ήταν όλα να 

προχωρήσουν με νόμιμο τρόπο. Ποτέ τους δεν είπαν δε θέλουμε να γίνει η επένδυση. 

Κατά συνέπεια είναι οξύμωρο να έρχεται η εταιρεία και να ζητά και τα... ρέστα κατόπιν 

εορτής, όταν οι τοπικές αρχές και διοικήσεις από το 2008 μέχρι και σήμερα έστρωσαν χαλί 

ανάπτυξης στον επενδυτή. Είναι σαν να λέμε ότι εκεί που μας χρωστούσαν μας παίρνουν 

και το βόδι...  

Επαναλαμβάνουμε εμείς είμαστε ξεκάθαροι στις προθέσεις μας και προτείνουμε τα εξής: 

1.Να αντικρούσουμε την αγωγή με τη νομική υπηρεσία του Δήμου. Δεν αναγνωρίζουμε 

καμία οφειλή του Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου Πρέβεζας απέναντι σε έναν επιχειρηματία 

που έχει ευεργετηθεί από την πόλη και έχει πάρει πακτωλό κρατικού χρήματος μέσω 

επιδοτήσεων για την επένδυσή του. Μας χρωστάει και δε του χρωστάμε. 

2.Να επανέλθει το συντομότερο δυνατό η δικαιοδοσία του τουριστικού λιμένα στα χέρια του 

Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου, το οποίο να τη λειτουργήσει υπό δημοτικό-λαϊκό έλεγχο. Αν 

είναι δυνατό νομικά και από αύριο το πρωί. Καμία χρονική επέκταση της σύμβασης. 

Ακόμη και με τη δική σας καπιταλιστική λογική, ένας νέος διαγωνισμός θα έφερνε 

πολλαπλάσια οικονομικά οφέλη στο Δήμο Πρέβεζας. 

3.Να πληρώσει αμέσως, αλλιώς να κινηθεί διαδικασία λύσης της σύμβασής του, ο 

επενδυτής όσα οφείλει στο Δημοτικό Λιμενικό Ταμείο Πρέβεζας.  

Να πληρώσει το ποσό που οφείλει για χρήση ρεύματος από 12.6.2012 έως 28.9.2015. 

Να πληρώσει με υπογραφή σύμβασης τα μισθώματα για τον οικίσκο ρεύματος στο δημοτικό 

parking. 

Να πληρώσει άμεσα αν τυχόν οφείλει μέρος των μισθωμάτων. 

4.Να μην αποδεχθεί να λάβει το 5% των μετοχών το Δημοτικό Λιμενικό Ταμείο Πρέβεζας 

από το μετοχικό κεφάλαιο της Μαρίνας και να χαρίσει το μίσθωμα ενός έτους. Σε αυτή την 

περίπτωση είναι ορατός ο κίνδυνος με αυξήσεις μετοχικού κεφαλαίου το Λιμενικό Ταμείο να 

χάνει κάθε χρόνο τα χρήματα από το ενοίκιο, που είναι της τάξης των 150.000 ευρώ. 

5.Να κατεδαφιστεί η περίφραξη του αίσχους από την πλευρά του parking άμεσα. 

6.Η απόφασή μας σήμερα να είναι δεσμευτική και για το Δημοτικό Λιμενικό Ταμείο 

Πρέβεζας….>> 

 
     Ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον κ. Δήμαρχο και στους κ.κ. Δημοτικούς Συμβούλους οι 

οποίοι τοποθετήθηκαν σχετικά με το θέμα. Οι απόψεις αυτών και οι όποιες τυχόν 

αντιρρήσεις των, κατεγράφησαν στα ηχογραφημένα και απομαγνητοφωνημένα πρακτικά 

της παρούσας. 

 

ΚΑΤΣΙΩΤΗΣ: Λοιπόν, για το συγκεκριμένο ζήτημα, πρέπει να βάλουμε κάποια 

θέματα αρχής. Είναι σημαντικό οι δημότες να γνωρίζουν, σε ποια πλευρά 

βρίσκεται ο καθένας μας, κάτι που είπαμε και στην προηγούμενη Συνεδρίαση, 

υπήρχαν αντιδράσεις. 

Η στοιχειώδης πολιτική ανάλυση μας δείχνει πως η συσσώρευση, η 

δυναμική του ντόπιου Κεφαλαίου και κάποιων οικογενειών της περιοχής στο 

πρόσχημα μίας τουριστικής ανάπτυξης, που συνάδει περισσότερο με πρότυπα 

αναπτυσσόμενων χωρών, που φτωχοποιούνε συνεχώς το λαό, δημιουργούν μια 
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επεκτατική και επιθετική στρατηγική από την πλευρά τους. Παράπλευρο θύμα, 

βέβαια, σ’ αυτό είναι κι η αγροτική παραγωγή, κι η βιοτεχνία, κι η κτηνοτροφία.  

Εμείς, λοιπόν, πρέπει να τονίσουμε, και καλέσουμε και τους υπόλοιπους, ότι 

δε βρισκόμαστε στο πλευρό αυτής της ανάπτυξης. Κατά κύριο λόγο εμείς είμαστε 

οι εργάτες, οι υπάλληλοι, οι άνεργοι που πρέπει να στελεχώσουν αυτές τις 

βιομηχανίες, ενώ οι ίδιοι δεν έχουν τη δυνατότητα φθηνών διακοπών ούτε καν 

στον τόπο τους. 

Δεν είμαστε με τους επενδυτές, αλλά με το κοινό συμφέρον κι αυτά τα δύο 

δεν μπορούν να συνυπάρξουν, όσο κι αν κάποιοι "ισαποστάκηδες" προσπαθούν να 

μας πείσουνε γι’ αυτό. Όπως ήμασταν απέναντί τους  τα τελευταία 4 χρόνια, έτσι 

θα είμαστε και τα επόμενα 5 χρόνια κι ας μην διαθέτουμε Δημοτικό Συμβούλιο, 

έτσι κι αλλιώς ο αγώνας είναι εκεί έξω, ήταν μια πολυτέλεια για μας ο Δημοτικός 

Σύμβουλος. 

Ο σύντροφος ο Ταξιάρχης ο Κωστόγιαννης ήταν ο πρώτος, που απαίτησε 

από το Δημοτικό Συμβούλιο την απομάκρυνση της περίφραξης από την πλευρά 

του παρκινγκ ως παράνομη, μιας και δεν περιγράφεται πουθενά στη σύμβαση.  

Η Κίνησή μας στήριξε τους ερασιτέχνες ψαράδες, όταν μπήκαν 

απαγορευτικές πινακίδες σε χώρο έξω από τη μαρίνα. Πρωταγωνίστησε στον 

αγώνα υπεράσπισης της εμπορικής και αλιευτικής χρήσης του Λιμένα κόντρα 

στους επενδυτές. 

Αναφορικά με τις Διοικήσεις του Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου την περίοδο 

που αναφέρεται η αγωγή εμείς συμπεραίνουμε τα εξής. Οι Διοικήσεις δεν 

εναντιώθηκαν στην επένδυση, ήθελαν να προχωρήσει με νομότυπο τρόπο, είναι, 

πιστεύω, ξεκάθαρο. Ποτέ δεν είπαν πως δε θέλουν να γίνει η επένδυση. Κατά 

συνέπεια, είναι οξύμωρο να έρχεται η εταιρεία και να ζητάει και τα ρέστα, που 

από το 2008 μέχρι σήμερα της έχει στρωθεί κόκκινο χαλί για την επένδυση.  

Και ποιο είναι το αποτέλεσμα; Η εταιρεία αυτή στρέφεται κατά των μετόχων 

μας. Μας μηνύει, γιατί είμαστε μέτοχοι –έτσι;– και μην μπερδεύεστε, δεν είναι 
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μέτοχος η οποιαδήποτε δεδομένη Δημοτική Αρχή, αλλά είναι όλοι οι Πρεβεζιάνοι 

στην ουσία.  

Όντως ξεκάθαροι στις προθέσεις μας, εμείς προτείνουμε πέντε πράγματα. 

Προφανώς ο στόχος μας, είναι να ψηφιστεί το ζήτημα ολόκληρο. Παρ’ όλα αυτά, 

επειδή, όπως είπα στην αρχή, είναι πολύ σημαντικό να δηλώσουμε το πού 

βρισκόμαστε και να το ξέρουν όλοι, και έτσι να πράξουμε αναλόγως μετά, κι αν 

δεν πράξουμε αναλόγως, να είμαστε υπόλογοι των πράξεών μας, γι’ αυτό και μόνο 

τον λόγο εγώ θα θελήσω να προτείνω κάτι. Αυτές οι επιμέρους πέντε προτάσεις να 

ψηφιστούνε διαφορετικά κάθε μία. Όποιος θέλει, μπορεί να το κάνει πακέτο και 

να πει, τα ψηφίζω όλα. Όποιος θέλει, μπορεί να πει ότι εγώ διαφωνώ στο 1, στο 

2, στο 3, στο 4, συμφωνώ με το 5. Αυτό είναι η πρότασή μου, έτσι κι αλλιώς εμείς 

το κατεβάζουμε για ολόκληρο, άμα θέλετε, την ακολουθείτε. 

Λοιπόν, νούμερο 1 είναι, να αντικρούσουμε την αγωγή με τη Νομική 

Υπηρεσία του Δήμου. Δε θα αναγνωρίσουμε καμία οφειλή του Δημοτικού 

Λιμενικού Ταμείου απέναντι σ’ έναν επιχειρηματία, που έχει ευεργετηθεί από την 

πόλη μας και έχει πάρει πακτωλό κρατικού χρήματος τα τελευταία χρόνια για την 

επένδυσή του. 

Να επανέλθει το συντομότερο δυνατό η δικαιοδοσία του Τουριστικού Λιμένα 

στα χέρια του Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου, το οποίο να τη λειτουργήσει υπό 

δημοτικό λαϊκό έλεγχο. Καμία χρονική επέκταση της σύμβασης. Κι αυτό τώρα, 

Ο.Κ., σας ακούγονται κομμουνιστικά τα προηγούμενα, αλλά το "καμία χρονική 

επέκταση της σύμβασης" είναι απόλυτα καπιταλιστικό. Δεν υπάρχει περίπτωση να 

μη βρεθεί καλύτερη λύση και πιο συμφέρουσα για τον Δήμο, αν πάμε σε καινούριο 

Διαγωνισμό, θα έφερνε πολλαπλάσια οικονομικά οφέλη για τον Δήμο. Αυτό είναι… 

δε νομίζω πως μπορεί να το αμφισβητήσει κανένας.  

Το 3. Εμείς ζητούμε να πληρώσει αμέσως… να πληρωθεί αμέσως από τον 

επενδυτή ως οφείλει στο Δημοτικό Λιμενικό Ταμείο, το ποσό που οφείλει για 

χρήση ρεύματος από 12-6ου του ’12 έως 28-9ου του ’15, να πληρώσει με 

υπογραφή σύμβασης τα μισθώματα για τον οικισμό ρεύματος στο δημοτικό 
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παρκινγκ, όπως επίσης και αν υπάρχει οφειλή από το μέρος των μισθωμάτων. 

Διαφορετικά, να κινηθεί η διαδικασία λύσης της σύμβασης, όπως θα έκανε ο 

οποιοσδήποτε σε οποιονδήποτε, που δεν τηρεί τις προϋποθέσεις της σύμβασης.  

Μην σας ακούγονται ριζοσπαστικά, γίνονται κάθε μέρα αυτά, όποιος δεν 

τηρεί τη συμφωνία, "παίρνει πόδι". 

4, να μην αποδεχθεί το 5% των μετοχών το Δημοτικό Λιμενικό Ταμείο από 

το μετοχικό κεφάλαιο της μαρίνας με αντάλλαγμα τη χάρη του μισθώματος ενός 

έτους. Σε αυτή την περίπτωση είναι ορατός ο κίνδυνος με αυξήσεις Μετοχικού 

Κεφαλαίου, το Δημοτικό Λιμενικό Ταμείο να χάνει κάθε χρόνο τα χρήματα από το 

ενοίκιο, που αν και μικρό ποσό γι’ αυτό που παραχωρείται, παραμένει να είναι 

150.000 ευρώ. 

Νούμερο 5, να κατεδαφιστεί η παράνομη περίφραξη στο παρκινγκ. Αυτό 

είναι το πιο απλό, πιστεύω, γι’ αυτό και το ’βαλα έτσι, άμα θέλει κάποιος να 

τελειώνει γρήγορα, ας συμφωνήσει στο 5 και στο 1, θα ’λεγα. 

Καταλαβαίνω ότι τα υπόλοιπα μπορεί να είναι λίγο πιο ριζοσπαστικά για 

τους υπόλοιπους και τα βάζω στην κρίση σας, στην ανάλυσή σας και στην ψήφο 

σας. 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να διευκρινίσω, κύριε Κατσιώτη, ότι το θέμα σήμερα είναι η 

συζήτηση, η ενημέρωση και όχι η λήψη απόφασης. Δεν έχουμε τη δυνατότητα ως 

Δημοτικό Συμβούλιο να λάβουμε απόφαση, που αφορά άλλο Νομικό Πρόσωπο. 

Οπότε η συζήτηση αφορά αποκλειστικά και μόνο την ενημέρωση.  

ΚΥΡΛΑΣ: Εμείς ως «ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ» θεωρούμε ότι δεν έχει κανένα πρακτικό 

νόημα να κάνουμε μία συζήτηση, χωρίς να λάβουμε μία απόφαση. Η απόφαση 

αυτή προφανώς και θα ληφθεί υπόψιν από το Δημοτικό Λιμενικό Ταμείο και 

προφανώς αυτό θα συγκροτηθεί και θα συσκεφθεί. Αλλά όμως δεν έχει… δηλαδή 

το γεγονός ότι το συγκεκριμένο ζήτημα έχει να κάνει με το Δημοτικό Λιμενικό 

Ταμείο δε σημαίνει ότι εμείς δε θα μπορούμε να ’χουμε γνώμη, ή δε θα μπορούμε 

να καταλήξουμε σε κάποιο συμπέρασμα, που να αποτυπωθεί ως απόφαση.  
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Εμείς ως «ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ» θεωρούμε, και το βάζουμε και για 

ψηφοφορία, ότι στο τέλος θα πρέπει να καταλήξουμε σε κάποια απόφαση, την 

οποία να την ψηφίσουμε ή να την καταψηφίσουμε.  

Εμείς δε μας εμποδίζει κανένας να πάρουμε μια απόφαση, την οποία, αν θέλει το 

Δημοτικό Λιμενικό Ταμείο ακολουθεί, αν δε θέλει, δεν την ακολουθεί, αλλά όποιον 

δρόμο και να πάρει, εκ των υστέρων θα κριθεί. Δηλαδή το γεγονός ότι, αν θα την 

ακολουθήσει ή όχι το Δημοτικό Λιμενικό Ταμείο είναι δική του δουλειά, αλλά αυτό 

δε μας εμποδίζει εμάς να πάρουμε απόφαση. 

 

ΦΟΝΤΑΡΑΣ: Καλησπέρα από μένα. 

Αγαπητοί συνάδελφοι, τα πράγματα είναι σχετικά ξεκάθαρα. Έχουμε να 

αντιμετωπίσουμε μία αγωγή, η αγωγή στρέφεται προς το Λιμενικό Ταμείο μεν, 

αλλά μάς πέφτει λόγος. Έχουμε τρεις επιλογές, να την αντικρούσουμε, να 

υποχωρήσουμε και να δεχθούμε αυτά που μας λέει ο τουριστικός Λιμένας, ή να το 

διαπραγματευτούμε. 

Λοιπόν, εγώ από την… όσα αυτά τα χρόνια έχω εισπράξει, βγάζω το 

συμπέρασμα ότι αυτή η επιχείρηση είναι πάρα, πάρα πολύ ευνοημένη, ευνοημένη 

απ’ όλες τις Διοικήσεις του Λιμενικού Ταμείου.  

Και να γίνω και λίγο πιο συγκεκριμένος. Το ΦΕΚ του ’96 προβλέπει ότι η 

χωροθέτηση του τουριστικού λιμένα γίνεται σε έκταση 20 στρεμμάτων, εκ των 

οποίων τα 8 κόμμα τόσο είναι προσχώσεις, έτσι; Και ρωτάω τώρα, έτσι θεωρητικό 

ερώτημα, βάσει ποιας λογικής παραχωρήθηκε το μέτωπο απέναντι απ’ το 

παρκινγκ; Είναι ευνοϊκή ρύθμιση αυτή; Δε θα μπορούσε να πούνε, κύριοι, φτιάχτε 

8 στρέμματα προσχώσεις, ή πάρτε από πίσω μεριά, ξέρω εγώ, για να συμπληρωθεί 

η έκταση. Γιατί, λοιπόν, δόθηκε το μέτωπο πίσω απ’ το παρκινγκ;  

Λοιπόν, αυτή είναι μια ευνοϊκή ρύθμιση, έτσι; Υπήρξε αντίστοιχο οικονομικό 

αντάλλαγμα μ’ αυτή την ευνοϊκή ρύθμιση; Ρωτάω. Θεωρητικές απαντήσεις, 

κάποιοι εδώ μπορεί να ξέρουν να μας απαντήσουν.  
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Μετά, γιατί δόθηκε το "μπαστούνι" απέναντι από το Δικαστήριο στον 

Τουριστικό Λιμένα τελείως ξεκομμένα τον παλιό εκείνο καιρό; Άλλη μια ευνοϊκή 

ρύθμιση, τώρα δένουν σκάφη εκεί πέρα.  

Λοιπόν, γιατί δόθηκε η κυματοθραύστης; Ήταν υποχρέωση να φτιάξει ο 

τουριστικός λιμένας τον κυματοθραύστη πλωτό εξ αρχής, τον έφτιαξε σταθερό, 

έβαλε και πίλλαρ, δένουν κι εκεί σκάφη. Ήταν μια ευνοϊκή ρύθμιση; Τον 

κυματοθραύστη τον χαρίσαμε εμείς, ετούτη η Διοίκηση.  

Δόθηκε το τρίγωνο, το υδάτινο τρίγωνο από τη βάση του κυματοθραύστη  

μέχρι το ΑΤΜ εκεί; Δόθηκε. Γιατί δόθηκε, για ποιο λόγο δόθηκε; Υπάρχει θέση 

στάθμευσης λιμενικού σκάφους στο βάθος μέσα στην τουριστική μαρίνα, που 

προβλέπεται στο ΦΕΚ του ’16 και του ’14; Υπάρχει. Βλέπετε εσείς εκεί πέρα 

στάθμευσης λιμενικού σκάφους; Όχι.  

Λοιπόν, όλα αυτά συνθέτουν μια πάρα, πάρα πολύ ευνοϊκή αντιμετώπιση 

από τις Διοικήσεις του Λιμενικού Ταμείου, χωρίς να παρέχεται κανένα αντάλλαγμα 

από μεριάς του Τουριστικού Λιμένα. 

Λοιπόν, αυτές είναι οι απορίες μου και θέλω, η γνώμη η δικιά μου και της 

Παράταξης είναι, ότι θα πρέπει να αντικρούσουμε αυτή την αγωγή. Έτσι; Να πάει 

να προχωρήσει το Λιμενικό Ταμείο στην αντίκρουση της… Κι εδώ θέλω να ακούσω 

και επιχειρήματα από άλλους, τη Νομική Υπηρεσία, άλλους πολίτες, που θα 

συνδράμουν σε αυτόν τον δρόμο. 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όπως είχα μιλήσει και την προηγούμενη φορά, επί μία ώρα, νομίζω, 

συζητάγαμε για το Λιμενικό Ταμείο, σ’ αυτή τη φάση που βρισκόμαστε, έχουμε 

ζητήσει μέσω του Δ.Σ. μια γνωμοδότηση. Η γνωμοδότηση αυτή θα ’ρθει, θα 

συζητηθεί στο Δ.Σ. του Λιμενικού Ταμείου…  

 

ΝΙΤΣΑΣ: Από ποιον –κάντε μια διευκρίνιση να ακουστεί– από ποιον έχετε ζητήσει 

γνωμοδότηση; Πού έχετε απευθυνθεί; 
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ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μα το ’χουμε πει 15.000 φορές, το επαναλαμβάνω κι άλλη μια 

φορά. 

 

ΝΙΤΣΑΣ: Από; 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Έχει δοθεί στον Καθηγητή κύριο Μέλισσα, Νομικός και εξέχων 

επιστήμονας… 

 

ΝΙΤΣΑΣ: Στο νομικό γραφείο του. 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ναι, εκτός από Νομικός είναι και Πολιτικός Μηχανικός, και είναι και 

στο Μετσόβειο Καθηγητής, Που είναι επί των θεμάτων αυτών σε πολλές 

γνωμοδοτήσεις.  

Λοιπόν, δόθηκε εδώ και κάποιους μήνες βάσει της αγωγής να γίνει μια 

γνωμοδότηση. Η γνωμοδότηση αυτή δεν έχει έρθει ακόμα στο Λιμενικό Ταμείο για 

να συζητάμε επί του θέματος, το πώς, τι θα λέει, ή αν λέει να είναι βάσιμα τα 

στοιχεία, ή αν δεν είναι βάσιμα και να προχωρήσουμε μετά στη συζήτηση επί της 

γνωμοδοτήσεως. Αυτή τη στιγμή… 

 

ΑΝΩΓΙΑΤΗΣ: Η Νομική Υπηρεσία η δικιά μας ρωτήθηκε γι’ αυτό το θέμα;  

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αυτό… και βέβαια όχι δε ρωτήθηκε. Δε ρωτήθηκε, γιατί, αν είναι να 

ερωτηθεί η Νομική Υπηρεσία, θα υπάρχει μια συγκεκριμένη γνωμοδότηση, η οποία 

και μπορεί να δοθεί στη Νομική Υπηρεσία να το δει κι αυτή. Εντάξει;  

Είναι, το Δ.Σ. του Λιμενικού Ταμείου που αποφασίζει και κάνει τη στρατηγική του 

Λιμένα. Αποφάσισε, τελείωσε. Αποφάσισε, αποφάσισε και ζήτησε μια 

γνωμοδότηση. Από κει και πέρα… 

 

ΝΙΤΣΑΣ: Το Λιμενικό Ταμείο από ποιους αποτελείται; Έτσι  για να… 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Νομίζω, αποτελείται από αιρετούς, οι οποίοι παίρνουν και την 

ευθύνη –έτσι;– της διαχείρισης του Λιμενικού Ταμείου, με Πρόεδρο, Αντιπρόεδρο 

και μέλη. 
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Και δεν είναι, και δεν είναι, νομίζω, η ίδια αντιμετώπιση… Να σας πω και το κάτι 

άλλο, όταν ήρθε για παράταση στο "Βαθύ" μετά από πόσα χρόνια το είχε ο 

επιχειρηματίας; 30; 50; 60; 

Ναι, να μην πω ονόματα, το δώσαμε πολύ εύκολα, γιατί μας είπε ότι θα επενδύσει 

και του δώσαμε άλλα δύο χρόνια. 

Ήρθε το Τουριστικό… κάτω τα beach bar και τα άλλα και μας είπαν ότι θα 

επενδύσουνε. 

Και τους δώσαμε 10 χρόνια. Λοιπόν, από κει και πέρα  όταν αυτή τη στιγμή 

υπάρχει μια διαδικασία, δεν έχει οριστεί ούτε κάποια ημερομηνία εκδίκασης της 

υπόθεσης, δε μας έχει έρθει ότι εκδικάζεται αύριο, μεθαύριο τι θα γίνει, δεν έχει 

έρθει κάτι, και ακολουθήσαμε τη διαδικασία αυτή.  

Τώρα από κει και πέρα, αν θέλετε να συζητήσετε επί της αγωγής και θέλετε 

να το ερμηνεύσετε και να δείτε, πού στηρίζεται η μαρίνα, και αν καλώς ή κακώς, 

κι αν ήταν ευνοϊκή, κι αν δεν ήταν ευνοϊκή, και  πώς έχει προσφέρει, και τι έχει 

προσφέρει στον Δήμο μια επιχείρηση σαν αυτή, εδώ είναι να συζητήσουμε και τα 

υπέρ, και τα κατά. 

Εγώ αυτό που έχω να σας πω, αυτό που έχω να σας πω και κλείνω, ότι αυτή τη 

στιγμή δεν έχει οριστεί ούτε καμιά ημερομηνία δικάσιμος, υπάρχει μια αγωγή, την 

εξετάζει το Δημοτικό Λιμενικό Ταμείο και θα τη φέρει μόλις ολοκληρωθεί η 

διαδικασία, χωρίς αιφνιδιασμούς, χωρίς τίποτα.  

ΜΠΑΪΛΗΣ: Να ρωτήσω κάτι, αυτή η αγωγή πότε έχει κατατεθεί και πού, στο 

Λιμενικό Ταμείο ή σε αρμόδιο δικαστήριο; Λέτε αγωγή. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Στο αρμόδιο δικαστήριο, στο Διοικητικό στα Γιάννενα.  

ΜΠΑΪΛΗΣ: Άραγε υπάρχει σε δικαστήριο, τρέχει ο χρόνος. Μπορεί να βγει αύριο 

η απόφαση και να μην ξέρουμε τίποτε. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όχι, δεν έχει οριστεί δικάσιμος. 

ΚΟΥΜΠΗΣ: Δεν έχει οριστεί. 

ΜΠΑΪΛΗΣ: Ε, θα οριστεί, μελετάται απ’ το δικαστήριο.  
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Ναι, υπάρχει υπόμνημα από κει; Τι θα μελετήσει ο δικαστής μονόπλευρα τις 

απόψεις του Τουριστικού Λιμένα, δε θα μελετήσει και τις απόψεις… δεν υπάρχουν 

κι οι απόψεις του Δήμου. 

 ................................. (Εκτός μικροφώνου) 

ΜΠΑΪΛΗΣ: Πότε; Θα πάτε την ημέρα που είναι. Εδώ είναι Διοικητικό Δικαστήριο, 

έχει διαφορά, πρέπει να έχει απόψεις γραπτές.  

Και δε ρωτήθηκε, είστε υποχρεωμένος, κύριε Δήμαρχε, τη στιγμή που 

υπάρχει, να ξέρετε, Νομική Υπηρεσία στον Δήμο, είστε υποχρεωμένος να 

ρωτήσετε. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πού το λέει αυτό, κύριε Μπαΐλη. 

ΜΠΑΪΛΗΣ: Ε, το λέει. Λοιπόν, τώρα δε θυμάμαι. 

Το λέει μέσα, και θα πάτε… μπορείτε να πάτε σε ιδιώτη, με την προϋπόθεση ότι 

δεν μπορεί, αδυνατεί η Νομική Υπηρεσία του Δήμου.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Του Δήμου. 

ΜΠΑΪΛΗΣ: Εδώ που έχουμε έναν Προϊστάμενο Νομικής Υπηρεσίας και τον κύριο 

Βουκελάτο, δύο αξιόλογους Νομικούς κι ο Πρόεδρος ο κύριος Τάσσης είχε 

διατελέσει κι είχε υπογράψει και τη σύμβαση με το Λιμενικό Ταμείο, ήταν 

Πρόεδρος του Λιμενικού Ταμείου και ξέρει τα πράγματα από μέσα, αγνοούμε και 

τώρα πάμε να βρούμε έναν Μελίσσα, λέει, "στου διαόλου τη μάνα"!  

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Πάντως να βάλω ένα αστεράκι λίγο. 

Τώρα λίγο, επειδή ο Δήμαρχος νομίζω ότι έριξε έτσι σκόνη, για να το εξηγήσω. Το 

πρόβλημά μας εδώ πέρα δεν είναι η προσφορά της μαρίνας, κύριε Δήμαρχε, αυτή 

είναι καταγεγραμμένη και κανένα πρόβλημα.  

Συγγνώμη, κύριε Δήμαρχε. Εδώ πέρα έχει γεννηθεί… Κύριε Δήμαρχε, έχει 

γεννηθεί ένα καθαρά διαδικαστικό ζήτημα, καθαρά διαδικαστικό ζήτημα, που δεν 

έχει καμία σχέση ούτε με το τι κάνει η μαρίνα, ούτε τι προσφέρει, ούτε τι δεν 

κάνει. Υπάρχει διαδικαστικό ζήτημα, για το οποίο εδώ πέρα εμείς έχουμε "μαύρα 

μεσάνυχτα".  
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Και σήμερα, εγώ σήμερα το έλαβα, προσήλθε στα χέρια μου τόσο η αγωγή, 

όσο κι ένα άλλο έγγραφο, το οποίο το ξέρετε κι εσείς, φαντάζομαι, ότι αυτή η 

αγωγή έχει κατατεθεί, κύριε Πρόεδρε και κύριε Δήμαρχε, από τις αρχές του έτους 

κι έχουμε φτάσει στην τελευταία συνεδρίαση του απερχόμενου Δημοτικού 

Συμβουλίου να το συζητάμε. 

 ................................. (Εκτός μικροφώνου) 

 

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Μα το γράφει πάνω η ημερομηνία, διαβάστε την αγωγή και το 

καταθετήριο.  

Επίσης, υπάρχει κι ένα άλλο έγγραφο που συνοδεύει, όπου ορίζεται ο 

δικαστής, που θα κάνει μάλιστα ο δικαστής τον ενδοδικαστικό συμβιβασμό, αν 

θυμάμαι καλά. Δηλαδή εμένα αυτό το έγγραφο μου δίνει την εντύπωση ότι a 

priori έχει κάτι συμφωνηθεί.  

Να σας το διαβάσω, θέλετε να σας το διαβάσω το έγγραφο; Εσείς το 

στείλατε, εσείς, κύριε Πρόεδρε, μας το στείλατε σήμερα, όπου γράφετε ότι, το 

τάδε Τμήμα του Διοικητικού Εφετείου ορίζει τον συγκεκριμένο δικαστή, ο οπο ίος 

θα κάνει ενδοδικαστικό συμβιασμό. Και μας λέτε, εσείς δεν ξέρετε; Τι μας λέτε 

τώρα; 

 

Μα ο δικαστής, λέει το χαρτί! Δεν το ξέρετε, κύριε Δήμαρχε, κι είστε Πρόεδρος 

στο Δημοτικό Λιμενικό Ταμείο; Και πότε είναι η ημερομηνία του εγγράφου, 

παρακαλώ, πείτε μου λίγο, γιατί δε θυμάμαι την ημερομηνία. Να δω, πότε είναι. 

Όχι του εγγράφου του τέτοιου, δείξε μου το έγγραφο λίγο αυτό, που συνοδεύεται. 

Αφού το στείλατε εσείς απ’ το γραφείο σας, κύριε Πρόεδρε! Ο ορισμός του 

δικαστή πότε έγινε;  

5-1ου έχει οριστεί δικαστής για να κάνει συμβιβασμό. Δηλαδή τι δεν 

καταλαβαίνουμε εμείς εδώ πέρα;  

Και λέω εδώ, ξεχωρίστε την ποιότητα της μαρίνας, το τι προσφέρει η 

μαρίνα είναι θεμιτό και γνωστό, μην το μπερδεύετε. Εμείς εδώ ήρθαμε για το 

διαδικαστικό θέμα που προέκυψε στον Δήμο, γι’ αυτό θέλουμε να μας απαντήστε.  
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ΝΙΤΣΑΣ: Εγώ προσωπικά θέλω να κάνω μια ερώτηση στον Νομικό Σύμβουλο του 

Δήμου. Βάσει του Νόμου υποχρεούται το Λιμενικό Ταμείο με οποιονδήποτε 

Πρόεδρο έχει, είτε είναι ο Δήμαρχος, είτε είναι Δημοτικός Σύμβουλος, είτε ε ίναι… 

οποιαδήποτε ιδιότητα έχει, να ρωτάει για οποιαδήποτε διαδικασία πρώτα τη 

Νομική Υπηρεσία, πριν απευθυνθεί σε εξωτερικά γραφεία ή να κάνει άλλες 

διαδικασίες, ναι ή όχι; Αν είναι υποχρεωτικά απ’ τον Νόμο, όχι αν δύναται, αν 

είναι υποχρεωτικά απ’ τον Νόμο. Αυτή είναι η ερώτηση. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αν είχε βάλει στο παρελθόν κάποιον το Λιμενικό Ταμείο εξωτερικό 

συνεργάτη. Συμπληρώστε το. 

ΛΕΛΟΒΙΤΗΣ: Δύο πολύ απλές ερωτήσεις, Δήμαρχε. Πρώτα απ’ όλα, το ερώτημα 

σ’ αυτό το Νομικό Γραφείο, τον εξωτερικό συνεργάτη, ποιο ακριβώς ήτανε, τι τον 

ρωτήσατε; Και 2, γιατί δεν επιλέξετε, αν θέλετε μας εκθέτετε την άποψή σας, τη 

Νομική Υπηρεσία του Δήμου; 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Νομίζω ότι αυτά, κύριε Λελοβίτη, αυτά απαντήθηκαν στο Δ.Σ. του 

Λιμενικού Ταμείου. Γνωρίζει πολύ καλά ο κύριος Φονταράς, όταν εδώ επί… ο 

όγκος μιας δουλειάς τι αλληλογραφία υπάρχει –έτσι;– και τι αλληλογραφία 

υπήρχε σε σχέση με την όλη διαδικασία των τόσων χρόνων μεταξύ Λιμενικού 

Ταμείου, μαρίνας, Δημοσίου. Ε, όλος αυτός ο όγκος μελετήθηκε και μελετάται, 

γιατί δεν έχει ολοκληρωθεί, απ’ το συγκεκριμένο γραφείο.  

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Ήθελα να ρωτήσω τους έγκριτους δικηγόρους του Δήμου μας…  

Εάν…  ποιες είναι οι προϋποθέσεις, προκειμένου να αναλάβουν μια υπόθεση; Υπό 

ποίο πρίσμα γίνεται και με ποιο σκεπτικό γίνεται μία επιλογή μιας υπόθεση, η 

οποία, εντάξει, μπορεί, ξέρω εγώ, ο Δήμαρχος να μην όρισε, αλλά έτσι να 

καταλάβουμε κι εμείς, ποιες είναι οι υποθέσεις που εσείς μπορείτε να αναλάβετε κι 

αυτές που δεν μπορείτε να αναλάβετε. Στα πλαίσια πάντα της λειτουργίας σας 

στον Δήμο –έτσι;– σαν υπάλληλοι του Δήμου Πρέβεζας. 

ΓΙΑΝΝΟΥΛΑΤΟΣ: … ήθελα να αναφέρω, γιατί ήμασταν κι εμείς μέλη στο 

Δημοτικό Λιμενικό Ταμείο, ότι απ’ το Καταστατικό, απ’ την ίδρυση και τη 

λειτουργία του αναφέρεται ότι, όταν δεν υπάρχουν οι Υπηρεσίες οι αντίστοιχες, 
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Τεχνική, Νομική και λοιπά, υποστηρίζονται, αναφέρεται ρητά, από τις αντίστοιχες 

Υπηρεσίες του Δήμου –έτσι;– ρητότατα. 

ΝΙΤΣΑΣ: Στο έγγραφο, που ανέφερε ο κύριος Κορωναίος πριν, λέει στο κλείσιμο: 

«Καλεί τους διαδίκους εντός 10 ημερών να κοινοποιήσουν στη Γραμματεία του 

δικαστηρίου όλα τα αναγκαία στοιχεία για την επίλυση της διαφοράς». Αυτό έγινε; 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δόθηκαν παρατάσεις, κύριε Νίτσα.  

ΝΙΤΣΑΣ: Ε, δεν ξέρουμε, κύριε Δήμαρχε!  

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Ποιος Νομικός το έστειλε αυτό στο δικαστήριο; Γιατί την 

επικοινωνία με τα δικαστήρια την κάνουν οι νομικοί, δεν την κάνουνε οι αρμόδιες 

Υπηρεσίες; Έχω λάθος, κύριε…; 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η αρμόδια Υπηρεσία. 

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Η αρμόδια Υπηρεσία ποια, η Νομική; 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όχι, το Λιμενικό Ταμείο. 

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Συγγνώμη, επικοινωνεί το Λιμενικό Ταμείο κατευθείαν με το 

δικαστήριο; Από πότε;  Αν είναι Διοικητικό μπορεί; 

ΤΑΣΣΗΣ: Στέλνει τις απόψεις, στέλνει τις απόψεις. 

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Α, εντάξει. 

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Στείλατε απόψεις; Ποιος έστειλε απόψεις; 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όχι, δεν έχει σταλεί…  

 

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Και σας λέω, επειδή τώρα, ξέρω εγώ, μπορεί, εγώ είμαι στη δύση 

της καριέρας μου τώρα εδώ πέρα, αλλά ξέρω μια διαδικασία που ακολουθείται…  

Όταν στέλνεται κάτι στις Δικαστικές Αρχές, τις ανεξάρτητες Δικαστικές Αρχές, 

πάντα επικοινωνούν οι Νομικοί. Εγώ δε θυμάμαι ποτέ, εκτός αν πάμε να 

καταθέσουμε, αν πάμε να καταθέσουμε, μας καλέσει ένας δικαστής, και με 

ενημέρωση φυσικά από τους δικηγόρους μας πάμε και καταθέτουμε. Σε καμία 

περίπτωση σαν Υπηρεσία, υπηρεσιακά δε στέλνουμε έγγραφο, εάν πρώτα δεν το 

στείλει η Νομική Υπηρεσία, η οποία είναι πληρεξούσια. Και μάλιστα, απ’ ό,τι 
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ελαφρώς θυμάμαι, παίρνει και εξουσιοδότηση απ’ την Οικονομική Υπηρεσία; Απ’ 

το Δημοτικό Συμβούλιο; Από κάπου παίρνει μια εξουσιοδότηση για τη 

συγκεκριμένη αγωγή να επικοινωνήσει με το αρμόδιο Τμήμα του δικαστηρίου. 

ΝΙΤΣΑΣ: Εγώ θα ήθελα ο κύριος Τάσσης να μας απαντήσει στο πρώτο ερώτημα, 

γιατί είναι πολύ σημαντικό που έκανα, για να ξέρουμε για την επόμενη… για το 

πώς θα λειτουργήσει η Υπηρεσία. 

ΒΟΥΚΕΛΑΤΟΣ: Η Νομική Υπηρεσία υποχρεούται να παρέχει τις υπηρεσίες της  στο 

Νομικό Πρόσωπο, δεν μπορούμε να πούμε όχι. Λοιπόν, μπορούμε να πούμε όχι, 

όταν δηλώσουμε ότι δεν έχουμε τις ειδικές γνώσεις, που χρειάζονται για την 

αντιμετώπιση της υπόθεσης. Υπ’ αυτή την έννοια, λοιπόν, εμείς δεν ξέρουμε για 

την αγωγή, δε μας έχει κοινοποιηθεί, δε μας έχει ζητηθεί η γνώμη.  

ΝΙΤΣΑΣ: Η ερώτησή μου ήτανε, εάν υποχρεούται να σας ρωτήσει. 

ΒΟΥΚΕΛΑΤΟΣ: Θεωρώ, απ’ αυτά που ξέρω, όχι όσον αφορά το επίπεδο της 

πληροφόρησης, το επίπεδο της πληροφόρησης. Για το θέμα του δικαστηρίου όμως 

και της επιλογής άλλου δικηγόρου, θα πρέπει να υπάρξει το δεδομένο ότι δεν 

έχουμε τις ειδικές γνώσεις, για να χειριστούμε εμείς το θέμα. Διότι η Οικονομική 

Υπηρεσία όπως του Δήμου, αλλά και του Λιμενικού Ταμείου επειδή είναι Νομικό 

Πρόσωπο Δημοσίου Δικαίου, δε δικαιολογεί οικονομική δαπάνη κανονικά –έτσι;– 

είναι ανεπίτρεπτη, δηλαδή το Ελεγκτικό Συνέδριο δεν την εγκρίνει, όταν 

υπερβαίνει τη δαπάνη που απαιτείται απ’ το Νομικό Σύμβουλο.  

ΝΙΤΣΑΣ: Άρα, μισό λεπτάκι να καταλάβω λίγο, δεν είμαι Νομικός. Αυτό που έκανε 

ο κύριος Δήμαρχος θα το πληρώσει απ’ την τσέπη του ή θα το πληρώσει… (εκτός 

μικροφώνου) 

ΒΟΥΚΕΛΑΤΟΣ: Μη μας βάζετε εμάς τέτοια θέματα, μη μας βάζετε τέτοια θέματα.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η γνωμοδότηση δεν έχει καμιά σχέση με το δικαστήριο, δεν έχουμε 

ορίσει δικηγόρο για τον εξωδικαστικό συμβιβασμό ή για δικαστήριο, έχουμε 

ζητήσει για γνωμοδότηση.  

ΒΟΥΚΕΛΑΤΟΣ: Εγώ άλλο θέμα θέλω να πω. Λοιπόν, νομίζω ότι η Νομική 

Υπηρεσία δεν είναι απαραίτητο ότι θα ’ναι ή αποκλειστικά αυτή, ή ο δικηγόρος των 
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Αθηνών. Εντάξει, νομίζω ότι καλό είναι, να συμπράξουμε κι εμείς με τη γνώση μας 

και την εμπειρία μας επάνω στο θέμα. Δε θα ’τανε κακό δηλαδή. Εντάξει;  

Έπειτα, ένα θέμα το αν απαιτεί ειδικές γνώσεις ή όχι, δεν καθορίζεται απ’ το 

αιτούμενο ποσό, το επίδικο ποσό, που εδώ είναι της αποζημίωσης. Μπορεί να ’ναι 

100 εκατομμύρια και το νομικό θέμα να ’ναι μηδέν. Αύριο εγώ μπορώ να κάνω μια 

αγωγή σε κάποιον και να του ζητήσω 100 εκατομμύρια. Όταν το ιστορικό της 

αγωγής δεν ανταποκρίνεται στην πραγματικότητα, τότε δε λέει τίποτα, δε 

χρειάζεται ειδικές γνώσεις. 

Είναι ένα θέμα αυτό, αυτό δεν το ξέρουμε, δε μας έχει κοινοποιηθεί η 

αγωγή, δεν μπορούμε να πούμε τίποτε παραπάνω. Εγώ απ’ την πλευρά μου θεωρώ 

ότι, επειδή είναι γνωστό ότι έχουμε γνώσεις πάνω στο ζήτημα, θα ’λεγα ότι, 

εντάξει, η παράλειψη της Νομικής Υπηρεσίας να πει μια γνώμη, ή να πει ένα 

τέτοιο… δεν είναι και το πλέον, τέλος πάντων, κατάλληλος τρόπος για να χειριστεί 

η υπόθεση. 

ΚΥΡΛΑΣ: Στο πρώτο ερώτημα ήθελα να ρωτήσω το εξής. Δεδομένου ότι, εξ όσων 

γνωρίζω και από την Υπηρεσία που εργάζομαι ότι, όταν το Δημόσιο μπει σε κάποια 

δικαστική διαμάχη με κάποιον πολίτη, είναι υποχρεωμένο εξ ορισμού να φτάσει 

μέχρι τουλάχιστον Εφετείο και να αντικρούσει τουλάχιστον μέχρι Εφετείο.  

Υπό αυτή την έννοια, εδώ ο ενδοδικαστικός, νομίζω, συμβιβασμός είναι 

νόμιμη διαδικασία; Δηλαδή πώς γίνεται για 1.000 ευρώ, ξέρω εγώ, που μπορεί να 

έχουμε εμείς μια διένεξη με το Δημόσιο να χρειάζεται να φτάνουμε στον Άρειο 

Πάγο κι εδώ να μιλάμε για μια τόσο σοβαρή υπόθεση, η οποία να μπορεί να λυθεί 

έτσι; Ένα ερώτημα είναι αυτό, αν μπορείτε να μου απαντήσετε. 

Κι ένα δεύτερο είναι, δε γνωρίζω αν έχετε, έστω και ανεπίσημα κάπως, 

ξέρω εγώ, διαβάσει την αγωγή κι αν την έχετε διαβάσει, αν κατά τη γνώμη σας 

αντικρούεται ή όχι. 

 

ΒΟΥΚΕΛΑΤΟΣ: Έχω λάβει ανεπίσημα γνώση κάποιων θεμάτων, λοιπόν, τα οποία 

αποτελούν το ιστορικό της αγωγής, έτσι; Τα θέματα αυτά, τα οποία τίθενται εκεί 
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πέρα ως βάση για να ζητηθεί η αποζημίωση, τουλάχιστον τα δύο απ’ τα τρία, ή τα 

τρία απ’ τα τέσσερα είναι αβάσιμα. 

ΤΑΣΣΗΣ: Ποια είναι; 

 

ΒΟΥΚΕΛΑΤΟΣ: Οι πληροφορίες μου.  

ΤΑΣΣΗΣ: Ποια είναι; Πες να τα μάθω κι εγώ. 

ΒΟΥΚΕΛΑΤΟΣ: Ναι. Λοιπόν, προς ενημέρωση, ας πούμε, και του συναδέλφου εδώ 

πέρα και εσάς, το πρώτο ζήτημα το οποίο τίθεται, αν θυμάμαι καλά βέβαια, με την 

επιφύλαξη, δηλαδή σύμφωνα με πληροφορίες, λοιπόν είναι ότι, ενώ η σύμβαση 

αφορούσε 20 στρέμματα, τελικά η επιχείρηση πήρε 14 της παραχωρήθηκαν. Αυτό 

το γνωστό το θέμα. 

Το δεύτερο είναι ότι καθυστέρησε η σύμβαση, η υπογραφή της σύμβασης με 

το Δημόσιο, διότι εκτός απ’ τη σύμβαση που υπογράφηκε με το Λιμενικό Ταμείο –

έτσι;– απαιτείται και μία σύμβαση με το Δημόσιο. Εκεί, λοιπόν, υπάρχει η αιτίαση 

ότι φταίει το Λιμενικό Ταμείο, που καθυστέρησε να υπογραφεί η σύμβαση με το 

Δημόσιο. Είναι κι αυτό ανακριβές. 

Λοιπόν, υπάρχει ένα τρίτο ζήτημα, το ζήτημα με τον προβλήτα τον 

απέναντι, που από κινητός έγινε σταθερός, που εκεί υπάρχει ένα ζήτημα, το οποίο 

όμως είναι… αποτελεί ζήτημα πραγματικής… 

ΟΜΙΛΗΤΗΣ: Ο κυματοθραύστης; 

ΒΟΥΚΕΛΑΤΟΣ: Ορίστε; Τον κυματοθραύστη, ναι. Είναι ζήτημα πραγματικής 

απόδειξης, ας πούμε, που έχει σχέση με τις ζημιές ή ό,τι άλλο είναι, και που είναι 

ευρύτερο, δεν μπορώ να το αναλύσω τώρα, και δε θυμάμαι, αν υπάρχει και 

τέταρτο ζήτημα. 

Λοιπόν, προς ενημέρωση και του Διοικητικού Συμβουλίου και των 

παρισταμένων… 

ΟΜΙΛΗΤΗΣ: Για τις εγγυητικές; Για τις εγγυήσεις κι αυτά; 

ΒΟΥΚΕΛΑΤΟΣ: Ποιες εγγυήσεις, που σου είπα προηγουμένως;  

ΟΜΙΛΗΤΗΣ: Με τις εγγυητικές ναι. 
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ΒΟΥΚΕΛΑΤΟΣ: Ναι, αυτό έλεγε, ότι το ’χατε θεμελιώσει αυτό, δεν υπήρχε 

πρόβλημα. Θα το εξηγήσω, θα το αναλύσω εγώ. 

Λοιπόν, έχει ήδη κριθεί, υπήρξε μια παράλληλη δικαστική διαμάχη μεταξύ 

της εταιρείας και του πολίτη, του δικαστικού επιμελητή Κλοντζάρη, ο οποίος τότε 

είχε αντιδικήσει, ας πούμε, με την εταιρεία και στις εφημερίδες και τα λοιπά, και 

τα λοιπά, προβάλλοντας κάποιους ισχυρισμούς. Και με το Λιμενικό Ταμείο είχε 

αντιδικήσει. 

Η εταιρεία, λοιπόν, άσκησε μία αγωγή με την οποία ζητούσε χρηματική 

ικανοποίηση 150.000 ευρώ, διότι τους συκοφάντησε και ότι όλα αυτά που 

ισχυρίστηκε, αυτά που λέμε όλα αυτά, ήταν ψέματα.  

 

ΤΕΦΑΣ: Αυτά είναι προσωπικά. Αυτά είναι παράβαση προσωπικών δεδομένων. 

Με συγχωρείτε πάρα πολύ, εδώ δεν είναι δικαστήριο, κύριοι. Εδώ δεν είναι 

δικαστήριο. 

ΒΟΥΚΕΛΑΤΟΣ: Αυτή, λοιπόν, η δικαστική διαμάχη βασίστηκε στα πραγματικά 

δεδομένα της υπόθεσης. Πώς ξεκίνησε η σύμβαση, πού καταλήξαμε,  και τα λοιπά, 

και τα λοιπά, τις διαφωνίες.  

Έχει εκδοθεί τώρα απόφαση του Αρείου Πάγου, που έκρινε αμετάκλητα ότι, 

αυτά που είπε ο ιδιώτης, γι’ αυτά που έκανε το Λιμενικό Ταμείο κι ό,τι αφορά 

αυτές τις συμβάσεις –έτσι;– δεν ήταν ψέματα. Λοιπόν, αυτό είναι  το δεδικασμένο 

αυτής της υπόθεσης, το οποίο μπορεί να το προβάλει κάποιος και να πει.  

Τώρα, αυτό που θέλω να πω εγώ προς ενημέρωση δηλαδή, είναι ότι, απ’ 

αυτά τα σημεία που είδαμε κι έχοντας υπόψη μου τη σύμβαση του Λιμενικού 

Ταμείου, το Λιμενικό Ταμείο είναι πλήρως κατοχυρωμένο απ’ τη σύμβαση που είχε 

κάνει τότε, που ήτανε Πρόεδρος ο κύριος Τάσσης και για το θέμα του ότι 

βρέθηκαν λιγότερα στρέμματα, και για το θέμα ότι δεν είχε καμία ευθύνη το 

Λιμενικό Ταμείο για την καθυστέρηση που υπήρξε στη σύμβαση μεταξύ Δημοσίου 

και επενδυτή. 
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Τώρα επειδή είναι προσωπική η αντίθεση με τον κύριο Τέφα, όπως την 

αντιλαμβάνεται, δεν είναι. Εγώ συζητάω και σαν δικηγόρος, ας πούμε, του Δήμου 

και προσωπικά βέβαια, έξω από ιδεολογικές παραμέτρους –έτσι;– δεν το 

αντιμετωπίζω ιδεολογικά το θέμα, θεωρώ ότι πρέπει να τηρείται ο Νόμος και θα 

πρέπει να τηρούνται κάποιες δεσμεύσεις απ’ την κάθε πλευρά. Ε, αυτές οι 

δεσμεύσεις νομίζω ότι τηρήθηκαν από πλευράς του Λιμενικού Ταμείου –έτσι;– δεν 

τηρήθηκαν απ’ την αντίθετη πλευρά. 

Λοιπόν, υπ’ αυτή την έννοια θεωρώ, κατά την ταπεινή μου γνώμη, ότι αυτή 

η αγωγή, εκτός από ένα τμήμα της που μπορεί να εξεταστεί, που κι αυτό σε 

συνάρτηση με άλλα πράγματα, δεν έχει καμία τύχη απ’ την αρχή. Έτσι;  

ΦΟΝΤΑΡΑΣ: Μπορώ να κάνω μια ερώτηση ως προς την Παράταξη, η οποία είχε 

την ευθύνη εκείνη την περίοδο.  

Ήθελα να ρωτήσω ακριβώς το ίδιο ερώτημα, που ρώτησα τον κύριο 

Βουκελάτο, αν κατά τη δική σας γνώμη, όχι νομική, δεν είστε Νομικοί, αν κατά τη 

δική σας πολιτική γνώμη αντικρούεται αυτή η αγωγή.  

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Κοιτάξτε, ουσιαστικά η ερώτηση που μου κάνετε είναι κι η ουσία 

όλου του ζητήματος. Εγώ διετέλεσα Αντιπρόεδρος του Λιμενικού Ταμείου, υπό την 

προεδρία της αειμνήστου κυρίας Καζάκου, μια δύσκολη γενική περίοδος, την 

οποία προήλθε ουσιαστικά η μεταφορά του Λιμενικού Ταμείου από Νομαρχιακό 

Λιμενικό Τμήμα σε Δημοτικό Λιμενικό Ταμείο.  

Ένα από τα κύρια και πρώτα ζητήματα, τα οποία αναγκαστικά μας 

απασχόλησε ήταν το θέμα της μαρίνας. Εγώ θεωρώ ότι το θέμα της μαρίνας το 

χειριστήκαμε κατά το δοκούν όσο μπορούσαμε καλύτερα. Από κει και πέρα, 

υπάρχει μία μεγάλη αλληλογραφία στο Δημοτικό Λιμενικό Ταμείο, όπως επίσης, αν 

δεν έχετε κάποια έγγραφα, κύριε Δήμαρχε, υπάρχει και το προσωπικό αρχείο της 

κυρίας Καζάκου, το οποίο είναι στη διάθεση οποιουδήποτε σχετικά με τη 

συγκεκριμένη υπόθεση, όπου υπάρχουν όλες οι απαντήσεις για όλα τα ζητήματα 

που θέτετε. 
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Εγώ θέλω να πω, κατά την ταπεινή μου άποψη –θα το κάνω το σχόλιο, παρ’ 

όλο που δε νομίζω ότι πρέπει να το συζητήσουμε, γιατί συζητάμε επί της 

διαδικασίας– ότι όλη η υπόθεση είναι αίολη. Δηλαδή να ξεκινήσουμε απ’ το 

πρώτο-πρώτο που αναφέρει ότι το Λιμενικό Ταμείο ευθύνεται, γιατί το Ελληνικό 

Δημόσιο καθυστέρησε την υπογραφή σύμβαση και τα λοιπά, αυτά είναι… Εντάξει, 

δηλαδή τι;  

Άλλωστε, δεν ξέρω αν γνωρίζετε, συνάδελφοι, το Λιμενικό Ταμείο είναι ο 

φορέας διαχείρισης, δεν είναι ο ιδιοκτήτης. Ιδιοκτήτης του λιμένος είναι το 

Ελληνικό Κράτος και θέλω να σας πω ότι είναι ένα ζήτημα το οποίο, όπως 

γνωρίζουν και οι ιδιοκτήτες, για να παρθεί μία απόφαση, λαμβάνονται απόψεις απ’ 

το Υπουργείο Ναυτιλίας, το Υπουργείο Τουρισμού, ο ΕΟΤ, η ΕΣΑΛ, η Περιφέρεια, η 

Αποκεντρωμένη, ο Δήμος της Πρέβεζας, δηλαδή όλοι έχουν άποψη για το 

συγκεκριμένο θέμα. 

Εγώ εδώ πέρα θέλω να πω και το ξαναλέω, για να γίνω ξεκάθαρος, δε μ’ 

ενδιαφέρει, δε θα έρθω να κρίνω την ποιότητα των προσφερόμενων υπηρεσιών 

απ’ τη μαρίνα. Δεν είναι το θέμα μας αυτό για το Δημοτικό Συμβούλιο. Εδώ πέρα 

ερχόμαστε να συζητήσουμε, και μάλλον, κατά την ταπεινή μου άποψη, να 

καταρρίψουμε, και νομίζω ότι αυτό θα πρέπει να είναι και το κλου  της 

συγκεκριμένης μας συνάντησης εδώ πέρα και του Συμβουλίου, ότι σε καμιά των 

περιπτώσεων δεν μπορούμε να αποδεχτούμε αυτή τη συγκεκριμένη αγωγή.  

Κι εδώ διαφωνώ για τον Δήμαρχο για το αυτοδιοίκητο. Φυσικά το Λιμενικό 

Ταμείο έχει το αυτοδιοίκητο, αλλά, όπως όλοι καταλαβαίνουμε και είμαστε 

νοήμονες, το Διοικητικό Συμβούλιο του Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου διοικείται 

από συναδέλφους Δημοτικούς Συμβούλους, από αιρετούς Δημοτικούς 

Συμβούλους. Άρα, αν μη τι άλλο, μία απόφαση η οποία θα παρθεί στο Δημοτικό 

Συμβούλιο Πρέβεζας, αν μη τι άλλο, ουσιαστικά –και εντός παρενθέσεως και εντός 

εισαγωγικών– "δεσμεύει" τους συναδέλφους που υπηρετούν στο συγκεκριμένο 

όργανο για μια τέτοια υλοποίηση. Αν μη τι άλλο!  
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Καταλήγοντας, κι αν θέλετε μπορούμε να πούμε και κάτι, αλλά εγώ  θέλω να 

πω ότι η αγωγή αυτή είναι αίολη, πιστεύω ότι πρέπει να εξουσιοδοτήσουμε τον 

Δήμαρχο και τη Νομική Υπηρεσία του Δήμου μας, όχι τους εξωτερικούς 

συνεργάτες, νομίζω είναι και οι δύο πάρα πολύ καλοί γνώστες, και ο κύριος 

Βουκελάτος και ο κύριος Τάσσης, ο οποίος υπηρέτησε και ως Πρόεδρος το πάλαι 

ποτέ Λιμενικό Ταμείο, και γνωρίζουν πάρα πολύ καλά την κατάσταση.  

Από την άλλη θέλω να σας πω ότι ο επιχειρηματίες αυτά που γράφει, τα 

γράφει, πολύ καλά κάνει και τα γράφει. Είναι αυτά που πιστεύει και όλα αυτά  που 

διεκδίκησε όλα αυτά τα χρόνια. Από κει και πέρα, η αλήθεια και το πού πρέπει να 

είμαστε πραγματικά βρίσκεται κάπου στη μέση. Σίγουρα ο επιχειρηματίας διεκδικεί 

για τον εαυτό του, μπορεί να διεκδικήσει και 200 εκατομμύρια, και οτιδήποτε. 

Εντάξει, σ’ όλα αυτά όμως τα πράγματα –και κάνω ένα προσωπικό σχόλιο, αν μου 

επιτρέπετε– πρέπει να υπάρχει ένα όριο.  Σε όλα τα πράγματα πρέπει να υπάρχουν 

όρια. 

Όπως και σε μας τους αιρετούς πρέπει να υπάρχουν όρια, έτσι και στους 

υπολοίπους πρέπει να υπάρχουν όρια. Κι  εδώ πέρα δε μιλάμε για το οικοπεδάκι 

μου –έτσι;– ούτε για το σπίτι του καθεμιανού, μιλάμε για δημόσια περιουσία, την 

οποία εμείς έχουμε την τύχη αυτόν τον καιρό, έχουμε κληθεί να υπηρετήσουμε, 

ούτως ώστε να τη διαχειριστούμε κατά τον καλύτερο δυνατό τρόπο . 

Ως εκ τούτου, για να το τελειώσω αυτή μου την πρώτη τοποθέτηση και την 

απάντηση στον κύριο Κύρλα, ότι, όταν πας και νοικιάζεις ένα πράγμα, ξέρεις τι 

νοικιάζεις. Από κει και πέρα σίγουρα διεκδικείς πολλά και διάφορα. Αλλά μην 

ξεχνάμε, ποιος είναι ο ιδιοκτήτης.  

Και μ’ αυτή την παραίνεση κλείνω προς το παρόν.  

 

ΤΕΦΑΣ: Υπαινίσσεσαι κάτι, κύριε Κορωναίε; 

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Απολύτως τίποτα. 

ΚΥΡΛΑΣ: Στον αγαπητό συνάδελφο τον κύριο Κορωναίο. 
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Κατά τη δική σας πάλι πολιτική γνώμη. Αν αποφασίσει η Δημοτική Αρχή να 

πάει σε ενδοδικαστικό συμβιβασμό, αυτό δεν αποτελεί ευθεία παραδοχή ότι το 

Δημοτικό Λιμενικό Ταμείο εκείνη την επίμαχη χρονική περίοδο δεν έπραξε σωστά; 

Δηλαδή ότι… Αυτό δεν αποτελεί ευθεία, κατά τη γνώμη σας; Εμείς έτσι το 

καταλαβαίνουμε. 

ΤΕΦΑΣ: Μπράβο, κύριε Κύρλα, αυτό είναι. 

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Εάν θέλετε την ταπεινή μου άποψη, φυσικά και διαφωνώ κάθετα με 

αυτό, με την ενδοδι… Συγγνώμη, να συζητήσουμε τι; Εγώ δεν έχω κάτι να 

συζητήσω. Έτσι; Εγώ δεν έχω να ζητήσω κάτι. Μα αυτό λέω, ότι για μας η αγωγή 

είναι αίολη, δεν έχω κάτι να συζητήσω, ούτε έχω πρόβλημα με τον επιχειρηματία 

κανένα. Αυτός κάνει τη δουλειά του, εγώ κάνω τη δουλειά μου, δεν έχω δηλαδή 

κάτι να συζητήσω. Εγώ απλώς έχω αυτό το σκεπτικό και θεωρώ ότι οι διαδικασίες 

που έγιναν, και αυτές οι διαδικασίες είμαι σε θέση να γνωρίζω ότι έχουν γίνει όλες 

με έγγραφα. Προς τα Υπουργεία, προς, προς, με επισκέψεις, με, με, με… υπάρχει 

ένας κατάλογος εγγράφων, ο οποίος αποδεικνύει κάποια πράγματα.  

Βέβαια, δεν είμαι εγώ αυτός που θα το κρίνω, υπάρχουν τα αρμόδια 

όργανα. Αποδέχομαι την αγωγή. Απλώς λέω εγώ , όμως, ότι την αγωγή δεν την 

αποδέχομαι ως βάσιμη, πώς αλλιώς να το πω δηλαδή αυτό; Υπάρχει άλλος τρόπος 

να το πω; Δε νομίζω.  

ΤΑΣΣΗΣ: Κατ’ αρχάς, όπως θυμάστε, εγώ δεν έχω έρθει ποτέ σε κανένα Δημοτικό 

Συμβούλιο για ευνόητους λόγους, νομίζω βασικά κι εσείς δε με θέλατε εδώ πέρα, 

αλλά κι εγώ δεν είχα μεγάλη διάθεση να έρθω. Και δεν ξέρω, αν πρέπει πρώτα να 

απαντήσω σαν Πρόεδρος του Λιμενικού Ταμείου πρώην, ή σαν Προϊστάμενος της 

Νομικής Υπηρεσίας. 

Θέλω, μιας και μου δίνεται η ευκαιρία, να χαιρετίσω τα μέλη, τα οποία 

αποχωρούν απ’ το Δημοτικό Συμβούλιο, με τα οποία συνεργάστηκα επί σειρά ετών 

με μια συνεργασία που μόνο ανέφελη δεν ήταν, διότι εγώ δεν ήμουνα ποτέ 

δικηγόρος του Δήμαρχου, εγώ ήμουνα δικηγόρος του Δήμου και θα εξακολουθώ 
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να ’μαι δικηγόρος του Δήμου. Αυτό είναι ιδιαίτερα προβληματικό βασικά για μένα 

και μετά για σας.  

Πολλές φορές, όμως, όταν έρχεται η ώρα της πληρωμής, ναι, μετά από 

πολλά χρόνια ο κύριος Πιπιλίδης θυμάται κάποτε με τα κατεχόμενα που όταν 

έλεγα, μη μοιράζετε κατεχόμενες εκτάσεις, εμένα μου έλεγε ο κύριος Πιπιλίδης: 

«κι εγώ πότε θα πάω κατηγορούμενος»; Λοιπόν, κάποιοι άλλοι πήγαν 

κατηγορούμενοι, ο κύριος Πιπιλίδης, που με άκουσε τότε, δεν πήγε.  

Να ευχηθώ επίσης καλή δύναμη στα νέα μέλη της Λιμενικής Επιτροπής, που 

δεν έχω μάθει ποια θα είναι, διότι θα τους χρειαστεί και στομάχι μεγάλο, και 

σύνεση στις αποφάσεις τις οποίες θα πάρουν, διότι είναι γεγονός ότι τις 

αποφάσεις δε θα τις πάρουμε εμείς εδώ πέρα, θα τις πάρουνε τα μέλη του νέου 

Λιμενικού Ταμείου, αυτά τα οποία θα οριστούν.  

Βέβαια πρέπει να πω την πίκρα μου, πριν ξεκινήσω να μιλήσω σαν 

Πρόεδρος πρώτα και μετά σαν δικηγόρος, από τη μία την πίκρα μου κι απ’ την 

άλλη ότι τους παραδέχομαι ειλικρινά, ότι η πλειοψηφία των μελών του Λιμενικού 

Ταμείου στις προσωπικές τους υποθέσεις εμπιστεύονται πάντα εμένα και 

υποχρεωτικά μόνο εμένα! Και είναι τόσο μεγαλόθυμοι όσον αφορά το Λιμενικό 

Ταμείο, που ενώ στις προσωπικές τους υποθέσεις έρχονται σε μένανε, εδώ πέρα 

ξεπεράσανε ακόμα κι εμένα και πήγανε σ’ έναν  άλλο δικηγόρο για το θέμα του 

Λιμενικού Ταμείου. 

Ας πάμε, λοιπόν, τώρα όσον αφορά το θέμα του ότι διατέλεσα Πρόεδρος 

του Λιμενικού Ταμείου. Θυμίζω για τους νεότερους, διότι δυστυχώς φτάσαμε και 

στην ηλικία που μπαίνουμε στο λεωφορείο και δε χρειάζεται να σηκωθούμε πλέον 

απ’ τη θέση μας, όταν μπαίνει κάποιος μεγαλύτερος, γιατί δεν μπαίνει, θέλω να 

σας πω λοιπόν ότι κάποτε αυτός, που έμπαινε για Πρόεδρος του Λιμενικού 

Ταμείου, μετά την επόμενη φορά πήγαινε για Δήμαρχος. Νομίζω δε με είδατε 

πουθενά να έχω εμφανιστεί, να έχω προσπαθήσω να κεφαλοποιήσω ό,τι κέρδισα, 

που δεν κέρδισα, μάλλον έχασα από τη θητεία μου σαν Πρόεδρος του Λιμενικού 
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Ταμείου, αλλά ειλικρινά θεώρησα ότι έκανα μια δεύτερη φορά τη θητεία μου, μία 

στο Στρατό και μία φορά εκεί. 

Θεωρώ, λοιπόν, ότι έκανα μια πολύ μεγάλη υποχρέωση προς την Πολιτεία, 

αν και διορισμένος, το άκουσα μία φορά από τον κύριο Κλάπα ότι ήμουνα 

διορισμένος και δε δικαιούμουν να μιλάω, τα άκουσα και μια δεύτερη φορά από 

σας εδώ πέρα, εν πάση περιπτώσει, δεκτόν, αποδεκτόν και αυτό.  

Λοιπόν, και επίσης στη θέση μου σαν Πρόεδρος… σαν Προϊστάμενος της 

Νομικής Υπηρεσίας σας λέω, επίσης, δε γνωρίζω για ποιο λόγο κάθομαι σ’ αυτή τη 

θέση, μάλλον κάθομαι από διαστροφή και από την ιδιαίτερη τιμή που περιποιεί η 

θέση αυτή σ’ αυτό το οποίο κάνω και για την προσωπικότητά μου προσωπικά. 

Παρότι γνωρίζετε ότι είμαι μάχιμος δικηγόρος, για μένα ο πρώτος μου πελάτες 

ήταν πάντα ο Δήμος, τον οποίο δεν τον θεωρώ εργοδότη, τον θεωρώ κάτι 

παραπάνω. 

Αυτό το έργο της μαρίνας δεν πολεμήθηκε… δεν ξέρω από  ποιον 

πολεμήθηκε περισσότερο να γίνει εκτός απ’ τον Δήμο Πρέβεζας. Το θέμα της 

μαρίνας πολεμήθηκε με νύχια και με δόντια. Όταν ανέλαβα Πρόεδρος στο Λιμενικό 

Ταμείο, έψαχνα να βρω για ποιο λόγο το θέμα της μαρίνας είχε σταματήσει. 

Ψάχναμε, λοιπόν, βρήκαμε δύο εκκρεμότητες, το ένα ήταν ο κυματοθραύστης που 

ήτανε για να δένουνε, η τρίτη προβλήτα που δεν έγινε ποτέ, που ήτανε η δεύτερη 

προβλήτα που ήταν για να δένουν τα εμπορικά πλοία, και το δεύτερο ήταν το 

θέμα της μαρίνας. 

Όσον αφορά λοιπόν την προβλήτα για τα εμπορικά πλοία, βρήκαμε ότι 

υπήρχε μια απόφαση του Συμβουλίου της Επικρατείας, υπήρχε ένα θέμα με μια 

Περιβαλλοντική Μελέτη, έμεινε εκεί, το θέμα δεν μπορούσε να προχωρήσει για 

ποιο λόγο; Και θα πρέπει επίσης να πω, γιατί δεν είναι κακό κάποιες φορές να 

αποδίδουμε σ’ έναν άνθρωπο, που έκανε κάτι καλό, να του πούμε ότι το έκανε. 

Στον κύριο Συγκούνα λοιπόν θέλω να αποδώσω ότι μπόρεσε και πήρε εκείνα τα 

μπλόκια, που ήταν τόσο άσχημα επάνω στην προβλήτα, μπόρεσε και τα μετέφερε.  
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Εγώ δεν μπόρεσα να τα μεταφέρω και δεν μπορέσαμε να φτιάξουμε την 

προβλήτα για ποιο λόγο; Διότι φαίνονταν ότι το έργο αυτό έχει εκτελεί απ’ το 

Ελληνικό Δημόσιο, είχαμε πάρει τα λεφτά απ’ την Ευρωπαϊκή Ένωση και δεν 

μπορούσαμε να ξαναζητήσουμε λεφτά για να το ξαναφτιάξουμε. Έπρεπε λοιπόν να 

βρούμε δικούς μας πόρους, πόρους που δεν είχαμε και ΣΔΙΤ τότε δεν υπήρχαν 

και, εν πάση περιπτώσει, κι όταν γίνανε, αν μίλαγε κάποιος για ΣΔΙΤ εδώ πέρα, μ’ 

αυτή την πολεμική που υπήρχε, δεν υπήρχε περίπτωση να γίνει. Εκείνο λοιπόν 

δεν μπορούσε να λυθεί σ’ εκείνη τη φάση. 

Το δεύτερο θέμα ήταν, ότι είχαμε ένα θέμα με τη μαρίνα και ψάχνουμε να 

βρούμε, για ποιο λόγο σταμάτησε το θέμα της μαρίνας. Ψάχναμε, ψάχναμε, 

ψάχναμε, ψάχναμε επί 6 μήνες. Ξέρετε τι βρήκατε τελικά, γιατί είχε σταματήσει ο 

διαγωνισμός της μαρίνας; Γιατί το είχανε ξεχάσει. Είχε μείνει επί χρόνια ο 

διαγωνισμός της μαρίνας, ξεκινήσαμε πριν τη Λευκάδα, η Λευκάδα τελείωσε 10 

χρόνια πριν από μας κι εμείς ακόμα… 

Η Λευκάδα ξεκίνησε πολύ μετά από μας, έκανε μαρίνα κι εμείς μετά από 10 χρόνια 

μπήκαμε στη διαδικασία να κάνουμε ένα διαγωνισμό.  

Λοιπόν, το θέμα του διαγωνισμού να σας θυμίσω τότε, το οποίο σας το 

άφησα εγώ, νόμιζα σαν παρακαταθήκη, αλλά τώρα βλέπω σαν έναν λόγο να ’χει 

να με καταριέται η πόλη, αυτή τη μαρίνα, θεώρησα ότι ήταν η μεγαλύτερη 

παρακαταθήκη που ’κανα σ’ αυτή τη σύντομη, όχι και τόσο, ήμουνα 6-7 χρόνια 

Πρόεδρος στο Λιμενικό Ταμείο. 

Πολεμήθηκε ατελείωτα, φτάσαμε μέχρι το Συμβούλιο της Επικρατείας. Πήγα 

να φτιάξω το παρκινγκ, που πηγαίνει ο κάθε Πρεβεζιάνος και πιάνει πέντε θέσεις, 

γιατί έτσι γουστάρει το πρωί, για να πληρώνουμε 20 λεπτά –έτσι;– για να το 

σεβόμαστε αυτό το πράγμα και να ’ρχεται ο τουρίστας της πόλης να μπορεί κάπου 

να παρκάρει, έβαλα τις μπετονιέρες, έκλεισα το παρκινγκ. Πήγαμε να βάλουμε 

φανάρια στο "Βαθύ" να μη σκοτώνεται κόσμος, έτρεχα στο αυτόφωτο. Πήγαμε να 

κάνουμε το κιόσκι της Φιλαρμονικής επάνω στην πλατεία Ανδρούτσου, καινούριο 
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αυτόφωτο. Είχα 7 απαλλακτικά βουλεύματα όσο ήμουνα Πρόεδρος του Λιμενικού 

Ταμείου. 

Πήγα, λοιπόν, να κάνω και τη μαρίνα!  Όχι μόνος μου, με όλα τα μέλη της 

Λιμενικής Επιτροπής που είχαμε επί 7 χρόνια όλες τις αποφάσεις ομόφωνες. Και 

επίσης ήταν ομόφωνες και με τους υπηρεσιακούς, διότι βλέπω εδώ πέρα σε πολλές 

αποφάσεις οι υπηρεσιακές παράγοντες στις αποφάσεις του Λιμενικού Ταμείου να 

απουσιάζουν, να φύγουν για κάποιο λόγο και να αποφασίζουν οι υπόλοιποι. Δε 

γνωρίζω αν είναι τυχαίο, αυτές που είδα εγώ ή κάτι αυτό σηματοδοτεί. Εμείς τις 

αποφάσεις που είχαμε μαζί μ’ αυτούς που ήταν διορισμένοι, που τους σεβόμασταν, 

που ήταν η Λιμενάρχης, ο Λιμενάρχης, ο Τελώνης οι αποφάσεις μας ήταν πάντα 

ομόφωνες.  

Παίρνουμε, λοιπόν, μία απόφαση τότε ότι θα πρέπει να κάνουμε διαγωνισμό 

για τη μαρίνα. Συμβούλιο της Επικρατείας, προσφυγές, ό,τι μπορείτε να 

φανταστείτε. Το ήθελε η πόλη αυτό το έργο; Η Δημοτική Αρχή δεν το ήθελε 

σίγουρα. Φτάσαμε και στο Συμβούλιο της Επικρατείας και στο Συμβούλιο της 

Επικρατείας τα ’φερε έτσι η τύχη εγώ να ’μαι Προϊστάμενος της Νομικής 

Υπηρεσίας και να πρέπει να υποστηρίξω την προσφυγή που έκανε ο Δήμος κατά 

του Λιμενικού Ταμείου, που το Λιμενικό Ταμείο ήμουνα εγώ.  

Εισηγήθηκα το θέμα στο Δημοτικό Συμβούλιο και το Δημοτικό Συμβούλιο 

έληξε το θέμα εκεί. Αλλιώς θα μπορούσε η μαρίνα, αυτή την οποία έχουμε τώρα, 

να μην υπάρχει η μαρίνα. Εν πάση περιπτώσει, έπασχε και για λόγους νομικούς 

νομίζω έτσι κι αλλιώς δεν προχωρούσε, αλλά αυτό ήταν άλλο θέμα.  

Οι επόμενες Διοικήσεις όσον αφορά το θέμα της μαρίνας κράτησαν μία 

στάση, την οποία εγώ ποτέ δεν κατάλαβα. Ποτέ δεν πάντως δήλωσαν απερίφραστα 

ότι είναι υπέρ της μαρίνας. Να μην μπλέκουμε το θέμα με τους ψαράδες δεξιά – 

αριστερά, ήταν εντελώς διαφορετική η άποψη η δική μου από την άποψη του 

κυρίου Βουκελάτου, που είμαστε κι οι δύο στη Νομική Υπηρεσία, το γνωρίζετε, για 

τα συγκεκριμένα θέματα, απόλυτα σεβαστή, οι νομικές απόψεις είναι νομικές και 

κανένας δεν έχει τη σοφία την απόλυτη να τα γνωρίζει όλα.  
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Όσον αφορά λοιπόν τους ψαράδες οι οποίοι θέσαν ένα θέμα, βγήκε ο ίδιος 

ο κύριος Ιωάννου ο Βασίλης τότε, που ήταν Νομάρχης, και λέει, εγώ γι’ αυτό σας 

έφτιαξα το αλιευτικό καταφύγιο, δεν είναι δυνατόν τώρα να μου λέτε ότι έχετε 

θέμα και δεν πάτε στο αλιευτικό καταφύγιο. Γιατί δε ’θελαν να παν στο αλιευτικό 

καταφύγιο, άλλο θέμα αυτό.  

Τέθηκε ένα θέμα, πού έγινε τελικά, πού χωροθετήθηκε αυτή η μαρίνα; Ε, 

πού να χωροθετούνταν; Στο Ζάλογγο επάνω δε γίνεται, άμα θέλαμε να κάνουμε 

μαρίνα, έπρεπε να χωροθετηθεί εκεί, που έπρεπε να χωροθετηθεί.  

Όταν όμως ξεκινήσαμε τελικά να κάνουμε το διαγωνισμό, διαπιστώσαμε 

κάτι εντελώς εξωφρενικό. Κάναμε πρώτη φορά τον διαγωνισμό, ο οποίος ήταν σε 

επίπεδο… Εδώ ο κύριος Τέφας μπορεί να με συμπληρώσει οποτεδήποτε, γιατί ο 

κύριος Τέφας περιμένω τον τύμβο που θα μου έφτιαχνε μέσα στη μαρίνα, δεν μου 

τον έφτιαξε ποτέ, μάλλον άλλαξε και γνώμη τώρα μέχρι τώρα– σίγουρα απ’ την 

επόμενη μέρα θα είναι διαφορετικά. Λοιπόν, πάντως μέχρι σήμερα περίμενα μια 

φορά έτσι να πάω να τοποθετηθώ επάνω στον τύμβο μου!  

Λοιπόν, την πρώτη φορά που κάναμε διαγωνισμό, την πρώτη φορά δεν 

εμφανίστηκε κανένας και μάλιστα μου είπε ο κύριος Τέφας και μ’ έβαλε σε δρόμο, 

και μου λέει, για ποιο λόγο να πάω να πω αυτό, το οποίο είναι να κάνω, τη στιγμή 

που θα ’ρθει κάποιος άλλος και θα πάρει τις ιδέες τις δικές μου. Είχε απόλυτο 

δίκιο. 

Το Υπουργείο επίσης δεν ήθελε με κανένα τρόπο να γίνει μαρίνα στην 

Πρέβεζα. Σωστό ήταν αυτό… 

ΤΕΦΑΣ: Βγάλατε σε δύο φάσεις εκδήλωση ενδιαφέροντος. 

ΤΑΣΣΗΣ:  Μη δεσμευτικού χαρακτήρα. 

ΤΕΦΑΣ: 25 ενδιαφερόμενοι και δεύτερη φάση, που βγάλατε τις… αυτό που 

βγάλατε, πήγαμε μόνο δύο, γιατί ήταν πάρα πολύ …  

ΤΑΣΣΗΣ: Τη δεύτερη φορά λοιπόν όταν πήγαμε –να τα πούμε κι αυτά για να τα 

ξέρετε, να τα μάθει και η πόλη– το Υπουργείο δεν ήθελε με κανένα τρόπο να γίνει 

η μαρίνα στην Πρέβεζα. Αλλά δε μας το λέγανε άμεσα, μας το λέγανε έμμεσα. Δεν 
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πρόκειται να χτυπηθεί το έργο, δεν πρόκειται να έρθει κανένας, η μαρίνα αυτή 

είναι φτιαγμένη αντίθετα στον άνεμο, δεν μπορούν να δέσουν τα σκάφη, το ίδιο 

έχετε με τα εμπορικά πλοία, γιατί φύγανε από δω πέρα, δεν έρχονται 

κρουαζιερόπλοια, δεν μπορούν να δέσουν, θα έχετε πρόβλημα, θα κάνετε, θα 

ράνετε, δεν πρόκειται να υπάρξει ενδιαφέρον, τζάμπα παιδεύεστε.  

Εγώ εκ φύσεως κάνω πάντα το αντίθετο απ’ αυτό, το οποίο μου λένε, είπα, 

θα προχωρήσω τον διαγωνισμό, αλλά, το ξανατονίζω, είχα και 7 μέλη στη 

Λιμενική Επιτροπή, οι οποίοι ήτανε πάντα μαζί μου, διότι θεωρούσαν ότι κάτι καλό 

πάει να γίνει απ’ αυτό το πράγμα και δεν είχα ποτέ κανένα πρόβλημα να το 

σκεφτώ, ή να πω ότι, ξέρεις, να διστάσω ότι θα το κάνω.  

Κάνουμε τελικά το διαγωνισμό, τον οποίο… τους έκανε μεγάλη εντύπωση 

τελικά ότι βρέθηκε κάποιος πλειοδότης από την πρώτη φορά και "χτύπησε" στον 

διαγωνισμό, από τους δύο, δεν ήτανε δύο, δε θυμάται ο κύριος Τέφας, ήταν ένας, 

διότι ο πρώτος κόπηκε για τους τεχνικούς όρους και φτάσαμε με έναν πλειοδότη.  

ΤΕΦΑΣ: Οι δύο φύγανε στο τέλος…  

ΤΑΣΣΗΣ: Έχουμε λοιπόν μόνο μία προσφορά. Όταν κάναμε την προσφορά λοιπόν 

κι όταν ζητούσαμε το μίσθωμα, είχαμε να αποφασίσουμε, θέλουμε να γίνουν 

περισσότερα έργα στη μαρίνα ή θέλουμε να πάρουμε μεγαλύτερο μίσθωμα. 

Ζητήσαμε λοιπόν περισσότερες προδιαγραφές για τη μαρίνα, προκειμένου να 

μπορέσουμε να μαζέψουμε κόσμο αυτού του οικονομικού επιπέδου, που μπορεί να 

πληρώσει 300, 200, 150, 400 ευρώ το βράδυ για να μπορέσει να μείνει μες στη 

μαρίνα, διότι αυτός ο άνθρωπος θα μπορούσε να αφήσει και χρήματα στην πόλη.  

Πιο πριν, αν θυμάστε, έρχονταν τα σκάφη του Οδυσσέα, που αράζαν σ’ όλη 

εδώ πέρα την παραλία, σ’ όλον αυτόν τον πεζόδρομο, που πεζόδρομος δεν ήταν, 

που είχαμε πόλεμο πάλι με τη Δημοτική Αρχή ακόμα και για να φτιάξουμε τον 

πεζόδρομο, το οποίο επίσης το ξεχάσατε, γιατί όλα τα θαύματα τρεις μέρες 

κρατάνε γενικά και σ’ αυτή την πόλη ακόμη περισσότερο. Εδώ ήταν Λεωφόρος 

Ειρήνης εδώ από κάτω, τρομάξαμε να μαλώνουμε με τον Δήμαρχο, να πείσουμε 
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τους μαγαζάτορες ότι δεν πρέπει να παρκάρουν το αυτοκίνητό τους μπροστά στο 

μαγαζί τους.  

Εκείνη την ίδια λοιπόν, που γινόταν όλα αυτά, αφού τελειώσαμε και το 

θέμα αυτό, όταν έγινε τελικά ο διαγωνισμός, ο κύριος Πανοζάχος, ο οποίος ήταν 

στην Αποκεντρωμένη Διοίκηση τότε, δεν είχαμε Περιφερειάρχη, τον κάλεσα και 

του λέω, θα ακυρώσω τον διαγωνισμό. Δεν ξέρω ο κύριος Τέφας αν το ξέρει, 

μπορεί να το ακούει τώρα πρώτη φορά. Και μου είπε ο κύριος Πανοζάχος, 

κανόνισε να "φάμε τα μούτρα μας"! Δεν είσαι ευχαριστημένος, που βρέθηκε 

άνθρωπος, που δε χτυπιούνται οι μαρίνες πουθενά και θα ακυρώσεις τον 

διαγωνισμό; Λέω ναι. Για ποιο λόγο; Γιατί μου ’δωσε μικρή προσφορά, θα ζητήσω 

μεγαλύτερο ενοίκιο. 

Διότι τον διαγωνισμό, την εταιρεία που βάλαμε να το φτιάξει, τα ’κανε 

μαντάρα! Να καταλάβατε ότι την αμοιβή της ξέχασε να την προβλέψει στον 

διαγωνισμό που έφτιαχνε, η «ΕΥΡΩΣΥΜΒΟΥΛΟΙ Α.Ε.» το success fee του 2% σε 

περίπτωση που είχε ευνοϊκό αποτέλεσμα. Και φτάσαμε σε τέτοιο αδιέξοδο, που 

φύγανε και τελικά τη σύμβαση την έφτιαξε ο υποφαινόμενος, ο οποίος την 

έφτιαξε μεν τότε, πλην όμως κατά τη Δημοτική Αρχή σήμερα δεν μπορεί να την 

ερμηνεύσει. Δηλαδή κάτι σαν αυτό, που γράφανε τα ευαγγέλια τότε, οι 

Ευαγγελιστές, αλλά επειδή είχαν την επιφοίτηση εκείνη τη στιγμή, ήταν σε μια 

σχέση κατευθείαν με το Θεό, οπότε αν τους ρώταγες μετά, γιατί το ’γραψες, δεν 

ήξεραν να το ερμηνεύσουν! Εγώ δεν ήμουνα σε επιφοίτηση δυστυχώς, λοιπόν, και 

νομίζω ότι τον εαυτό μου θα τον ερμήνευα καλύτερα από οποιονδήποτε άλλο. Εν 

πάση περιπτώσει άσχετο αυτό. 

Τότε, λοιπόν, πήγα στον κύριο Τέφα με σύγκρουση με τον κύριο Πανοζάχο 

και του λέω, ή αυξάνεις το μίσθωμα, δε θυμάμαι, 10-20%, ή θα ξανακάνω τον 

διαγωνισμό απ’ την αρχή. Γιατί; Γιατί το προέβλεπε η σύμβαση ότι είχα 

δυνατότητα, αν δε μ’ αρέσει ο διαγωνισμός, να τον πάμε απ’ την αρχή. Λοιπόν, 

σκοτωθήκαμε, πλήρωσε το 20%, δώσαμε τα χέρια και έκτοτε ήταν ο καλύτερος 

πελάτης του Λιμενικού Ταμείου, αλλά υπό συγκεκριμένες προδιαγραφές και σ’ ένα 
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συγκεκριμένο πλαίσιο σεβασμού. Διότι, όπως και το αεροδρόμιο δεν το θέλατε 

στην Πρέβεζα, τώρα ενδεχόμενα να αλλάξατε γνώμη, δε θέλετε να το 

παραδεχτείτε, αλλά ξανασκεφτείτε, πριν επιτίθεστε σε οτιδήποτε μπορεί να φέρε ι 

σ’ αυτόν τον μικρό τόπο 5 δραχμές για τα παιδιά μας, για να φεύγουν στο 

εξωτερικό. 

Δεν μπαίνω σε ιδεολογικά θέματα, άλλωστε σαν Πρόεδρος του Λιμενικού 

Ταμείου μιλάω, τώρα μπορώ να πω και κάτι παραπάνω.  

Έγινε λοιπόν η μαρίνα, διώξαμε τα σκάφη του "Οδυσσέα" τα οποία θυμάστε 

τα σκάφη που αράζαν εδώ πέρα μπροστά; Ξέρετε τι πλήρωνε για 80 σκάφη ο 

"Οδυσσέας" τον χρόνο; 800 ευρώ τον χρόνο. Γιατί; Γιατί εκτός μαρίνας τα σκάφη 

πληρώνουνε διαφορετικά, με 800 ευρώ τον μήνα μας είχε διαλύσει την παραλία, 

έρχονταν ο τουρίστας, δεν άφηνε ούτε 1 ευρώ στην πόλη, δεν έπαιρνε ούτε 5 

νερά από το μίνι μάρκετ, μπαίνανε από το Άκτιο, ερχόταν με βάρκα, μπαίνανε και 

ξαναφεύγανε κι εμείς να ’χουμε όλη τη φασαρία, αυτοκίνητο τροφοδοσίας, 

σεντόνια, ο κακός χαμός. Πίσω, στο πίσω μέρος είχανε μοιραστεί κάποιες εταιρείες 

της προβλήτας στα μπαστούνια, 5 σκάφη εσύ, 5 σκάφη εγώ, να μην μπορούμε να 

μπούμε πουθενά, να πληρώνουμε ρεύματα, ένας κακός χαμός! Ακόμα και άσφαλτο 

πήγα να ρίξω και έτρεχα με την Κτηματική Υπηρεσία κατηγορούμενος, γιατί έριξα 

άσφαλτο για να φτιάξω αυτό το πράγμα. 

Να κυνηγάμε τους γύφτους, να κυνηγάμε τους φορτηγατζήδες να βγουν 

από μέσα και να ’μαι πάντα στο στόχαστρο. Τι κέρδισα απ’ αυτό το πράγμα. 

Τίποτα, το να ξεχάσετε ότι εγώ σας έκανα τη μαρίνα. Λοιπόν, εγώ όμως το 

θυμάμαι και δεν πρόκειται να το ξεχάσω. 

Όταν λοιπόν γίνεται ο διαγωνισμός, εμφανίζεται το Υπουργείο Εμπορικής 

Ναυτιλίας και λέει, η μαρίνα είναι δική μου και το Υπουργείο Τουρισμού και λέει, 

πλάκα κάνεις, η μαρίνα είναι δική μου. Κι είχαμε δύο Υπουργεία να θέλουνε και τα 

δύο τη μικρή μαρίνα της Πρέβεζας, η οποία τόσα χρόνια δεν είχε γίνει, πού 

στραβώθηκε ένας άνθρωπος και ήρθε…;  
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Γιατί ήρθε ο Τέφας τώρα κατ’ αρχάς. Ο Τέφας δεν είναι ευεργέτης της 

Πρέβεζας, ο Τέφας είναι επαγγελματίας, του οποίου θα του βάλεις τα πόστα, αυτά 

τα οποία πρέπει να βάλεις, αν θέλεις να του βάλεις, να πάρεις ό,τι μπορείς να 

πάρεις και να του δώσεις ό,τι μπορείς να δώσεις σε μια συμφωνία, η οποία θα ’ναι 

συμφέρουσα και για τους δύο –έτσι;– εμπορική συναλλαγή είναι. 

Λοιπόν, έχει τη μαρίνα απέναντι διαχείμασης κι είναι ο μόνος που θα 

μπορούσε συνδυαστικά με τη μαρίνα διαχείμασης να χρησιμοποιήσει κι αυτή εδώ 

πέρα, διότι είναι μικρή η μαρίνα μας και τον χειμώνα δεν μπορεί να βγάλει τα 

έξοδά της, δεν ξέρω τι θεωρείτε ότι πρέπει να ’χει  έσοδα, εγώ νόμιζα ότι δεν είχε 

πολλά έσοδα και, εν πάση περιπτώσει, τον Τέφα τον βόλευε, γι’ αυτό το πήρε. 

Τώρα βέβαια όταν έρχεται και ζητάει 9 εκατομμύρια, νομίζω ότι βγάζει 

περισσότερα, έχω κάνει λάθος, θα πρέπει να επαναδιαπραγματευτούμε το μίσθωμα 

κάποια στιγμή, αν συνεχίσετε να ’στε εσείς εκεί κι αν εμένα με ρωτήσουνε ποτέ με 

9 εκατομμύρια. 

Λοιπόν, αφού παίρνουμε και το μίσθωμα, έρχονται δύο Υπουργεία και λένε, 

η μαρίνα είναι δική μου! Το μίσθωμα δε θα το πάρει το Λιμενικό Ταμείο, θα το 

πάρω εγώ. Πού θα το πάρεις, ρε φίλε, εσύ; Θα το πάρω εγώ, γιατί εμείς φτιάξαμε 

τα μπαστούνια. Ελάτε πάρτε τα λέω, έτσι κι αλλιώς μπαστούνια τσιμεντένια δε 

γίνονται πλέον, γίνονται πλωτά, εδώ πέρα μας δημιουργεί περιορισμούς. Όχι, θα 

πληρώσετε με βάση τον τάδε συντελεστή και θα πληρώσετε αυτό. 

Ήταν, λοιπόν, μία κυρία… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μαρκάτου. 

ΤΑΣΣΗΣ: … Μαρκάτου, η οποία "μου ’βγαλε τα συκώτια", να σας το πω έτσι, πάλι 

σας λέω σαν Πρόεδρος του Λιμενικού Ταμείου, γι’ αυτό μιλάω τώρα και λίγο πιο 

λαϊκά. Λοιπόν, απίστευτα ραντεβού! Να καταλάβετε ότι τότε, τότε 

θεσμοθετήθηκε… Με κόβετε, κύριε Πρόεδρε, όπου θεωρείτε ότι, ξέρετε, 

υπερβαίνω τον χρόνο, με κόβετε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρακαλώ, γινόμαστε σοφότεροι. 
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ΤΑΣΣΗΣ: Ωραία. Αποκλείεται, αν γινόσασταν σοφότεροι, θα με φωνάζατε και στις 

δίκες σας! 

Όταν λοιπόν… Είδατε, για να λέω πολλά, ξεχνάω τι θέλω να πω.  

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Στη Μαρκάτου είχες μείνει. 

 

ΤΑΣΣΗΣ: Η κυρία Μαρκάτου λοιπόν, εν πάση περιπτώσει, τότε επειδή πηγαίναμε 

συνέχεια στο Υπουργείο, με λυπήθηκε, ήταν ένας Γενικός Γραμματέας στο 

Υπουργείο Εμπορικής Ναυτιλίας και λέει, αυτό το παιδάκι, λέει, που ’ρχεται εδώ 

πέρα, κρίμα είναι, να του δώσουμε τίποτα. Λέει, τι να δώσουμε; Δεν παίρνουνε 

τίποτα, λέει, οι Πρόεδροι των Λιμενικών Επιτροπών; Τι, σοβαρά μιλάτε, λέει. Τη 

φωνάζει μια άλλη, μια Μάρκαρη –μπερδεύω τα ονόματά τους– κυρία Μάρκαρη, 

λέει, δεν πληρώνονται οι Πρόεδροι του Λιμενικού Ταμείου;  

Του λέω, μην κάνετε καμιά πλάκα και δώσετε μισθό. Μου λέει, γιατί; Εγώ, 

λέω, είμαι ελεύθερος επαγγελματίας, είμαι δικηγόρος, εγώ θα κάνω τη δουλειά 

μου εκεί, αλλά πρέπει να πηγαίνω και στη δουλειά μου. Μα, άμα γίνει εδώ πέρα 

έμμισθη η θέση, δεν μπορώ να πάω στη δουλειά μου. Τι λέτε, κύριε, λέει, εδώ 

έρχεστε κάθε βδομάδα. Λέω, μη διανοηθείς και το κάνεις. Καλά λέει, φεύγει και 

μας βγάζει μισθό, τον οποίο μισθό εγώ δεν τον πήρα ποτέ, διότι αν τον έπαιρνα, 

ε, λογικά θα νομιμοποιούσα τον επόμενο συνταξιούχο να πηγαίνει να γίνεται 

Πρόεδρος στο Λιμενικό Ταμείο και να αποσκοπεί σε μια σύνταξη και να παίρνει 

500 ευρώ. Λοιπόν, ο μισθός έμεινε, αυτό το κακό το έκανα πράγματι, εν πάση 

περιπτώσει.  

Εκείνη την εποχή λοιπόν, για να μπορέσουμε να αντιμετωπίσουμε το πρόβλημα 

της Δημοτικής Αρχής, η οποία κατ’ αρχάς εμένα δε με αναγνώριζε, μου έλεγε, 

είσαι διορισμένος, σαν τους Νομάρχες της Χούντας, ήμουνα διορισμένος και δεν  

είχα… Δεν ήταν καν Νέα Δημοκρατία τότε, γιατί εγώ είμαι και χαρακτηρισμένος.  

Έγινε ένας τεράστιος αγώνας, να μπορέσει να γλιτώσει το Λιμενικό Ταμείο, 

να μείνει ανεξάρτητο, δεν ήταν δημοτικά τα Λιμενικά Ταμεία τότε, τα Λιμενικά 

Ταμεία τότε ήτανε κρατικά και το Λιμενικό Ταμείο ήταν Πρέβεζας και Πάργας μαζί. 
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Και κάναμε έναν τεράστιο αγώνα να μπορέσει να γίνει Οργανισμός Λιμένος για 

ποιο λόγο; Γιατί δεν ήθελα με κανένα τρόπο να πάει το Λιμενικό Ταμείο στον 

Δήμο. Γιατί; Δε θα πω γιατί, γιατί θα μου κοπεί ο λόγος στο μικρόφωνο. 

Κάναμε έναν τεράστιο αγώνα λοιπόν, δεν μπόρεσε τελικά αυτό να 

επιτευχθεί, γιατί κάποιος Υπουργός του ΠΑΣΟΚ τότε, ο οποίος ήταν Νησιώτης, για 

κάποιο λόγο έκανε μια ολόκληρη ιστορία να πάνε στους Δήμους, γιατί είχανε 

κάποια κίνητρα, επειδή παίρνανε κάποια τέλη με τις βάρκες που πηγαίνανε 

απέναντι στην Τουρκία και γυρνάγανε, έγινε μια ολόκληρη ιστορία, έτσι δε 

σώθηκαν τα Λιμενικά Ταμεία, δεν έγινε Οργανισμός Λιμένος.  

Αλλά τι έγινε; Το λιμάνι της Πρέβεζας έγινε εθνικής σημασίας.  Αυτό ήτανε 

λοιπόν ο προπομπός, γίνοντας εθνικής σημασίας το λιμάνι της Πρέβεζα να 

μπορέσει να σωθεί, να μην πάει στους Δήμους. Κάποια στιγμή εγώ αυτό, το οποίο 

ήταν να κάνω, το έκανα, έφυγα, ήρθαν διάφοροι Πρόεδροι, εκ των οποίων με 

κάποιον δε μιλάω, τον κύριο Γιαμά, αλλά είναι ο μόνος με άκουσα σε όσα του 

είπα, κι αυτό το οποίο  όλοι με ρώταγαν…  

ΤΕΦΑΣ: Εγώ σας έκοψα. 

ΤΑΣΣΗΣ: Ορίστε; 

ΤΕΦΑΣ: Εγώ έκοψα την ομιλία του κυρίου Τάσση και δε μιλάμε! Γιατί πριν 

διοριστεί ο κύριος Τάσσης, άκουσε και μένα, πριν διοριστεί, γιατί εγώ είμαι ο 

προκάτοχος στο Λιμενικό Ταμείο. 

ΤΑΣΣΗΣ: Και για το λόγο αυτό, επειδή είχαμε μια επαφή, τότε μιλάγαμε, τα ’χαμε 

καλά δηλαδή… 

ΤΕΦΑΣ: Ναι. 

ΤΑΣΣΗΣ: … λοιπόν όταν έγινε Πρόεδρος του Λιμενικού Ταμείου με άκουσε, τέθηκε 

το θέμα λοιπόν, επί 10 χρόνια έμεινε η μαρίνα σε εκκρεμότητα για ποιο λόγο; 

Διότι εάν υπογράφαμε, θα παίρναμε τη δόξα, για καμιά βδομάδα θα γελάγαμε, 

αλλά το μίσθωμα θα το ’παιρνε το Υπουργείο Τουρισμού.   

 

ΤΕΦΑΣ: Αυτό το προτείνατε για να πάρω εγώ τη δόξα.  
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ΤΑΣΣΗΣ: Εγώ είπα, μην υπογράψεις, θα περιμένεις, διότι θα υποχωρήσουνε, γιατί 

το τίμημα το οποίο ’βαζαν κι ήταν ένα απίστευτο ποσό, το οποίο ζητάγαν, το οποίο 

δεν είχε καμία επαφή με την πραγματικότητα, το ’βαζαν μ’ έναν συντελεστή ο 

οποίος δεν υπήρχε πουθενά σε κανένα Νόμο. Ατέλειωτες  συσκευές από πού 

υπάρχει αυτός ο συντελεστής, τι θα κάνουμε, πώς θα κάνουμε, λοιπόν 10 χρόνια, 

7, 8, δεν ξέρω πόσα χρόνια, έμεινε σε εκκρεμότητα.  

Διαβάζω τώρα εδώ πέρα στην αγωγή, λοιπόν, για να το συνδέσω, ότι ένας 

απ’ τους λόγους που ζητάει ο κύριος Τέφας αποζημίωση είναι, γιατί καθυστέρησε, 

δεν έχω διαβάσει την αγωγή, θεωρώ το πρώτο που έπρεπε να με ρωτήσετε είναι, 

τι λέτε για την αγωγή, εγώ αγωγή δεν έχω πάρει στα χέρια μου, ούτε την έχω δει 

ποτέ, και στο Λιμενικό Ταμείο δεν τη βρήκα μια φορά που την αναζήτησα.  

Λοιπόν, εκεί υπάρχει η σύμβαση κύριε Τέφα, που λέει ότι, επειδή γνωρίζαμε 

το πρόβλημα, είχατε δύο χρόνια περιθώριο, έπρεπε σε δύο χρόνια να περιμένετε 

υποχρεωτικά για να τελειώσουμε, να λύσουμε το θέμα, να μη φύγει το μίσθωμα 

απ’ την Πρέβεζα και πάει στο Υπουργείο, που ήταν δεσμευτικό, και μετά έλεγε ότι, 

όποτε θέλετε φεύγετε μετά από τα δύο χρόνια, γιατί πράγματι είναι δική μας 

υπαιτιότητα εφόσον σαν Κράτος, γιατί εμείς είμαστε το Κράτος απέναντι στον 

ιδιώτη, αν δεν μπορούμε να το λύσουμε, τότε έχετε δικαίωμα, όποτε θέλετε, να 

φύγετε…… 

Ωραία, αφήστε το λοιπόν με την αγωγή να το συζητήσω εγώ με τον Δήμο.  

Έλεγε, λοιπόν, ότι είχε δυο χρόνια περιθώριο που ήταν δεσμευτικό και 

μετά, όποτε ήθελε, έφευγε. Δεν έφυγε ποτέ. Και μάλιστα όταν κάποια στιγμή μου 

ζήτησαν να μπούνε μέσα στη μαρίνα, τους λέω, θα πληρώσεις ενοίκιο για να 

μπεις, δεν πληρώνεις, δεν μπαίνεις. Μετά εγώ έφυγα.  

Αφού πέρασαν πόσα χρόνια, η τελευταία κουβέντα που κάναμε με τον κύριο 

Τέφα… με τον κύριο Γιαμά, λέει, με πήραν τηλέφωνο απ’ το Υπουργείο και μου 

λένε, μια τελευταία φορά, λέει, να μοιράσουμε το ενοίκιο. Του λέω, Γιάννη, 

νομίζω, κύριε Γιαμά, νομίζω ότι έφτασε η ώρα να υποχωρήσουν, απελπίστηκαν. 

Γιάννη, έλεγα, τώρα μπορεί να μη θες να σε λέω Γιάννη. 
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Προφανώς έφτασαν στο σημείο μηδέν, δεν μπορούνε άλλο πλέον να το 

κρατήσουν. Ήταν γεγονός ότι δεν μπορούσαν με κανένα τρόπο να το κερδίσουν, 

αλλά τι κάνανε; Δε θα έδιναν άδεια λειτουργίας στο μαρίνα. Οπότε αν εμείς 

προχωρήσουμε, θα τελειώναμε με τον ανάδοχο, θα βάζαμε έναν ανάδοχο μέσα, ο 

οποίος θα ξεκινούσε κι ο οποίος αύριο θα μας ζητούσε αποζημίωση, διότι δε θα 

μπορούσε να πάρει άδεια λειτουργίας. Υποχωρεί τελικά το Υπουργείο, το μίσθωμα 

έμεινε στην πόλη κι έγινε μια μαρίνα, η οποία, για μένα, είναι κόσμημα αυτή τη 

στιγμή. 

Η επόμενη δημοτική Αρχή του κυρίου Μπαΐλη, με τον οποίο τους μισούς 

μήνες μιλούσαμε και τους μισούς δε μιλούσαμε και πάρα πολύ, ήτανε στο Λιμενικό 

Ταμείο να ’ναι άτομα, με τα οποία εγώ δεν μπόρεσα να συνεννοηθώ. Η κυρία 

Καζάκου, παραδείγματος χάρη, ξεκίνησε μία τακτική να βάζει δικηγόρους εκτός 

της Νομικής Υπηρεσίας.  

Εδώ λοιπόν τώρα ως Νομικός σας απαντάω ότι, όχι, κύριε Δήμαρχε, δεν 

μπορούν τα Νομικά Πρόσωπα του Δήμου να βάζουν δικηγόρους εκτός Νομικής 

Υπηρεσίας για δύο λόγους. Πρώτον, διότι εμείς εφόσον υποχρεούμαστε να 

παρέχουμε τις υπηρεσίες μας και στα Νομικά Πρόσωπα του Δήμου, είναι 

αυτονόητο ότι εσείς δεν μπορείτε να τους πληρώσετε, αν βάλετε δικηγόρους εκτός 

του Δήμου.  

Τι γίνεται όμως; Επειδή έχουν ξεχωριστό λογιστήριο, δεν πιάνεται εκεί πέρα 

ο έλεγχος, δεν είναι ο κύριος Φούντογλου, ο οποίος είναι κέρβερος να τα πιάσει 

και εκεί πέρα με κάποιο τρόπο μπορούνε και πληρώνονται, υπάρχουν κι αγωγές, 

υπάρχουν κι άλλα, τα ’χουμε κάνει αυτά τα συστήματα, τα ’χουμε μάθει όλοι, 

μπορεί να γίνει αυτό το πράγμα. 

Και δεύτερον, για ποιο λόγο δεν μπορεί να μπει δικηγόρος εκτός Νομικής 

Υπηρεσίας.  Είναι διότι ο Νόμος λέει ότι, όταν κάνουμε ανάθεση υποθέσεων τα 

Νομικά Πρόσωπα Δημοσίου Δικαίου, περνάει από μια Επιτροπή, είναι από μέλη του 

Δικηγορικού Συλλόγου, πρώτα υπήρχαν και δικαστές, δεν μπορούμε να δίνουμε το 

δημόσιο χρήμα σε όποιον δικηγόρο θέλουμε. 
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Και, τρίτον, όταν έγινε ο "Καλλικράτης", ήτανε να πάρουμε τις μικρές 

Κοινότητες να τους κάνουμε ένα μεγάλο Οργανισμό, να έχουνε Διοικήσεις, να 

’χουν Υπηρεσίες οργανωμένες, να υπάρχει ένας έλεγχος. Είναι δυνατόν τώρα εγώ 

να παριστάνω τον Προϊστάμενο της Νομικής Υπηρεσίας και να πηγαίνει ο κάθε 

δικηγόρος, που να μην μπορώ να τον ελέγξω και να κάνει ό,τι θέλει; Όχι βέβαια.  

Αυτά λοιπόν όσον αφορά την ιστορία τώρα για το Λιμενικό Ταμείο και για 

όλα αυτά. 

Όσον αφορά τα νομικά. Αν πράγματι την αγωγή, που δεν την έλαβα καν 

στα χέρια μου και μιλάω χωρίς να έχω την αγωγή, είπατε, κύριε Δήμαρχε, μια 

ημερομηνία σημείωσα… 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  ............... (Εκτός μικροφώνου) 

 

ΤΑΣΣΗΣ: Όχι, όχι, 26-3ου του ’24. Τι είναι να γίνει 26-3ου του ’24; Έχει οριστεί 

δικάσιμος; 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όχι, για την αγωγή είπα. 

ΤΑΣΣΗΣ: Είπατε, 26-3ου του ’24, το σημείωσα και τρόμαξα. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Είναι για τα ρεύματα ’15-’16, που είχε ορίσει τότε το Λιμενικό 

Ταμείο δικηγόρο τον κύριο Οικονόμου.  

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Είναι για άλλη διαφωνία που υπήρχε με τη μαρίνα για το ρεύμα 

που… 

 

ΤΑΣΣΗΣ: Να σας πω λοιπόν και γι’ αυτή την ιστορία. Ο κύριος Δήμαρχος τότε 

επέβαλε στο Λιμενικό Ταμείο να πληρώσει ρεύματα και καθαριότητα, το Λιμενικό 

Ταμείο στον Δήμο. Δηλαδή έκανε τις φιέστες του ο Δήμος εδώ πέρα τις Απόκριες, 

έρχονταν το Λιμενικό Ταμείο να πληρώσει. 

ΒΟΥΚΕΛΑΤΟΣ: Είναι κατά της εταιρείας αυτή η αγωγή.  

ΤΑΣΣΗΣ: Α, άσχετο! Ναι, αυτό δεν το γνωρίζω. 

Λοιπόν, με τον κύριο Οικονόμου, εν πάση περιπτώσει, αυτή την τακτική δεν 

την ξεκινήσατε εσείς, κύριε Δήμαρχε, έχετε δίκιο, αυτή την ξεκινήσατε ούτε εσείς, 
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κύριε Μπαΐλη, αλλά εσείς ήσασταν Δήμαρχος, κύριε Μπαΐλη, οπότε εσείς την 

ξεκινήσατε, η κυρία Καζάκου, είχαμε σκοτωθεί κιόλας τότε, πήγα να παραιτηθώ 

από Προϊστάμενο της Νομικής Υπηρεσίας, μου ’παν, μην παραιτείται, με 

χρειάζονταν τότε σαν Προϊστάμενο Νομικής Υπηρεσίας, έφυγε ο κύριος Οικονόμου 

κάποια στιγμή, αλλά είχαμε σκοτωθεί ήδη εκεί πέρα μέσα, διότι δεν μπορούσα να 

ελέγξω τον κύριο Οικονόμου, τι σχέση είχα εγώ με τον κύριο Οικονόμου να τον 

ελέγξω, να του πω τι θα κάνεις; 

Λοιπόν, και δυο πράγματα τεχνικά ακόμα. Για το θέμα με το μπαστούνι. Το 

μπαστούνι δεν μπορούσαμε να το κάνουμε τίποτα άλλο, ένα μπαστούνι το οποίο 

ήταν χώρια απέναντι. Αυτός ο τρισμέγιστος, όπου είχε έρθει κι είχε μετρήσει τη 

μαρίνα, ε, έκανε κι ένα μικρό λαθάκι, την έβγαλε 6 στρέμματα λιγότερο! Δηλαδή 

στα 20 την έβγαλε 14, δεν είναι και μεγάλη απόκλιση, νομίζω λογικό ήταν, εκεί 

τραβάγαμε τα λίγα μαλλιά που είχαμε, δεν μπορούσαμε να βγάλουμε άκρη, πώς 

βγήκε 14 στρέμματα, ενώ ήταν 20!!  

Και πότε το είδαμε; Περιμετρικά τα όρια κανονικά, να μη λε ίπει τίποτα, 

βάζουμε να το μετρήσουμε, γιατί πήγαμε να κάνουμε ψηφοποίηση του 

τοπογραφικού, έλειπαν 6 στρέμματα. Τότε, λοιπόν, θα θυμίσω τον κύριο Τέφα που 

λέει εδώ πέρα –αυτό πρόλαβα το διάβασα, γιατί τώρα μου δόθηκε η αγωγή για τα 

6 στρέμματα– κύριε Τέφα, για το θέμα των 6 στρεμμάτων –δεν το γνωρίζετε οι 

υπόλοιποι κι είναι και κρίσιμο, αν αυτό το έγγραφο το δώσατε εκεί που δώσατε, 

για να σας κάνουνε γνωμοδότηση, αν το δώσατε αυτό το έγγραφο– που έλεγε ότι, 

κύριε Τέφα, θα ακυρώσω τον διαγωνισμό και θα τον ξαναπάω απ’ την αρχή, να 

διορθώσω απ’ τα 20 τα 14, γιατί θα ’ρθεις αύριο και θα μου ζητήσεις τα ρέστα και 

θα σκοτωθούμε.  

Κι ο κύριος Τέφας υπέγραψε και λέει, όχι, το αποδέχομαι ότι πράγματι είναι 

14 στρέμματα και ότι εν γνώσει μου προχωράμε. 

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Υπάρχει ιστορικό. 

ΤΑΣΣΗΣ: Αλλά… Σας παρακαλώ, σας παρακαλώ, αυτά έπρεπε να τα πείτε.  

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Πού να τα πω, εγώ; 
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ΤΑΣΣΗΣ: Εσείς έπρεπε να τα πείτε, εγώ έπρεπε να τα πω;  

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Μα εγώ τι είμαι…; 

ΤΑΣΣΗΣ: Εγώ τι είμαι, υπερασπιστής δικός σας;  

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Εγώ λέω ότι ήταν αίολο, εγώ είμαι ο δικηγόρος… (εκτός 

μικροφώνου) 

ΤΑΣΣΗΣ: Μη με διακόπτετε, αφήστε με λίγο, γιατί είμαι και μεγάλος άνθρωπος και 

τα ξεχνάω. 

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Τέλεια! 

ΤΑΣΣΗΣ: Ε, γι’ αυτό μη με διακόπτετε. 

Λοιπόν, γι’ αυτόν τον λόγο όμως… 

ΤΕΦΑΣ: Κύριε Πρόεδρε, συγγνώμη. Υπάρχει αυτό το έγγραφο το αρχείο της 

κυρίας… ; 

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Δεν το γνωρίζω εγώ, εγώ είμαι… δεν είμαι τώρα μέλος στο 

Διοικητικό Συμβούλιο. 

ΤΑΣΣΗΣ: Σταματάω εδώ λοιπόν κατ’ αρχάς, επειδή μιας και με διακόπτεται.  

ΤΕΦΑΣ: Δεν το βρήκα. 

 

ΤΑΣΣΗΣ: Μπράβο, δε θα ’πρεπε να το ’χω, αλλά εγώ έχω αντίγραφο, το 

πρωτότυπο είναι στο Λιμενικό Ταμείο κι αν βρείτε έγγραφο στο Λιμενικό Ταμείο, 

γιατί ακόμα τώρα δεν μπορούμε να βρούμε έγγραφα στο Λιμενικό Ταμείο, δεν 

ξέρω πώς θα τα βρείτε. Το δώσατε αυτό το έγγραφο για την πραγματογνωμοσύνη;  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ό,τι υπήρχε στο Λιμενικό Ταμείο δόθηκε.  

ΤΑΣΣΗΣ: Γιατί δε με ρωτήσατε να σας δώσω τα υπόλοιπα;  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θα έπρεπε; 

ΤΑΣΣΗΣ: Εννοείται. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όταν έρθει η ώρα, θα σας σταλούν… 

ΤΑΣΣΗΣ: Η ώρα μου πέρασε. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν πέρασε, γιατί δεν έχω ορίσει καμία δικάσιμο, κανένα δικηγόρο.  
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ΤΑΣΣΗΣ: … διαβάζω αυτό που ανεβάσατε στη «ΔΙΑΥΓΕΙΑ», έχετε τρία… Δεν είπα, 

αν είναι υπονοούμενο, τι υπονοούμενο να ’ναι; 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κύριε Τάσση, η αγωγή είναι από την ημέρα που κοινοποιήθηκε. Ο 

οποιοσδήποτε, γιατί είπατε προηγουμένως να ζητήσετε, μου ζητήσατε εμένα 

αγωγή με αίτησή σας και δεν σας την έδωσα;  

ΤΑΣΣΗΣ: Διαβάζω. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Τι πήγατε στο…; Πήγατε στο Λιμενικό Ταμείο, λέτε, και τη βρήκατε.  

ΤΑΣΣΗΣ: Στις 16-5ου… 19-5ου του 2022 βλέπω στη «ΔΙΑΥΓΕΙΑ» τρεις αποφάσεις 

ανεβασμένες, στις οποίες στη μία ορίζεται δικηγόρο, απουσιάζει η κυρία Μαργέλη 

κι απ’ τις τρεις. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Για ποιο λόγο; 

ΤΑΣΣΗΣ: Για να κάνει γνωμοδότηση. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Γνωμοδότηση. 

ΤΑΣΣΗΣ: Δεύτερον, ορίζετε… 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Όχι εκπροσώπηση στα Διοικητικά. 

 

ΤΑΣΣΗΣ: Όχι, όχι, αλίμονο, δεν είπα τέτοιο πράγμα.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εντάξει. Θα ’ρθει η ώρα σας. 

ΤΑΣΣΗΣ: Ελεγκτή, ελεγκτή, ελεγκτική εταιρεία. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η ελεγκτική τι είναι, για ποιο λόγο;  

ΤΑΣΣΗΣ: Ορκωτός ελεγκτής. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Για να ελέγξει τα βάσιμα στοιχεία που αναφέρεται μέσα η αγωγή, 

έτσι ώστε να βοηθήσει … 

ΤΑΣΣΗΣ: Τι να βοηθήσει; 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: … ως προς την γνωμοδότηση. 

ΤΑΣΣΗΣ: Ποιος την παρήγγειλε αυτή; Ποιος δικηγόρος την παρήγγειλε αυτή;  

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Αυτή είναι η βάσιμη. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εμείς, εμείς ορίσαμε. 
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ΤΑΣΣΗΣ: Εσείς. Ένα λεπτό λοιπόν. Δεύτερον, βάζετε, που δε γνωρίζω με ποιο 

σκεπτικό, διότι στο σκεπτικό της απόφασης δε βλέπω το ιστορικό, ότι σκεφτήκαμε, 

θα γίνει αυτό, αυτό, αυτό και οπότε χρειαζόμαστε μια εταιρεία. Και, τρίτον 

διαβάζω εδώ πέρα: «Όπως προβλέπεται απ’ τις διατάξεις της Διοικητικής 

Δικονομίας και συγκεκριμένα το άρθρο 126β του Νόμου 2717 του ’22, ως ισχύει, 

έχουν γίνει συζητήσει μεταξύ των μερών για τη συμβιβαστική επίλυση της 

διαφοράς».  

Ορίζετε δικηγόρο την ίδια μέρα, ενώ έχετε ξεκινήσει για συμβιβαστική 

επίλυση; Με ποιον δικηγόρο τα ’χετε ξεκινήσει αυτά; Ποιος τα παρήγγειλε αυτά τα 

πράγματα και που το ξέρετε εσείς το άρθρο; Εγώ το ξεχνάω, κάθε φορά το 

ξαναψάχνω. Δηλαδή δεν έχετε ορίσει δικηγόρο ακόμα και την ημέρα που ορίζετε, 

που παίρνετε απόφαση να βάλετε δικηγόρο, ήδη έχετε ξεκινήσει συμβιβαστική 

επίλυση. Και ακούω κάποια δήλωση ότι να δούμε, βάλαμε έναν Ορκωτό να δούμε 

πόση είναι η ζημιά, απ’ ό,τι κατάλαβα, δηλαδή έχουμε ομολογήσει ότι είναι η 

ζημιά, για να δούμε, αν απ’ τα 8 πληρώσουμε 4, θα ’μαστε κερδισμένοι.  

Λοιπόν, ένα λεπτάκι τώρα εδώ πέρα να ξεκαθαρίσουμε κάτι. Είπατε, δε 

βάλαμε δικηγόρο, βάλαμε πραγματογνώμονα. Αν αυτό το κείμενο, κύριε Δήμαρχε, 

και σας εκλιπαρώ, το οποίο θα είναι κατά του Λιμενικού Ταμείου, το θεωρώ 

δεδομένο ότι θα είναι κατά του Λιμενικού Ταμείου μ’ όλη αυτή τη διαδικασία, το 

ζητήσει ο κύριος Τέφας, θα του δώσετε;  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Τι ερωτήσεις είναι αυτές τώρα; 

ΤΑΣΣΗΣ: Θα του δώσετε; 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Είναι ερωτήσεις αυτές εδώ; 

ΤΑΣΣΗΣ: Βέβαια. Είναι δημόσιο έγγραφο… 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  … δεν δέχομαι. Ανακρίσεις εδώ πέρα εγώ δε δέχομαι. 

ΤΑΣΣΗΣ: Εννοείται, μα δε σας ανακρίνω. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ανακρίσεις και ερωτήσεις, αν θα δώσω εγώ και αν συνεργάζονται, 

υπονοούμενα τέτοια στο Δημοτικό Συμβούλιο δε δέχομαι από σας. Δεν είμαστε 

εδώ πέρα δικαστήριο… 
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ΤΑΣΣΗΣ: Από εμένα ειδικά γιατί; 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: … δεν είμαστε δικαστική αίθουσα. 

ΤΑΣΣΗΣ: Από μένα ειδικά γιατί; Αυτό είναι υποτιμητικό που μου λέτε.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Θέλετε εσείς ως… Σας καλέσαμε εδώ, σας καλέσαμε εδώ ως πρώην 

Πρόεδρο του Λιμενικού Ταμείου… 

ΤΑΣΣΗΣ: Όχι, όχι, και ως Νομικό Σύμβουλο. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: … να πείτε την άποψη. 

ΤΑΣΣΗΣ: Είναι στην Πρόσκληση, ζήτησα στην Πρόσκληση…  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Από κει και πέρα… 

ΤΑΣΣΗΣ: … να δω, με ποια ιδιότητα με καλείτε. Λέει, ως πρώην Πρόεδρο και ως 

Νομικό.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ωραία. 

ΤΑΣΣΗΣ: Και τυχαίνει να ’μαι και Προϊστάμενος της Νομικής Υπηρεσίας. Και σας 

λέω τώρα… 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Και μου απευθύνετε εμένα… 

 

ΤΑΣΣΗΣ: … ως ο πλέον αρμόδιος… ο πλέον αρμόδιος να ρωτήσει στον πλέον 

αρμόδιο να ερωτηθεί, σας λέω, αν αυτό το χαρτί, η πραγματογνωμοσύνη, πριν 

έχει οριστεί ακόμα δικηγόρος, γιατί είναι άλλος ο ορισμός του δικηγόρου, λέει ότι 

εδώ υπάρχει μια ζημιά 5 εκατομμύρια και το πάρει ο Τέφας, τι να κάνει ο 

δικηγόρος μετά; 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Γιατί, για ποιο λόγο να το πάρει; 

ΤΑΣΣΗΣ: Αφού ήδη θα έχετε μια πραγματογνωμοσύνη, που λέτε εσείς 

πραγματογνωμοσύνη, που θα λέει, 5 εκατομμύρια ζημιά. Μα τι θα κάνει ο 

δικηγόρος που θα το πάρει μετά, πού να πάει; 

Και δεν υπάρχει κανένα υπονοούμενο, δεν καταλαβαίνω γιατί μου 

επιτίθεστε;  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μα μου λέτε… 
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ΤΑΣΣΗΣ: Εγώ θα ’πρεπε να ’μαι χολωμένος, διότι παρακάμφθηκα, αλλά εγώ 

επειδή σας αγαπάω πάρα πολύ και καταλαβαίνω… 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εσείς συνεργαζόμασταν με τον κύριο Τέφα…  

ΤΑΣΣΗΣ: … και καταλαβαίνω ότι κάποιος λόγος υπάρχει… 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εσείς πηγαίνατε ως Πρόεδρος του Λιμενικού Ταμείου στον 

Παπαζάχο, εσείς συνεργαζόσασταν. 

ΤΑΣΣΗΣ: Δεν υπάρχει Παπαζάχος. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πανοζάχο. Μη μου λέτε εμένα, το τι κάνατε εσείς τότε με τον κύριο 

Τέφα και κάνατε τη μαρίνα. 

ΤΑΣΣΗΣ: Τώρα σας ρωτάω, τι λέτε για τότε; 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Τώρα από εκεί και πέρα… 

ΤΑΣΣΗΣ: Μα για τώρα σας λέω, ποια είναι η νομική φύση αυτής της 

πραγματογνωμοσύνης; 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Εγώ ως, ως… δεν έχω πάρει, όταν θα την πάρω…  

ΤΑΣΣΗΣ: Όχι, μα δεν πρέπει να την πάρετε, θα πρέπει να ζητήσετε, να τον 

πληρώσετε τον άνθρωπο, να πάει στην ευχή του Χριστού και της Παναγίας και να 

μην το φέρει.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δε γίνεται… 

ΤΑΣΣΗΣ: Διότι, αν αυτό το έγγραφο, κοιτάξτε τώρα να δείτε, δεν αφήνω 

υπονοούμενα, σας λέω ειλικρινά και προσπαθώ να προστατέψω απ’ τη θέση μου 

να προστατέψω ό,τι μπορώ να προστατέψω με την ιδιότητα… 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ναι, ξέρουμε, ξέρουμε, την προστασία την ξέρουμε, κύριε Τάσση.  

ΤΑΣΣΗΣ: Τι εννοείτε; Εσείς κάτι υπονοείτε τώρα. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Ξέρουμε, γνωρίζουμε την προστασία μας και γνωρίζουμε το τι θα 

κάνουμε. Εντάξει; 

ΤΑΣΣΗΣ: Δε σας είπε κανένας ότι δεν μπορείτε, αλλά δεν είστε Νομικοί.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Γνωρίζουμε. 

ΤΑΣΣΗΣ: Ενώ εγώ είμαι. Δηλαδή έχετε την πολυτέλεια να πληρώνετε δύο 

δικηγόρους, που δεν τους ρωτάτε.  
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Σας λέω λοιπόν ότι αυτό το πράγμα, το οποίο εσείς μπορεί να το κάνετε με 

πολύ καλή διάθεση, το οποίο ενδεχόμενα κι εγώ να το ’χα σκεφτεί, αν με είχατε 

ρωτήσει τότε, θα σας έλεγα, θα πρέπει να ’χει την πρωτοβουλία ο δικηγόρος που 

θα χειριστεί την υπόθεση να το ζητήσει. Κι επίσης δεν καταλαβαίνω, ποιος κάνει 

συμβιβαστική επίλυση και μπαίνετε στη διαδικασία αυτή, εφόσον δεν υπάρχει 

δικηγόρος.  

Να διορθώσω κάτι, ποιος στέλνει τις απόψεις. Τις απόψεις τις στέλνει πάντα 

η Υπηρεσία, η Υπηρεσία τις στέλνει τις απόψεις. Αλλά όταν θέτει ημερομηνία απ’ 

το Γενάρη ότι έχετε 10 μέρες, μα, έπρεπε ήδη να ’χει ανατεθεί η υπόθεση σε 

δικηγόρο και θα έπρεπε ο δικηγόρος να μπει στη διαδικασία να το κάνει αυτό το 

πράγμα. Αν θυμάστε, τσακωνόμαστε κάθε φορά με τις Υπηρεσίες και λέμε ότι 

εγκαίρως δεν παίρνουμε τα χαρτιά κι έχουμε πολύ περιορισμένο χρόνο να 

αντιμετωπίσουμε μετά τις καταστάσεις και τα πράγματα.  

Για τα υπόλοιπα νομικά θέματα, τα οποία με ρωτάτε, για να ολοκληρώσω, 

γιατί έφαγα τον χρόνο σας, τον καταχράστηκα μάλλον, υπήρχε ένα θέμα με τις 

εγγυητικές επιστολές, κάτι είπε ο κύριος Βουκελάτος προηγουμένως και απ’ ό,τι 

κατάλαβα ότι υπήρχε ένα θέμα με τις εγγυητικές ότι πήγε να κηρυχθεί έκπτωτη, 

αν υπάρχει στην αγωγή, δεν έχω διαβάσει την αγωγή κι ότι υπήρχε ένα θέμα να 

κηρυχθεί έκπτωση η μαρίνα, λόγω του ότι δεν είχε καταθέσει κάποια εγγυητική 

επιστολή.  

Η εγγυητική επιστολή αυτή δεν αφορούσε τη σύμβαση με το Λιμενικό 

Ταμείο, αλλά τη σύμβαση με το Ελληνικό Δημόσιο. Το Ελληνικό Δημόσιο, το 

Υπουργείο Τουρισμού έκανε τα αδύνατα δυνατά για να ακυρώσει τη σύμβαση και 

προσπάθησε να κηρύξει έκπτωτη τη μαρίνα και είχε και απόλυτο άδικο, και 

συγκρουστήκαμε κιόλας με τον κύριο Βουκελάτο, διότι ο κύριος Βουκελάτος είχε 

τη γνώμη ότι θα ’πρεπε να κηρύξουμε κι εμείς έκπτωση τη μαρίνα, εγώ είχα 

αντίθετη άποψη, ο κύριος Βουκελάτος έκανε μια γνωμοδότηση κι εγώ έκανα 

αντίθετη και είπα, όχι, η απόφαση αυτή του Υπουργείου θα ακυρωθεί κι αν εμείς 

ακυρώσουμε τώρα τη σύμβαση με τη μαρίνα, μετά δε θα ’χουμε σύμβαση.  
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Και τελικά αποδείχθηκε ότι είχα δίκιο, αλλά ούτε αυτό τελικά πιστώθηκε ότι 

είχα τελικά την αρτιότητα και τη δυνατότητα να αντιμετωπίσω την κατάσταση και 

να με ρωτήσετε γι’ αυτό το πράγμα. 

Επίσης αυτά τα χαρτιά δεν ξέρω αν δόθηκαν σ’ αυτόν που θα κάνει την 

πραγματογνωμοσύνη. Κι όταν σας λέω, αν δόθηκαν τα χαρτιά, θεωρήσατε ότι 

είπα, αν αποκρύψατε τα χαρτιά. Δεν είπα αυτό το πράγμα, δεν γνωρίζετε καν, πού 

βρίσκονται τα χαρτιά, διότι το Λιμενικό Ταμείο δυστυχώς, απ’ όταν έφυγε η κυρία 

Μένη, που ήταν εκεί πέρα, δε βρίσκουμε αρχή, μέση και τέλος, όλα τα χαρτιά 

πρέπει να τα ζητήσουμε τέσσερις φορές από το Λιμενικό Ταμείο.  Αντίστοιχα 

προβλήματα έχουμε μ’ όλες τις επιχειρήσεις, στη ΔΕΥΑΠ είναι ακόμα χειρότερα η 

κατάσταση –έτσι;– αλλά και με το Λιμενικό Ταμείο έχουμε το ίδιο πρόβλημα.  

Δε νομίζω ότι ξέρετε, πού βρίσκονται, ούτε εσείς τα χαρτιά και να θέλουν οι 

υπάλληλοι να τα βρουν, οι οποίοι είναι όλοι νέοι υπάλληλοι, δεν μπορούν να 

γνωρίζουν πού βρίσκονται όλα τα χαρτιά και πού είναι όλη αυτή η ιστορία. 

Λοιπόν, απ’ όταν έφυγε ο κύριος Γιαμάς, εμένα δε με ξαναρώτησε κανένας και δεν 

ξαναενεπλάκην ποτέ, διότι δεν ήθελα από κανέναν να περάσει στο μυαλό ότι εγώ 

κάνω πολιτική μέσα στον Δήμο, διότι τυχαίνει να έχω μια υπηρεσιακή θέση, την 

οποία πρέπει να σεβαστώ. 

Με τον τρόπο όμως αυτόν που έγινε, είμαι σίγουρος ότι αυτός ο άνθρωπος, 

που δε γνωρίζω αν είναι καθηγητής, οι Καθηγητές είναι  για τα Πανεπιστήμια, ο 

παπάς είναι για την εκκλησία, ο δικηγόρος είναι για συγκεκριμένη θέση κι ο 

Δήμαρχος, ο οποίος δεν είναι καθηγητής Πανεπιστημίου, είναι Δήμαρχος! Μπορεί 

να ’χουμε έναν καθηγητή Πανεπιστημίου, δε θα αντικαταστήσουμε τον Δήμαρχο 

με τον καθηγητή του Πανεπιστημίου, ούτε όμως και τον δικηγόρο, ο οποίος στη 

συγκεκριμένη περίπτωση τυχαίνει να έχει χειριστεί αυτό το πράγμα.  

Κανένας σας δε θυμάται ότι εγώ σας την έφτιαξα τη μαρίνα, έτσι όπως σας 

το λέω, εγώ σας την έφτιαξα τη μαρίνα… 

Εγώ σας την έφτιαξα τη μαρίνα, δεν την ξεκίνησα, εγώ την έφτιαξα τη μαρίνα και 

την τελείωσε ο κύριος Γιαμάς, ναι, πράγματι. 
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ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Κι έδωσα την άδεια εγώ! 

ΤΑΣΣΗΣ: Έτσι; Αυτό είναι προσβολή δηλαδή, όταν θα το κάνετε.  

Εάν θέλατε να βάλετε δικηγόρο εκτός του Δήμου λοιπόν τώρα για ένα πολύ 

σοβαρό θέμα. Ναι, εφόσον με ρωτήσετε. Ο Προϊστάμενος της Νομικής Υπηρεσίας 

αυτός καθορίζει, πού θα οριστούν οι υποθέσεις. Αν λοιπόν εγώ είχα ανάγκη και 

δεν μπορούσα, που μπορούσα, αλλά που θα μπορούσα να μην μπορώ, θα σας 

έλεγα, θέλω τον τάδε.  

Εγώ θα σας εισηγούμουνα, όχι εσείς. Εσείς είστε που αποφασίζετε, εσείς 

μπορείτε να απορρίψετε την εισήγησή μου, αλλά πρώτα πρέπει να με ρωτήσετε. 

Δηλαδή να είναι ένας άνθρωπος, με τον οποίο να μπορώ να συνεργαστώ, να 

μπορώ να συνεννοηθώ, να ξέρει περισσότερα πράγματα από μένα, που προφανώς 

αυτός ο κύριος που βάλατε ξέρει περισσότερα πραγματικά από μένα νομικά, αλλά 

ενδεχόμενα και τα δικά μου τα νομικά να μπορούσαν να βοηθήσουνε και θα 

μπορούσε απ’ αυτόν τον συνδυασμό να βγει το αποτέλεσμα, το  οποίο θέλαμε. 

Τώρα έρχεται λοιπόν ένας καθηγητής Πανεπιστημίου, που η ταπεινότητα η 

δική μου μπροστά στον καθηγητή του Πανεπιστημίου δυστυχώς –έτσι;– 

φυλλοροεί. Τι να πω εγώ στον κύριο καθηγητή του Πανεπιστημίου; Οπότε ό,τι θα 

φέρει ο κύριος καθηγητής του Πανεπιστημίου σαν πραγματογνωμοσύνη, δεν είναι 

πραγματογνωμοσύνη, είναι δικαστική απόφαση. Αλλά εγώ δεν ερωτήθηκα.  

Σας λέω, λοιπόν, ότι παράκληση απ’ τη δική μου πλευρά, ζητήστε σ’ αυτόν 

τον άνθρωπο τον καλό να τον πληρώσετε, να μη φέρει καμιά 

πραγματογνωμοσύνη, αν θέλετε να ρωτήσετε τη γνώμη μας, να βοηθήσουμε, αλλά 

να επιτηρούμε και τη διαδικασία, γιατί φτάσαμε και σε μια κατάσταση τώρα 

ακραία.  

Εγώ νομίζω κατ’ αρχάς ότι ο κύριος Τέφας πλάκα σας κάνει, δεν πρόκειται 

να προχωρήσει την αγωγή, νομίζω θα παραιτηθεί. Απλά είναι ένας τρόπος εδώ 

πέρα να ομονοήσουμε όλοι μαζί και να καταλάβουμε τελικά ότι τον χρειαζόμαστε 

τον Τέφα, γιατί, λέει, ότι θα σας κάνω και μια πλακίτσα τώρα, πλήρωσα 1 

εκατομμύριο, θα ζητήσω, θα πάρω 9. 
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Λοιπόν, κύριε Τέφα, δεν πληρώσατε 9 εκατομμύρια μέχρι τώρα. Φτιάξτε τη 

μαρίνα και τα ενοίκια, άμα μας πάρετε 9, μας "πήρατε και τα σώβρακα", κύριε 

Τέφα, να σας πω το έτσι! 

ΤΕΦΑΣ: ...................... (Εκτός μικροφώνου) 

ΤΑΣΣΗΣ: Δηλαδή θα ντρέπομαι που έκανα τη μαρίνα, γιατί θα ’ρθει ο 

Πρεβεζιάνος, θα ’ρθουν τα παιδιά μου και θα μου πούνε, ρε παιδάκι μου, ρε 

πατέρα, τι έκανες εδώ πέρα. Είπες να φτιάξεις κάτι για να μας βοηθήσει και 

φτάσαμε σ’ αυτή την κατάσταση;  

Λοιπόν, για να τελειώνω, νομίζω ότι δεν πρέπει να συνεχιστεί αυτή η 

διαδικασία, θα πρέπει ο κύριος Τέφας να αντιμετωπιστεί καλύτερα από τον Δήμο, 

δεν πρέπει να τον αγαπάμε και περισσότερο απ’ όσο πρέπει, τον χρειαζόμαστε, 

μας χρειάζεται. Λοιπόν, την αγωγή δεν την έχω διαβάσει, θα μπορούσα να την 

είχα διαβάσει, ή θα μπορούσατε να μου την είχατε στείλει σήμερα, εφόσον με 

καλέσατε. Μα δε μου στείλατε τούτη την αγωγή, οπότε δεν μπορώ να σας πω 

περισσότερα νομικά. 

ΒΟΥΚΕΛΑΤΟΣ: Το ζητούμενο είναι, τι γίνεται με την αγωγή. Η αγωγή βασίζεται, 

όπως είπαμε, σε κάποια σημεία, τα οποία είναι το λεγόμενο ιστορικό της αγωγής, 

τα οποία, όπως είπαμε, και που φάνηκε κι απ’ την εξιστόρηση αυτή την 

προηγούμενη του κυρίου συναδέλφου, ότι δεν ευσταθούνε.  

Επιπλέον, θα ’λεγα εγώ ότι θα πρέπει να τονίσω την αντίθετη άποψη που 

έχω, ότι δε χρωστάει ο Δήμος και το Λιμενικό Ταμείο στην  επιχείρηση, αλλά η 

επιχείρηση χρωστάει στο Λιμενικό Ταμείο. Λοιπόν, υπάρχουν συγκεκριμένες 

αποδείξεις, συγκεκριμένα πράγματα γι’ αυτό. Δε λέμε "στον αέρα" κουβέντες.  

Ειδικότερα, όπως ειπώθηκε, η σύμβαση που υπογράφηκε, ας έλεγε 20 

στρέμματα, είχε γίνει δεκτό ότι αφορούσε 14. Διότι τα 20 όταν, όταν 

αναφέρθηκαν σ’ αυτά, μιλούσε για προσχώσεις, θα ’ταν 20 με τις προσχώσεις. 

Προσχώσεις δεν έγινα ποτέ, άρα έμειναν 14. 

Σήμερα, λοιπόν, που έχει 20, μήπως κανείς απ’ το Δημοτικό Συμβούλιο, ή 

κάποιος άλλος τρίτος ξέρει, αν για τα υπόλοιπα 6 καταβάλλει μίσθωμα η εταιρεία; 
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Είναι κανένας σε θέση να μας πει εδώ; Δεύτερον, το ’χετε εξετάσει ποτέ; Το ’χει 

εξετάσει το Λιμενικό Ταμείο και η προηγούμενη Διοίκηση;  

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Το είχαμε εξετάσει. 

ΒΟΥΚΕΛΑΤΟΣ: Λοιπόν, αν το ’χατε εξετάσει, θα ξέρετε ότι η σύμβαση δεν 

επεκτάθηκε για τα υπόλοιπα στρέμματα. 

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Δεν έγινε έτσι όπως το λέτε. 

ΒΟΥΚΕΛΑΤΟΣ: Έτσι έγινε. 

 

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Τέλος πάντων, το αντιπαρέρχομαι. 

ΒΟΥΚΕΛΑΤΟΣ: Κατά συνέπεια, λοιπόν, υπάρχουν εξεταστέα ζητήματα 

εκατέρωθεν, ποιος χρωστάει σε ποιον.  

Λοιπόν, επίσης όλα αυτά υπάρχουν στα αρχεία, όπως ανέφερε 

προηγουμένως ο κύριος Τάσσης, τα οποία είναι εύκολο να βρεθούν, αλλά δεν 

ξέρουμε, αν μπόρεσαν να αποσταλούν στον δικηγόρο της Αθήνας. Εκεί, λοιπόν, 

θα ’λεγα εγώ ότι θα ’ταν απαραίτητη η συνεργασία της Νομικής Υπηρεσίας, για να 

μπορέσει ενδεχομένως να τον διαφωτίσει συμπληρωματικά για κάποια πράγματα, 

που ίσως δεν του δόθηκαν τα στοιχεία, επειδή υπάρχει αυτή η αταξία, στην οποία 

αναφέρεται. 

Λοιπόν, με λίγα λόγια υπάρχει ένα σοβαρό ζήτημα εκεί πέρα, το οποίο θα 

πρέπει να εξεταστεί, έτσι; Η Νομική Υπηρεσία δεν αρνήθηκε, δεν έλαβε γνώση, 

πιστεύω ότι θα πρέπει, εγώ σήμερα είμαι, αύριο δε θα ’μαι, αλλά νομίζω, όποιοι 

είναι στη Νομική Υπηρεσία θα ’χουν την υποχρέωση και θα το κάνουν αυτό το 

πράγμα, να βοηθήσουν σ’ αυτή την κατεύθυνση. Διότι είναι αμαρτία να 

εμφανίζεται ότι υπάρχει μια υποχρέωση του Λιμενικού Ταμείου, ενώ συμβαίνει το 

αντίθετο. Είναι σαφές. 

Τώρα δεν είναι η πρώτη φορά που παραγκωνιζόμαστε, μονίμως επί της 

προηγούμενης και της προ-προηγούμενης θητείας της Επιτροπής εκεί πέρα σ’ αυτά 

τα θέματα πάντοτε παραγκωνιζόμαστε, πάντοτε έμπαινε κάποιος άλλος –έτσι;– 

τουλάχιστον όσον αφορά εμένα. Αυτή είναι η ουσία και το ότι εγώ τηρώ τους 
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τύπους και τις διατάξεις, και ότι δεν ήτανε προσωπικό το ζήτημα, όπως θέλησε να 

το παρουσιάσει προηγουμένως εδώ πέρα με την παρέμβασή του ο κύριος Τέφας, 

εγώ για τα θέματα που είχε δικαιώματα και μπήκε ζήτημα, έχω γνωμοδοτήσει υπέρ 

των θέσεων, των οποίων έπρεπε να στηρίξει το Λιμενικό Ταμείο σε σχέση με τη 

μαρίνα. Για την οποία βεβαίως ποτέ δεν ήμουνα αντιθέτως, απ’ ό,τι τουλάχιστον 

εμφανίζεται, απλά θεωρώ ότι πρέπει να τηρούνται οι υποχρεώσεις και τα 

συμφωνημένα. 

Και είναι αμαρτία για κάποιους, οι οποίοι θέλουν να προχωρήσουν –έτσι;– 

κι έχουν προχωρήσει αρκετά να μένουν, να ψειρίζουν πράγματα και να εκτίθενται 

για πράγματα που δεν πρέπει. 

ΓΙΑΜΑΣ: Καλησπέρα σε όλους, καλή θητεία στο νέο Δημοτικό Συμβούλιο. Να 

συγχαρούμε αυτούς που θα φύγουν και άφησαν το αποτύπωμά τους, όπως αυτοί 

το άφησαν. Το λυπηρό είναι, απόψε έχω κληθεί απ’ τους παλιούς Προέδρους μόνο 

εγώ κι ο κύριος Τάσσης; Απλή ερώτηση, Πρόεδρε, σε σας.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έχουνε… 

ΓΙΑΜΑΣ: Δε θα μου πείτε, αν έχετε καλέσει και τους επόμενους και δεν ήρθαν.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όλους τους Προέδρους κάλεσα. 

ΓΙΑΜΑΣ: Και του Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου τους Προέδρους, και του πρώην 

Νομαρχιακού, που είχα την τιμή τουλάχιστον να είμαι ο τελευταίος.  

Ο κύριος Κορωναίος δε δήλωσε, εκπροσωπεί και τη θητεία της κυρίας Καζάκου, αν 

κατάλαβα καλά; Ο Κοσμάς; 

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Εμμέσως πλην σαφώς… 

ΓΙΑΜΑΣ: Εμμέσως πλην σαφώς. Ωραία, για να ξέρω, για να δω κι εγώ τις 

διαδικασίες, πώς θα τοποθετηθώ. Γιατί βεβαίως εξαρτάται κι από σένα, Κοσμά.  

Πρώτα απ’ όλα θα μιλήσω, επιτρέψτε μου τον σεβασμό και στον χώρο, αλλά 

θα μιλήσω σαν δημότης, σαν πρώην Πρόεδρος του Νομαρχιακού, κι είμαι 

περήφανος, Λιμενικού Ταμείου, χωρίς να μέμφομαι τα δημοτικά, αλλά θα σας πω 

γιατί το λέω. Αλλά θα μιλήσω και σαν Αντιπρόεδρος, και ίσως η παρέμβασή μου 



 

49 

δεν ήταν τυχαία, όταν σας είπα, Πρόεδρε, για τις μεγάλες επιχε ιρήσεις, και δεν 

ξέρω ποιοι θα ωφεληθούν απόψε, κι εσείς, κι οποιοσδήποτε άλλος.  

Μετά από 126 μήνες έχοντας φύγει από το θώκο του Προέδρου, του 

τελευταίου Προέδρου, κλήθηκα επίσημα στο Δημοτικό Συμβούλιο, με μια απλή 

κοινοποίηση της Πρόσκλησης. Πάντα ήμουν  στη διάθεση και της τότε Αρχής του 

Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου τόσο στην Πρέβεζα όσο και στην Πάργα. Μάλιστα 

απ’ τον κύριο Μπαΐλη είχα ζητήσει, δεν είχαμε προσωπικό εμείς, είχα ζητήσει απ’ 

τον κύριο Μπαΐλη κι απ’ τον κύριο Λιόλο της Πάργας να στείλουν ανθρώπους 

υπαλλήλους, να εκπαιδευτούν, να δουν τις διαδικασίες, απ’ τους παράνομους 

υπαλλήλους που είχα εγώ. Αν προσέξετε στην είσοδο του Λιμενικού Ταμείου, 

υπάρχει κάμερα, θυροκάμερα απ’ τις καταγγελίες που γινόταν κάθε μέρα στις 

αρχές για το παράνομο προσωπικό που είχα εγώ. Ευτυχώς έχει περάσει η δεκαετία 

και δεν μπορούν να μου κάνουν άλλη μήνυση!  

Δε θα πω την ιστορία της ζωής μου, αγαπητέ, γιατί έχετε κι εσείς την 

ιστορία σας. Έρχεται η διαδικασία, που παραλάβαμε το Λιμενικό Ταμείο, έχω την 

πολυτέλεια να ήμουν στη θητεία ως μέλος του Λιμενικού Ταμείου και πολύ μετά 

Πρόεδρος. Το ίδιο έχω και στο Επιμελητήριο, ήμουνα μέλος και μετά έγινα 

Πρόεδρος και είχα ταυτόχρονη θητεία.  Όταν εμείς ασχοληθήκαμε με το θέμα της 

μαρίνας, πέσαν κάποιοι συγκεκριμένοι, στοχευμένοι, που υποστηρίζουν τέτοιες 

αντιρρήσεις στην κάθε Δημοτική Αρχή, να μη γίνει η μαρίνα, το ’πε κι ο κύριος 

Τάσσης. 

Έγιναν μηνύσεις, με 5 δικαστήρια έφυγα αθωωτικές αποφάσεις και μέχρι 

μήνυση για τη μαρίνα. Ζήτησα συνδρομή, κύριε Κορωναίο, από τη θητεία σας 

Νομικού Συμβούλου. Όχι ότι δεν είχα να πληρώσω, γιατί ήθελα να ήταν ο κύριος 

Τάσσης, που ήταν ταυτόχρονα και πρώην Πρόεδρος και Νομικός Σύμβουλος της 

Υπηρεσίας στον Δήμο, όπως ακούστηκε και πιο πριν.  

Αρνητική η απάντηση απ’ όλους τους Συμβούλους! Ενώ η κυρία Πρόεδρος 

είχε δεσμευτεί ότι θα μου κάλυπταν, και δε σας είπα τη Νομική, ήθελα να ήταν ο 

κύριος Τάσσης, εγώ! Σε καμία περίπτωση τον κύριο Βουκελάτο. Σε καμία 
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περίπτωση τον κύριο Βουκελάτο! Ο κύριος Βουκελάτος παραστάθηκε ως 

παραλίγον Πολιτική Αγωγή στο δικαστήριο, που είχα εγώ για τη μαρίνα. Για να 

καταλαβαίνετε λίγο τι έχετε εδώ μέσα και σας καταλαβαίνω! Και ευτυχώς που 

φεύγουν και κάποιοι υπηρεσιακοί παράγοντες, τουλάχιστον να πάρετε 

καλύτερους!  

Γίνεται η διαδικασία, η μαρίνα τελείωσε επί θητείας της τελευταίας 

Λιμενικής Επιτροπής. Παραδόθηκε στις 12-6ου, φτάνει να σας πω ότι εγώ 

εκλέχτηκα Πρόεδρος 26-9ου του 2011. Στις 12-6ου του ’12 μέσα στο γραφείο σας, 

κύριε Δήμαρχε, έγινε η παράδοση κι η παραλαβή και εκκρεμούσε πού θα 

τοποθετηθεί ο μοναδικός υπάλληλος νόμιμος του Λιμενικού Ταμείου, ο χειριστής 

του γερανού. Αν είναι δυνατόν, θα πήγαινε στην Πάργα! Θα πήγαινε στην Πάργα 

ο χειριστής του Λιμενικού Ταμείου, ο γερανός θα ’ταν στην Πρέβεζα.  

Έγινε η παράδοση – παραλαβή, Νομικός Σύμβουλος του Δήμου ο κύριος 

Τάσσης, Νομικός Σύμβουλος ο άλλος ο κύριος Ανδρέας Τάσσης της Πάργας, δεν 

πήρε τίποτα η Πάργα ούτε καν το αποθεματικό, και κατηγορηθήκαμε, γιατί 

βλέπαμε καλύτερα την Πρέβεζα για κάποιους. Και κάποιοι πήγαιναν, αφήναν τα 

τρεχαντήρια τους για να μην πληρώνουν, και πολεμήσαν τη μαρίνα μανιωδώς και 

λυσσωδώς. Δε με ενδιαφέρει εμένα, αν την είχε ο Τέφας, ο Αργυρός, ο 

Γεωργάκος, ο Τζίμας, ο οποιοσδήποτε, εγώ ήθελα μαρίνα στην πόλη μου.  

Πήγαινα εγώ στις επαφές του Υπουργείου με την κυρία Μαρκάτου, που 

τρόμαξε ο κύριος Κορωναίος και λύσαμε θέματα και στον κύριο Μουντζούρη, και 

στον κύριο Λαμπρίδη, αν θέλετε, τον επόμενο Γενικό Γραμματέα, γιατί έτυχε να 

’ναι και προσωπικός φίλος μου ως υπηρεσιακός παράγοντας.  Και πήγαινε κι ο 

κύριος Ροπόκης, χωρίς να ’χει καμιά αρμοδιότητα, κι ο κύριος Δήμαρχος κι η 

κυρία Καζάκου. 

Ξεχάσατε το έγγραφο, αγαπητέ Κοσμά, το πρώτο έγγραφο, που εστάλη για 

αλληλογραφία, ξέρετε ποιο ήταν; Απ’ την κυρία Καζάκου με αριθμό πρωτοκόλλου 

απ’ το Δημαρχείο Πρέβεζας 24.000 τόσο, 50, δε θυμάμαι, υπέγραφε σαν Πρόεδρος 
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προς την κυρία Τσιλίκα να παγώσουν όλες οι διαδικασίες μέχρι να ενημερωθεί η 

νέα Αρχή, που δεν είχε καν… δεν είχε πάρει ΑΦΜ!! Λύθηκε το θέμα της μαρίνας.  

Γιατί όμως καθυστέρησε η μαρίνα. Δεν ξέρω, αν προλαβαίνω και τον 

επενδυτή. Δεν ήτανε το Ελληνικό Δημόσιο, ήτανε καθαρά το Υπουργείο 

Τουρισμού, και ζητούσε το Υπουργείο Τουρισμού, πέραν των 150 χιλιάρικα μέσο 

όρο ενοικίου απ’ τον επενδυτή, τον κάθε επενδυτή, 540.000 ευρώ αντάλλαγμα. 

Δεν το ’πε ο κύριος Τάσσης. 

ΤΕΦΑΣ: 460.000. 

ΓΙΑΜΑΣ: 460.000; 460.000. Κανένας επενδυτής δε θα την έκανε, αγαπητέ 

Πρόεδρε, ούτε ο Τέφας, ούτε ο Μπόμπολας που ήταν ο δεύτερος μειοδότης. 

Υπήρχε όμως έγγραφο, γιατί ακούστηκε και για τα 6 στρέμματα, που όλοι το 

ξέρανε, αλλά είναι δυνατόν να ήτανε στην αντίπαλη πλευρά τα έγγραφα αυτά και 

να μην είχαν πάει τότε στο δικαστήριο; Γιατί ’καναν το εξής κόλπο, στέλναν τις 

δυσφημίσεις και τις καταγγελίες μέσω κάποιας εφημερίδας στον Εισαγγελέα 

Εφετών για να ορίσει, να μην τη βάλει αρχείο ο τοπικός Εισαγγελέας, να ορίσει 

κάποια διερεύνηση από τον Εισαγγελέα Εφετών στον τοπικό εδώ Εισαγγελέα, 

ούτως ώστε να βγει ένα κατηγορητήριο για να τελειώσει το θέμα.  

Γίνεται όλη η διαδικασία, παραχωρείται η μαρίνα, ξεκινάμε και το 

αντάλλαγμα, ακούστηκαν και για τις εγγυητικές…  με δόλο ακούστηκαν οι 

εγγυητικές και λυπάμαι που τις υπερασπίστηκε ο κύριος Τάσσης. Παραχωρήθηκε, 

ποιο είναι το πρόβλημα; Πότε θα πληρωθεί το τίμημα. Έρχεται ο επενδυτής και 

ευτυχώς, γιατί αυτό ήταν το βασικό κατηγορητήριο στο δικό μου το δικαστήριο, 

δεν ήταν η αγωγή των κυρίων, ήταν γιατί καθυστερήσαμε να εισπράξουμε 6 μήνες 

ως Λιμενικό Ταμείο το αντάλλαγμα.  

Στο οποίο περιμέναμε λογικά και νομίζω ότι θα το κάνετε όλοι στον κάθε 

επιχειρηματία, γιατί άκουσα προηγουμένως, κύριε Δήμαρχε, κι αλλού δώσατε 

παρατάσεις και ειδικού καθεστώτος για να ενταχθούν στα Προγράμματα, εδώ 

είχατε τον συνεταίρο σας!!! Και ευτυχώς για καλή μου τύχη μ’ αυτό το προσωπικό 

έχουμε πάρει απόφαση ότι θα δεχτούμε το τίμημα να καταβληθεί, χωρίς να 
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παραγραφεί κανένας χρόνος και να χαθεί χρόνος, η 30ετία θα ισχύει, απ’ όταν θα 

αρχίσει να καταβάλλεται το ενοίκιο. Πότε θα έρθετε, ρωτήσατε τον επενδυτή. Και 

ευτυχώς που πέρασε αυτό στο «ΔΙΑΥΓΕΙΑ», πώς πέρασε δεν ξέρω!  

Πότε έρχεται η έγκριση των περιβαλλοντικών όρων; Τον 11ο. Πράγματι 

ήρθε η έγκριση των περιβαλλοντικών όρων και ξεκίνησε ο άνθρωπος να 

καταβάλλει το τίμημα, διότι, αν εγκρίνονταν οι περιβαλλοντικοί όροι, θα έλεγε, 

επιστρέψτε μου το αντίστοιχο τίμημα προς τα πίσω. Δεν είπανε όμως ότι η 

επενδυτής υπέγραψε από το ’08; 

ΤΕΦΑΣ: ’08. 

ΓΙΑΜΑΣ: Το ’12… ξέρετε πότε λύθηκε ουσιαστικά το πρόβλημα της μαρίνας; Κι 

όχι από μένα! Δεν είναι ούτε του Τάσση, ούτε του Γιαμά η μαρίνα, είναι στην 

υπέροχη Έφορο που είχε η Πρέβεζα, την κυρία Κοτσαΐδη. Γιατί κάτι είπε ο κύριος 

Τάσσης, ναι, να χτυπήσετε το τίμημα, το ’κανε η κυρία Καζάκου. Το αντάλλαγμα 

των 540.000 ευρώ υπήρχε και μια αντιπρόταση, που μου κάνει έκπληξη που δεν 

αναφέρθηκε απ’ τους προηγούμενους έγκριτους Νομικούς και Οικονομολόγους, 

εγώ είμαι επί πτυχίω!  Ένα έγγραφο των Ορκωτών Εκτιμητών που έλεγε ότι το 

αντάλλαγμα του Υπουργείου Τουρισμού είναι με οροφή τα 15.500.  

Πιάνω τον επενδυτή, του λέω, σ’ αυτό τι έχετε να πείτε; Μέσα αυτό 

κατατεθειμένο, στο φάκελο αυτά τα έγγραφα που σας λέω, δεν τα ’χω φτιάξει 

εγώ! Με τον κύριο Τέφα κάναμε παρέα, αν κι αυτό ποινικοποιήθηκε τελικά με την 

εξυπηρέτηση!  

Το έγγραφο έρχεται 15.500, κύριοι. Ο κύριος Τέφας έλεγε 150 μέσο όρο το 

ενοίκιο, συν 15.500, τα δίνετε; Τα δίνω! Να προχωρήσουμε, όλη η αγωνία ήταν 

πάνω σ’ αυτό. Συμφωνούμε, στέλνουμε τον έγγραφο στην κυρία Κοτσαΐδη, που 

δεν την έχει αναφέρει κανένας, στέλνει στην αρμόδια Υπηρεσία του Υπουργείου 

και δέχεται το αντάλλαγμα και το Υπουργείο και έτσι προχωρήσαμε.  

Μόλις λύθηκε αυτό το θέμα, τότε έμεινε το κενό των παλιών 

χουβαρντάδων, γιατί αν εσείς υπογράψετε μια σύμβαση σ’ ένα ακίνητο 20 



 

53 

στρέμματα, θα σας εκβιάσουν να υπογράψετε και τα 14 για να φτάνει να γίνει η 

επένδυση. Θα περιοριστεί ο συντελεστής δόμησης, αγαπητοί.  

Και διπλοχρεώσαμε το μπαστούνι –να σας το πω κι αυτό, τον ρίξαμε κι ας 

μου κάνει και μήνυση τώρα, τη γλιτώνω βέβαια – το διπλοχρεώσαμε το μπαστούνι 

το απέναντι, για να προχωρήσει όλη η διαδικασία. Ξανασυνεδριάσαμε στο γραφείο 

του κυρίου Δημάρχου, χωρίς να είμαι εγώ παρών, όταν έχω πάρει την Πράξη 9 

της παραχώρησης των συγκεκριμένων 6 στρεμμάτων, τα οποία 6 στρέμματα εγώ 

τα βρήκα στον φάκελο, που ήτανε από τους τεχνικούς, που ο κύριος Τάσσης 

ήξερε. 

Και βλέπω τα 6 στρέμματα, αυτό εδώ τι είναι; Πώς την έχετε "γκριζάρει" 

αυτή τη συγκεκριμένη περιοχή, που εγώ είμαι ο παραβάτης; Και δε δώσαμε τίποτα 

εμείς, η Επιτροπής Σχεδιασμού – Ανάπτυξης Λιμένων τα δίνει μόνο, ούτε η 

Περιφέρεια, ούτε ο Δήμος, ούτε η Αποκεντρωμένη, ούτε τίποτα! Α, κι είχαμε το 

μεγάλο τζακ-ποτ! Ποιος ήτανε; Ο παλιός Δήμαρχος, που φρέναρε τα πάντα!  

Μας έστειλε το Εμπιστευτικό 17 ακύρωσης της παρουσίας της δικιάς μας θητείας 

ως Διοίκηση, και σε 16 ώρες στέλνει το Εμπιστευτικό 18 που ανακαλεί το 17, 

«ύστερα από πληρέστερη ενημέρωση της Υπηρεσίας». Το έστειλε ο κύριος 

Θεοδωρίδης, ο οποίος ταξίδευε για Αθήνα, ο Προϊστάμενος της Αποκεντρωμένης 

τότε Διοίκησης και είχε σύμβουλο και συνεργάτη τον δικό μας συμπολίτη και 

Δημοτικό Σύμβουλο. 

Για να καταλάβετε από ποιους πολεμούνταν και πώς η μαρίνα.  

Τώρα στα τυπικά και ουσιαστικά, κι αν ο κύριος Τέφας τα έχει κάνει ορθά, ή 

σωστά, ή παραβατικά, από κει πέρα είναι οι άλλοι φορείς, δε θα ’μαι εγώ να τον 

ελέγξω. 

Κατηγορηθήκαμε για νερά, κατηγορηθήκαμε… αν είναι δυνατόν, για ρεύμα, 

εγώ δηλαδή που υποτίθεται ότι έχω άλλο ρόλο, θα πήγαινα να μετρήσω, ή 

κάποιος από σας στο υπό παράδοση Λιμενικό Ταμείο σε δύο Δημοτικά, πόσα 

ρολόγια θα παραλάβω εγώ τον Σεπτέμβριο. Αν είναι δυνατόν τώρα, σας λέω, κι 
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εσείς θα το κάνατε πιστεύω, έτσι; Με προσβολή της δικιά μας εκλογής από μέλος 

του Συμβουλίου μου κατευθυνόμενο! 

Δεν είχα πτυχίο εγώ και δεν έπρεπε να γίνω Πρόεδρος. Έτσι τους 

παραμύθιασε ένας τότε ανώτατος Βουλευτικός παράγων της περιοχής κάποιος, 

γιατί ήθελαν να γίνουν Πρόεδροι και δεν είχαν πτυχίο, και τους λέει, δεν μπορεί 

να γίνεται, δεν έχετε πτυχίο. Και πράγματι ο κύριος Τάσσης μου λέει, όχι, μπορείς 

να γίνεις Πρόεδρος. 

Κι όσον αφορά την προστασία, που μου λέει ο κύριος Τάσσης, έφτασε το 

Υπουργείο σε φρικτό σημείο να στείλει απομείωση του ενοικίου, που θα πλήρωνε 

ο κύριος Τέφας, για να ξεπεράσουμε τον σκόπελο των 460.000, στο ποσοστό που 

θα έπαιρνε παραπάνω. Όχι, λέω, δε θα πάρει τίποτα η Κεντρική Εξουσία, όλα τα 

χρήματα θα μείνουν εδώ στον τόπο μας, στον Δήμο μας, στο Λιμενικό Ταμείο της 

Πρέβεζας. 

Όλες αυτές τις διαδικασίες κι είναι κι άλλες λεπτομέρειες.  

Αυτά σε πρώτη… Και κάτι άλλο, επειδή ακούστηκε ότι ο κύριος Τάσσης 

έφτιαξε και το παραλιακό μέτωπο. Προς τιμήν της κυρίας Βαρδελάτου με την 

ειδική σχέση και παρέμβαση που είχε μέσω της Ρυθμιστικής Αρχής Λιμένων και με 

τον κύριο Μουντζούρη έφερε… ζήτησα και ήρθαν τα υποβρύχια ρομπότ του 

Μετσόβειου Πολυτεχνείου και κάνανε ύφαλη επιθεώρηση του κρηπιδώματος της 

παραλίας, και μας στείλαν τα χρήματα που παρέλαβε μετά ο κύριος Συγκούνας, η 

Δημοτική Αρχή.  

Γιατί είπε ότι μας έφτιαξε, πάλεψε και μας έφτιαξε και την παραλία, και … 

Όχι, κύριοι, σε 19 μήνες εγώ άφησα αυτό το αποτύπωμα, με τρομερό πόλεμο, με 

τρομερές συκοφαντίες και με τα άθλια μέσα που υπήρχαν τότε, κι αυτό ήταν το 

αποτέλεσμα της δικιά μας θητείας. 

Όποιος θέλει, στη διάθεσή σας για παραπάνω ερωτήσεις.  

ΒΟΥΚΕΛΑΤΟΣ: Μου επιτράπηκε να κάνω μια ερώτηση. 

ΓΙΑΜΑΣ: Όχι, εγώ δε σας απαντάω. 

ΒΟΥΚΕΛΑΤΟΣ: Ναι. 
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ΓΙΑΜΑΣ: Δε θα σας απαντήσω εσάς. Δε θα σας απαντήσω, κύριε Βουκελάτο, δεν 

έχω δικαίωμα. 

ΒΟΥΚΕΛΑΤΟΣ: Τουλάχιστον από σεβασμό προς το σώμα…  

ΓΙΑΜΑΣ: Όχι, καθόλου σεβασμό σε σας.  

ΒΟΥΚΕΛΑΤΟΣ: Επειδή έχει σχέση με τη θητεία σας. 

ΓΙΑΜΑΣ: Όχι, καθόλου. Τη θητεία την παραγνωρίζω, όταν είναι… 

ΒΟΥΚΕΛΑΤΟΣ: Θα την υποβάλλω μέσω του Προέδρου του Δημοτικού 

Συμβουλίου. 

ΓΙΑΜΑΣ: Να την υποβάλλετε στον κύριο Πρόεδρο του Δημοτικού Συμβουλίου…  

ΒΟΥΚΕΛΑΤΟΣ: Έτσι. 

ΓΙΑΜΑΣ: … και δε θα την απαντήσω. Κατ’ ιδίαν μπορεί, σε σας όχι. 

ΒΟΥΚΕΛΑΤΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, αν μου επιτρέπετε, αυτό που θα ήθελα να ρωτήσω 

μέσω ημών για τα 6 στρέμματα τα επιπλέον, που είπε ο κύριος πρώην Πρόεδρος 

ότι του παραχώρησε η ΕΣΑΛ, ή δεν ξέρω ποιος παραχώρησε στον επενδυτή τα 6 

στρέμματα επιπλέον. Έκανε σύμβαση για να επεκτείνει το τίμημα; Διότι αυτά 

προφανώς ήταν παραπάνω απ’ τα 14, των οποίων είχε λάβει γνώση, σύμφωνα με 

αυτά που είπε και ο κύριος συνάδελφος προηγουμένως, που ήταν Πρόεδρος του 

Λιμενικού Ταμείου, και έχει παρθεί απόφαση γι’ αυτά. 

Θα παρακαλούσα πολύ να μας πει, εάν σήμερα για τα 6 στρέμματα 

εισπράττει με σύμβαση που έκανε αυτός ή κάποιος απ’ τους επόμενους, αν ξέρει, 

χρήματα απ’ τον επενδυτή; 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Βουκελάτο, δεν μπορώ να υποχρεώσω κάποιον να απαντήσει 

στην ερώτηση, αν θέλει ο κύριος Γιαμάς είναι… Την υποβάλλω εγώ. Θέλετε, κύριε 

Γιαμά, αν σας την υποβάλλω εγώ την ερώτηση; 

ΓΙΑΜΑΣ: Θα απαντήσω στον κύριο Δήμαρχο, αν ο κύριος Δήμαρχος μας πει, πόσο 

ενοίκιο παρέλαβε ο κύριος Γεωργάκος σαν Πρόεδρος του Λιμενικού Ταμείου και 

πόσο πληρώνει αυτή τη στιγμή ο κύριος Τέφας. 

 ................................. (Εκτός μικροφώνου) 
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ΓΙΑΜΑΣ: Όχι, δεν έχει μεταβολή. Σχετική μεταβολή που αναφέρει ο κύριος 

Νομικός υπάρχει στο θέμα της τροποποίησης; 

Εγώ δεν έκανα καμία σύμβαση 6 στρεμμάτων, απεφάνθη… εμείς 

γνωμοδοτικό όργανο ήταν, ο κύριος Τέφας θα μπορούσε να πάρει τις αποφάσεις, 

σας το λέω, μόνος του και με οποιοδήποτε τρόπο. Η απόφαση της ΕΣΑΛ 

αναγνώρισε την έλλειψη των 6 στρεμμάτων, παραχώρησε στον κύριο Τέφα τα 6 

στρέμματα και έκτοτε ξεκίνησε να καταβάλλεται το ενοίκιο πραγματικά. 

Παρ’ όλα αυτά, μια συνέχεια που θέλω να πω, έγινε και μία ανάκληση της 

εγκριτικής απόφασης της Πράξης 9 από… προσπάθεια ανάκλησης από την 

Αποκεντρωμένη και έγινε από την πλευρά μας ιεραρχική προσφυγή, τόσο από μας, 

τόσο απ’ τον επενδυτή και την κέρδισε πανηγυρικά ο επενδυτής.  

Και επίσης κάτι άλλο, που ήρθε τώρα στη μνήμη μου, απ’ τις 15.000 που 

πρότειναν στο Υπουργείο Τουρισμού, για να πληρώσει, σύμφωνα με το επιχείρημα 

που ακούστηκε πιο πριν, τη διαφορά της παραχώρησης των παραπάνω 

στρεμμάτων, το Υπουργείο, αν θυμάμαι καλά, όχι μόνο δεν αύξησε τα 15.500, 

νομίζω, στον κύριο Τέφα, αλλά τα μείωσε στα 14.000;  

ΤΕΦΑΣ: 14.000. 

ΓΙΑΜΑΣ: Δηλαδή του ’καναν και καλό του κυρίου Τέφα.  

Για να απαντήσω λίγο στον προηγούμενο ισχυρισμό, επειδή μου το 

ζητήσατε εσείς.  

ΤΕΦΑΣ: Είμαι ο Τέφας ο Γιάννης, Διευθύνων Σύμβουλος του Τουριστικού Λιμένα 

Πρέβεζας. 

Κατ’ αρχάς να πω, Καλές Γιορτές να περάσουμε. Πίστευα ότι τελευταία 

συνεδρίασή σας, κύριε Πρόεδρε, ότι εδώ θα ’χε πανηγύρια, θα ’χε νταούλια, θα 

γλεντάγαμε, φεύγουνε κάποιοι, στην ευχή της Παναγίας να πάνε, γιατί και που 

ήτανε σε μας ως τουριστικό λιμένα μόνο ζημιά μας κάνανε. Κατά τα άλλα, 

ανάπτυξη της πόλης! 

Εν τοιαύτη περιπτώσει, εμείς είμαστε συνηθισμένοι, τώρα δεν ξέρω σε ποιο 

μνημόσυνο είμαστε, κύριε Πρόεδρε. Προφανώς έπρεπε, και τα 5 χρόνια τα 
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περάσαμε, και τα 3, γιατί απ’ το ’08 έχουμε αρχίσει και πληρώνουμε, τώρα έχουμε 

’24, υπολογίστε πόσα χρόνια έχουμε χάσει, κύριοι. Κανονικά για μας ισχύει το ’20 

που πήραμε άδεια λειτουργίας. 

Λοιπόν, θα αναγκαστώ να πω κάποιες αλήθειες και θα πικράνω κάποιους 

ανθρώπους. Σε προσωπικό επίπεδο δεν έχω τίποτα με κανέναν, αλλά σε θεσμικό, 

ναι, θα τους πικράνω. Γιατί, εν τη απουσία μας, κάποιοι άνθρωποι από δω μέσα 

κάνανε πολιτική. Εμείς, κύριοι, δεν είμαστε πολιτικοί και η επιχειρηματικότητα δεν 

έχει ούτε χρώμα, ούτε Κόμμα. Όσοι εμπλακήκαν σ’ αυτά τα πράγματα, 

καταστραφήκανε. 

Ως εκ τούτου, δε μας αφορά σε ποιο χώρο ανήκει ο καθένας και τι κάνει. 

Εμείς θέλαμε και θέλουμε αυτό που μας αναλογεί να πληρώσουμε, αλλά κι αυτό 

που δικαιούμαστε, θα το πάρουμε. Διότι αν δεν το πάρουμε, προφανώς θα 

καταστραφούμε.  

Κράτησα αυτό που λέει ο κύριος Κύρλας, ότι ποτέ κανείς αυτά τα 17 χρόνια 

δεν είπε, ή κάποια Παράταξη από σας, και με όλο τον σεβασμό που σας έχω, να 

πει κάποιος… ο ένας στον άλλον, το κάνετε καλά; Είσαστε εντάξει απέναντι στον 

επενδυτή; Κανένας.  

Με αφορμή ένα αίτημα του κυρίου… του νεαρού, συγγνώμη, μου διαφεύγει 

το όνομα, καλώς όλοι συμφωνήσατε να γίνει αυτή η συζήτηση, και σας ορκίζομαι 

ότι είναι η τελευταία φορά που ερχόμαστε. Βέβαια δεν ήρθαμε ούτε να 

απολογηθούμε, για να ξέρουμε τι λέμε, έτσι; Παρότι οι περισσότεροι από δω, το 

90% ξέρετε την πραγματικότητα, την έχετε ζήσει και σαν Επιτροπή του Λιμενικού 

Ταμείου, και σαν Δημοτικό Συμβούλιο.  

Τα ξέρετε όλοι σας, είναι άδικο να κάνετε πολιτική πάνω σ’ ένα έργο, που 

είναι το μεγαλύτερο έργο αυτή τη στιγμή σ’ αυτή την πόλη. Αν έχετε, κύριε 

Πρόεδρε, να μου επιδείξετε, είτε εσείς, είτε οι προηγούμενοι Δήμαρχοι ένα άλλο 

έργο αυτής της αξίας στην πόλη και τι προσθετική αξία έχει δώσει, να μου το 

πείτε και να σας ζητήσω συγγνώμη. Είναι το μοναδικό έργο που το πουλάει όλη η 

πόλη. 
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Και ξέρετε και κάτι; Αυτό το έργο, κύριοι, δεν είναι δικό μας, ο επενδυτής, 

κι ο επενδυτής! Αυτό το έργο είναι δικό σας, είναι δικό μας έργο! Εμείς τι είμαστε; 

Διαχειρισταί, το συντηρούμε, το προσέχουμε, φεύγουμε και πάλι στην πόλη δεν 

είναι; Ή κάνω λάθος, κύριοι; Μήπως ξέρει κάποιος άλλος να μου πει κάτι άλλο;  

ΚΑΤΣΙΩΤΗΣ: Ναι, συγγνώμη, αλλά διεκδικείτε ανανέωση της σύμβασης.  

ΤΕΦΑΣ: Θα τα βρούμε τώρα εδώ, θα τα δείτε, νεαρέ μου. 

Επειδή ειπώθηκαν τόσα περιστατικά απ’ τον πρώτο Πρόεδρο, ο οποίος είχε 

την ιδέα να ιδιωτικοποιήσει τη μαρίνα, και γι’ αυτό και την έχουμε, γιατί αλλιώς 

θα ’ταν πάλι σκουπιδαριό εκεί πέρα και θα ’τανε η βάση των αθιγγάνων όλη τη 

θερινή περίοδο, με ό,τι αυτό συνεπάγεται. 

Αυτό μέχρι ένα σημείο, βέβαια, το "μάρμαρο" το πλήρωσε στο τέλος ο 

Γιαμάς, γιατί του αφήσαν του κόσμου τις εκκρεμότητες του Γιαμά και πήγε πέντε 

φορές στο δικαστήριο. Δεν ξέρω, αν πήγε κάποιος άλλος από δω, πήγα εγώ όμως , 

πήγα δύο, αλλά δυστυχώς κι οι δυο πεθάναν, δεν πρόλαβα.  

Λοιπόν, πάμε στην αρχή του έργου, κύριοι. Έχουμε μια σύμβαση τον 

Δεκέμβριο του ’08, που υπογράψαμε μαζί με το Λιμενικό Ταμείο. Πριν τη σύμβαση 

όμως έγινε ένα διαγωνισμός διεθνής, που έγινε σε δύο φάσεις και στην πρώτη 

φάση πήγαμε 25 σχήματα. Δεν ξέρω, αν σας λέει τίποτα αυτό, 25.  

Επειδή ο κύριος Τάσσης –κακώς που λείπει, έπρεπε να καθίσει– ήταν πάρα 

πολύ σκληρός και τώρα άκουσα απόψε ότι έκανε και πράγματα, τα οποία δε 

φαινόντανε κάπου εδώ, τα ’κανε όμως για το συμφέρον του Λιμενικού Ταμείου. 

Αντίθετο με μας, θα πρέπει όμως να του "βγάλω το καπέλο" και να πω, μπράβο 

του.  

Στη δεύτερη φάση που βγήκανε οι όροι και οι απαιτήσεις, πήγαμε μόνο δύο 

σχήματα, μόνο δύο σχήματα. Πού πήγαν αυτοί οι άλλοι 25; Άραγε εκ των 

πραγμάτων θέλω να καταλαβαίνετε ότι ήταν πάρα πολύ σκληρή αυτή η 

Προκήρυξη. 

Τέλος πάντων, τελειώσαμε, ετοιμάζει ο κύριος Τάσσης, όπως είπε, πράγματι 

δεν ξέρω με ποιον άλλον, ετοιμάζει μία σύμβαση έργου, 23 Δεκεμβρίου του ’08. 
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Ξέρετε τι λέει αυτή η σύμβαση; Εκτός των άλλων λέει και ορίζει, αυτό είναι το 

"ευαγγέλιο", εμείς αυτό διαβάσαμε, αυτό υπογράψαμε, αυτό θέλαμε να 

υλοποιήσουμε και με βάση αυτά τα στοιχεία, κύριοι, βγάλαμε και τα μισθώματα, 

ήταν τα 30 μας χρόνια, είπαμε, αυτό θα δώσουμε, αυτό θα βγάλουμε, τόσο θα μας 

στοιχίσει. 

Ακούστε, για να καταλάβουμε όλοι μας, γιατί όλοι ξέρουμε εδώ μέσα, αλλά 

κάναμε πολιτική, και ιδιαίτερα η συγκεκριμένη Παράταξη του κυρίου Μπαΐλη έκανε 

πάρα πολύ άγρια πολιτική στην πλάτη μας, πάρα πολύ άγρια! Είχε πάρα πολλές 

αγκυλώσεις αυτό το έργο. Ξέρετε ποιος είναι ο τουριστικός λιμένας; Ο τουριστικός 

λιμένας ξέρετε ποιος είναι; Στο άρθρο 3, παράγραφο 3 λέει, «Ο τουριστικός 

λιμένας Πρέβεζα διαμορφώνεται στη λιμενολεκάνη που δημιουργείται μεταξύ του 

κυρίου προβλήτα του λιμένα Πρέβεζας –του κυρίου προβλήτα, αυτό όλο που είναι 

κλεισμένο εκεί και περιλαμβάνει και το εμπορικό, το μπαστούνι όλο δηλαδή– και 

των κρηπιδωμάτων της πόλης».  

Πώς το φαντάζεστε, να ρωτήσω, ξέρει κανένας σας; Τι σημαίνει κρηπίδωμα 

της πόλης; Πού είναι το κρηπίδωμα; Κρηπίδωμα δεν είναι αυτό το απέναντι στον 

"Ανδρούτσο", τι καταλαβαίνετε εσείς; Αν κάποιος καταλαβαίνει, παρακαλώ να με 

διακόψει τώρα. 

Κάτι άλλο. Άραγε το τι σημαίνει μαρίνα και το τι περιλαμβάνει η μαρίνα το 

ορίζει η σύμβαση. 

ΤΑΣΣΗΣ: Αυτή είναι η γενική περιγραφή. Αυτή είναι… υπάρχει η απόφαση του 

’96, που χωροθετηθεί τον χώρο του τουριστικού λιμένα. Αυτή είναι η γενική 

γεωγραφική, γεωγραφικός προσδιορισμός. Λοιπόν, τώρα να μη δημιουργούμε 

εντυπώσεις. 

ΤΕΦΑΣ: Την κόβει την λιμενολεκάνη πουθενά; Τη λιμενολεκάνη την κόβει; Ισχύει 

η λιμενολεκάνη; 

ΒΟΥΚΕΛΑΤΟΣ: Η λιμενολεκάνη είναι γεωγραφικός όρος.  

ΤΕΦΑΣ: Τι σημαίνει; 
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ΒΟΥΚΕΛΑΤΟΣ: Μπορείς να δώσεις το 1/3 της λιμενολεκάνης, το ¼, το μισό, 

ολόκληρη τη λιμενολεκάνη. Δεν έλεγε τέτοιο πράγμα… (εκτός μικροφώνου) 

ΤΕΦΑΣ: Αφού το ανοίξαμε… Ακούστε, αφού το ανοίξαμε και επειδή πρέπει να 

αμυνθείτε κι εγώ σας καταλαβαίνω απόλυτα… 

ΒΟΥΚΕΛΑΤΟΣ: Υπάρχουν έγγραφα γι’ αυτό. 

ΤΕΦΑΣ: Έγγραφο. Επειδή ξεφύγατε προηγουμένως, θα πρέπει να αμυνθείτε, αλλά 

είναι δύσκολο. 

ΒΟΥΚΕΛΑΤΟΣ: Δεν έχω πρόβλημα. 

ΤΕΦΑΣ: Δεν κάνουμε επενδύσεις με χαρτιά εμείς, κύριε Νομικέ.  

 

ΒΟΥΚΕΛΑΤΟΣ: Αυτά τα χαρτιά δεν τα κοιτάζει κανένας εδώ πέρα, αυτή είναι η 

ουσία. 

ΤΕΦΑΣ: Άμα δεν τα κοιτάζει, να μην παίρνετε αποφάσεις. Να μην παίρνετε 

αποφάσεις, κύριε, ή να παραιτηθείτε. 

Πάμε σ’ αυτό που διάβασα προηγουμένως το τι σημαίνει μαρίνα, θα σας διαβάσω 

ένα έγγραφο που συνεπικουρεί την πραγματικότητα. Αφού είχαμε όλα τα 

προβλήματα, γιατί τώρα αναγκάζομαι εκ των πραγμάτων, αφού είχαμε όλα τα 

προβλήματα και είχαμε όλο τον πόλεμο με δικαστήριο και οτιδήποτε θέλετε, 

δημοσιεύματα κάθε μέρα, στην απελπισία μας πήγαμε στο Υπουργείο, γιατί υπήρχε 

μια μερίδα Πρεβεζιάνων, οι οποίοι δε θέλανε τη μαρίνα. Και ξέρετε γιατί δε 

θέλανε; Γιατί είχανε δημιουργήσει τα σκαφάκια τους, τον χώρο τους, οι ψαράδες 

να πουλάν τα ψάρια στον Ανδρούτσο μπροστά, οι ερασιτέχνες να μπαίνουνε από 

την παραλία και να πάνε τη βόλτα και "τους χάλαγε τη σούπα".  

Αυτό όμως δεν ήταν δική μας αρχή, κύριοι. Εσείς φταίτε γι’ αυτό που 

κάνατε, δημοπρατήσατε μια μαρίνα. Και δεν έχει να κάνει αυτό, για μένα, το 

Λιμενικό Ταμείο είναι διαχρονικό, κι όταν λέμε διαχρονικό, θα πρέπει ο καθένας 

να συνεχίσει αυτό που βρήκε, ή να το βελτιώσει, ή να το ακυρώσει.  

Ακούστε τι λέει για τη λιμενολεκάνη, κύριε Νομικέ. «Σε συνέχεια του ως 

άνω σχετικού με αριθμό… μπλα, μπλα, μπλα, υποβληθέντος αιτήματός σας και με 
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μόνη πηγή εισερχόμενης πληροφορίας το τεθέν υπόψη μας Υπηρεσίας με έγγραφο 

από την ΕΣΑΛ –από την ΕΣΑΛ παρακαλώ, δεν είναι από μας, ούτε από σας– 

πραγματικό σχέδιο (master plan) του λιμένα Πρέβεζας, ΦΕΚ 334, επιβεβαιώνουμε 

το έναντι πάντων ως δημοσιευμένο στο ΦΕΚ ισχύον, δηλαδή ότι ο αποτυπωμένος 

στο ως άνω θαλάσσιος χώρος του τουριστικού λιμένα Πρέβεζας (μαρίνα) 

εμφανίζεται ως έχων εμβαδόν 53 στρέμματα κι ως αντιστοιχών στο σύνολο της 

λιμενολεκάνης». 

 

ΒΟΥΚΕΛΑΤΟΣ: Αυτό είναι το ΦΕΚ του 2000 τόσο, όχι του ’96, με το οποίο κάνατε 

τη σύμβαση. 

Πάω για τον κυματοθραύστη. «Για την προστασία της λιμενολεκάνης από το νότιο 

και ανατολικό κυματισμούς προβλέπεται η εγκατάσταση κυματοθραύστη μήκους 

20 μέτρων, πλάτους 6 μέτρων στο στόμιο του τουριστικού λιμένα και 

συγκεκριμένα από το συγκεκριμένο υφιστάμενο … μώλο. Με αποτέλεσμα μ’ αυτόν 

τον τρόπο αφενός να βελτιωθούν οι κυματικές συνθήκες στη λιμενολεκάνη εντός 

του τουριστικού λιμένα και, αφετέρου, θα καταστεί δυνατός ο χωρικός 

διαχωρισμός του τουριστικού από τον εμπορικό λιμένα». Λοιπόν, και στον 

κυματοθραύστη έχουμε λύσει το πρόβλημα, υπάρχει.  

Μένω στη σύμβαση, που εμείς αυτή πιστεύαμε κι αυτή ακολουθούμε. Λέει: 

«Χρονοδιάγραμμα εκτέλεσης έργων. Η εταιρεία οφείλει να υλοποιήσει το σύνολο 

των προβλεπομένων στην προσφορά της Προκήρυξης εργασιών σε διάστημα 24 

μηνών από την έκδοση των απαιτούμενων αδειών». Μιλάμε για δύο χρόνια 

παράδοση εργασιών.  

Με συγχωρείτε, αλλά διαδικασίες 14 χρονών, καταλαβαίνετε, δεν είναι τόσο 

εύκολο να τα ξέρουμε όλα απ’ όξω.  

Λοιπόν, αυτά τα δύο είναι τα επίμαχα σημεία, τα οποία σας τα διάβασα, για 

να σας πω ότι εμείς, με βάση αυτά τα στοιχεία, βγάλαμε τους προϋπολογισμούς 

και κάναμε αυτό που κάναμε, και δώσαμε αυτές τις προσφορές. 



 

62 

Στη συνέχεια αντιμετωπίσαμε το πρόβλημα, όπως ειπώθηκε κι απ’ τους 

προηγούμενους, ότι το Υπουργείο βέβαια προφανώς υπήρχε … δεν ξέρω πώς να το 

χαρακτηρίσω, υπήρχαν κάποια έγγραφα, τα οποία σε μας δε φτάσαν ποτέ, το 

αντάλλαγμα, που στην Προκήρυξη δε φαίνεται πουθενά, για το μίσθωμα του 

Ελληνικού Δημοσίου, το οποίο προέκυψε εκ των υστέρων.  

Πράγματι, είχαν εντάξει τη μαρίνα στην Α΄ ζώνη και έβγαζε 460.000 

αντάλλαγμα για το Υπουργείο Τουρισμού, πράγμα που ήταν αδύνατο, 

συμφωνούσαν όλοι και το Υπουργείο έλεγε, δεν είναι δυνατόν, δεν μπορεί να γίνει 

αυτό, ή θα ακυρωθεί, ή θα πρέπει να βρεθεί λύση.  

Πράγματι, όπως λέει ο κύριος Γιαμάς, η Εφορεία ξανάδε το θέμα, ότι αυτό 

είναι σε μια προσχωσιογενή περιοχή και δεν μπορεί να θεωρηθεί Α΄ ζώνη, οπότε 

πήγαμε στους Ορκωτούς Εκτιμητές, βγάλανε το αντάλλαγμα, γίνανε όλα αυτά και 

φτάσαμε στο αντάλλαγμα των 15.000. 

Φεύγοντας από κει γίνανε αυτές οι τροποποιήσεις, που γίνανε και 

αντιμετωπίσαμε τα προβλήματα… Α, πήραμε το ’12 με τον κύριο Γιαμά που 

υπεγράφη αυτό η παράδοση, το ότι ήταν το σωστό, γιατί με τις Διοικήσεις του 

κυρίου Τάσση όταν πήγαμε να μετρηθεί, αυτό ήταν 14 στρέμματα. Αυτές οι 

προσχώσεις ήταν αυτές που ήταν να γίνουνε, γιατί το ΦΕΚ του ’16 δεν 

αναφέρονταν στα μπαστούνια που έχει, αυτά ήταν, κύριε Φονταρά, να γίνουν, 

όταν κάνανε τις προσχώσεις, όταν ’καναν τα μπαστούνια. Θα βάλουνε 6 

στρέμματα ακόμη πιο μέσα σε όλο αυτό το μήκος, για να μπορέσουν να 

καλυφθούν τα 20 στρέμματα.  

Δεν τα κάνανε. Ποιοι δεν τα κάνανε; Ο ΕΟΤ, η Περιφέρεια; Δεν ξέρω ποιος 

έκανε το έργο. Εμείς δεν έχουμε καμιά σχέση μ’ αυτά, δε μας αφορούν. Γιατί 

αναφέρθηκε ότι θα πρέπει να αυξήσουμε… να αυξηθεί το μίσθωμα. Ποιο μίσθωμα; 

Εσείς θα νοικιάσετε 20 στρέμματα… 20 δεν έχουμε;  

Η σύμβαση η δική μας λέει, απ’ τις προσχώσεις που θα προκύπταν, να ’καναν το 

έργο. Αφού δεν τις κάνατε; Δηλαδή εσείς θα παίρνατε, αφού δεν έχει… έχει, άμα 

το μετρούσατε τότε, θα ’βγαινε 20; Εμείς θέλαμε να το αφήσουμε το έργο, ή 
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θέλαμε να το κάνουμε στα 14 στρέμματα, κύριε, αλλά δε βγαίνανε οι όροι 

δόμησης και για να γίνει μια μαρίνα, θέλει τους απαραίτητους όρους δόμησης και 

τις απαραίτητες εγκαταστάσεις, αυτές που βλέπετε. Πώς θα το κάναμε;  

Πάμε παραπέρα. Επειδή είναι τόσα πολλά τα θέματα, έχω χάσει και τον 

ειρμό μου τώρα.  

Λοιπόν, δε θα μπω στις διαδικασίες πού πήγαμε, τι κάναμε, η μόνη 

συνδρομή που είχαμε ήτανε το θέμα με τον κύριο Γιάμα επί προεδρίας του και 

κατηγορήθηκε, γιατί όποιος πράγματι κάνει έργο, κατηγορείται στο τέλος.  

Το τρίγωνο, για μας, το τρίγωνο, το οποίο ήταν κι αυτό μια αγκύλωση εκ 

των υστέρων, ήταν δεδομένο με βάση αυτό που αναφέρεται εδώ. Και δεν ξέρω αν 

πήγατε εσείς, οποιοσδήποτε πήγε σε μαρίνα και κόψανε τη θάλασσα στη μέση. Δεν 

ξέρω αν γίνεται ποτέ, κατ’ αρχάς δε γίνεται για λόγους ασφαλείας, δεν ξέρω αν το 

αντιμετωπίσατε κανείς.  

Οπότε αυτό που λέγεται σε σχέση με το τρίγωνο και σε σχέση με τον 

κυματοθραύστη  είναι τα πράγματα, τα οποία πήγανε το έργο πίσω. Πήγανε το 

έργο πίσω και από το 2000… απ’ τις 13-1ου του ’15 μέχρι, ακούστε, απ’ τον 3ο του 

’15 μέχρι τον 8ο του ’17 το Λιμενικό Ταμείο αντάλλασε αλληλογραφία με το 

Υπουργείο για τον περιβόητο κυματοθραύστη, δυόμισι χρόνια! Και κάθε φορά που 

πήγανε στον κύριο Μπαΐλη, πήγαινε στην κυρία Καζάκου. Πήγαινα στην κυρία 

Καζάκου, πήγαινε στον κύριο Μπαΐλη. 

Θέλετε να σας δώσω ένα δείγμα, ποια ήταν η αντιμετώπιση, που θέλανε 

μαρίνα; Δεν έχω τίποτα, αλλά δεν μπορώ να μη τα διαβάζω. Ακούστε έγγραφο, 

έγγραφο του Λιμενικού Ταμείου, το οποίο πηγαίνοντας στο Υπουργείο 

υλοποιηθήκαμε και σαν Δήμος! Δεν ξέρω, αν θα γράψει κανένας τέτοιο έγγραφο. 

«Αποφασίζει κατά πλειοψηφία: Γνωμοδοτεί ότι δεν ενδιαφέρει το Διοικητικό 

Συμβούλιο του Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου το σημείο τοποθέτησης του 

κυματοθραύστη, αρκεί να διασφαλίζεται εύρυθμα και ασφαλής λειτουργία τόσο 

της μαρίνας, όσο και του δυτικού τμήματος του εμπορικού λιμένα, μέχρις ότου 
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κατασκευαστεί η δυνατή λειτουργία της ανατολικής προβλήτας». Το δυτικό 

κρηπίδωμα είναι ακόμα απαγορευμένο, ακόμα είναι απαγορευμένο.  

Δεν ενδιαφέρει πού; Που θα πάει. Και πάει στο Υπουργείο και το επιστρέφει 

πίσω, δεν κάνει τίποτα, το βάζει αρχείο.  Γιατί, κύριοι, ο κύριος Κορωναίος λέει, 

γιατί τα ζητάμε από σας. Αφού με σας έχουμε υπογράψει, η σύμβαση είναι με σας, 

αφού εσείς στέλνετε τις προτάσεις. 

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Συγγνώμη που δεν έχω ειδικές γνώσεις στα λιμενικά .  

ΤΕΦΑΣ: Κοίτα το κινητό σου και μετά στο τέλος όλα μαζί, κύριε Κορωναίο.  

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Τι έπρεπε να κάνουμε…  

ΤΕΦΑΣ: Θα σας πω τι έπρεπε να κάνετε και θα το δείτε, τι έπρεπε να κάνετε, 

κύριε Κορωναίο, γιατί τα έγγραφα παραμένουν.  

Έχει τρεις, τρεις απαντήσεις, να μη σας διαβάζω τώρα, για τον 

κυματοθραύστη μια αλληλογραφία με το Υπουργείο πάει κι έρχεται επί δυόμισι 

χρόνια. Ξέρετε πότε ήταν η τελευταία απάντηση για το Λιμενικό Ταμείο… για τον 

κυματοθραύστη απ’ το Λιμενικό Ταμείο; 28-8ου του ’17. Μια κάποιοι δεν είναι 

Λιμενολόγοι αλλά απ’ την ίδια Παράταξη –και δεν έχω τίποτα με τις Παρατάξεις, 

απλά αναφέρομαι για να πω, ποιοι ήταν αυτοί που χειριστήκανε αυτά– 

«Αποφασίζει ομόφωνα: εγκρίνεται η κατασκευή σταθερού κυματοθραύστη μήκους 

20 μέτρων και πλάτους 6 μέτρων στο άκρον του δυτικού κρηπιδώματος, διότι 

σύμφωνα με την εγκεκριμένη Κυματική Μελέτη, που συνέταξε το Δημοτικό 

Λιμενικό Ταμείο, με αυτήν επιτυγχάνεται η πλέον σημαντική βελτίωση των 

κυματικών συνθηκών της λιμενολεκάνης. Η θέση αυτή του κυματοθραύστη 

προσδιορίζεται από την 23-12ου του ’08».  

Σας λέει τίποτα, τι λέει αυτό; Είναι η σύμβαση που έχουμε υπογράψει, 

κύριε. Αυτός ο Πρόεδρος, που ήτανε τότε σ’ αυτή τη Λιμενική Επιτροπή, 

επικαλέστηκε τη σύμβαση που είναι και το "ευαγγέλιο". Εσείς τι θα κάνετε, θα 

κάνετε μια σύμβαση για το σπίτι σας, για οτιδήποτε, δε θα την ακολουθήσετε;  

«Η θέση αυτή του κυματοθραύστη προσδιορίζεται από την 23-12ου του ’08 

σύμβαση παραχώρησης της αξιοποίησης του τουριστικού λιμένα Πρέβεζας της 
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εταιρείας με την επωνυμία «Τουριστικός Λιμένας Πρέβεζας – Ανώνυμη Εταιρεία 

ειδικού σκοπού» και του Λιμενικού Δημοτικού Ταμείου, το οποίο και είναι εν ισχύ.  

Τότε τελειώσαμε, κύριε. Βέβαια δεν τελειώσαμε, αυτό θέλαμε, κύριε, να 

κάναμε, αλλά πηγαινοερχόταν η αλληλογραφία, γιατί δε ’θελαν το έργο. Κι εμείς 

δεν καταλάβαμε ποτέ, γιατί δεν το θέλουν αυτό το έργο.  

 

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Να μας πείτε λίγο, ποιος παρήγγειλε την Κυματική Μελέτη…Πότε 

έγινε αυτό; Απλώς έτσι για την ιστορία. 

ΤΕΦΑΣ: Συγγνώμη, έχετε απόλυτο δίκιο, θα σας ενημερώσω εγώ. 

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Ευχαριστώ. 

ΤΕΦΑΣ: Στην πίεσή μας όμως, γιατί εμάς έτρεχε ο καιρός, εμείς απ’ το ’12 

καταβάλαμε μισθώματα. Απ’ το ’12 που πληρώσαμε την παραλαβή, πληρώναμε 

μισθώματα και όταν πληρώσεις τα μισθώματα και δίναμε 60.000 κάθε εξάμηνο, 

τώρα έχουμε φτάσει στα εκατόν… 

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Επειδή δε θέλω να απαντήσω, πείτε μας, ποιος παρήγγειλε την 

Κυματική Μελέτη; 

ΤΕΦΑΣ: Εμείς. 

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Α, πολύ ωραία, εντάξει. Άρα δηλαδή το Λιμενικό Ταμείο αποφάσισε 

με δικιά σας Κυματική Μελέτη; 

ΤΕΦΑΣ: Περιμένετε. Μη βιάζεστε! Γι’ αυτό είμαστε εδώ, δε θέλετε ενημέρωση;  

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Μα σας κάνω μια απλή ερώτηση. 

ΤΕΦΑΣ: Κύριε Πρόεδρε, κάνουμε Κυματική Μελέτη, κάνουμε Κυματική Μελέτη και 

τη δεχθήκανε. 

 

Κάνανε, κάνανε… Λέω, κάντε μόνοι σας. Κάναν Κυματική Μελέτη μόνοι τους και 

βγάζει τα ίδια αποτελέσματα. Εσάς σας δικαιώνω, κύριε… 

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Τι να κάνω; Κι εγώ θα ήθελα να χρησιμοποιήσω τη δικιά σας, αλλά 

δεν επιτρεπόταν. 

ΤΕΦΑΣ: Καλά κάνατε, με τη δική σας πήγαμε. 

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Ακριβώς. 
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ΤΕΦΑΣ: Πήγαμε; Είχε τα ίδια αποτελέσματα; 

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Ακριβώς. 

ΤΕΦΑΣ: Μπράβο! Γιατί δεν το κάνατε δυόμισι χρόνια; 

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Δεν μπορούσα να το κάνω… 

ΤΕΦΑΣ: Δυόμισι χρόνια! Εν τοιαύτη περιπτώσει, ακούστε να δείτε, γι’ αυτό ο 

καθένας αποχωρεί, αποχωρεί απ’ τους κυρίους, γιατί θα ’πρεπε… Αλλά δεν 

μπορούμε να κάνουμε δίωξη, είναι πολιτική η απόφαση.  

Θέλετε να σας πω και "το κερασάκι στην τούρτα"; Πριν πάρουν την 

απόφαση πού θα πάει, πριν πάρουν την απόφαση πού θα πάει, κάποιοι κύριοι μας 

ζητήσανε να συναντηθούμε για να πάρουν πολιτική απόφαση. Δεν μπορούμε εμείς 

οι επενδυταί να καθόμαστε και να περιμένουμε ο καθένας να ασελγεί επάνω στον 

ιδρώτα μας. Μας φωνάξανε να κάνουμε μία κουβέντα, ότι υπάρχει εντολή του 

Δημάρχου να πάρουν πολιτική απόφαση.  

Έφυγε ο Δήμαρχος. Αυτή είναι κατάντια αυτής της πόλης, κύριοι! Κι 

ερχόμαστε να απολογηθούμε για ποιο;  

ΤΕΦΑΣ: Μετά από δύο Κυματικές Μελέτες, κύριοι… μετά από δύο Κυματικές 

Μελέτες αυτοί οι κύριοι ’θελαν να πάρουν απόφαση πολιτική!  

ΚΟΡΩΝΑΙΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, γι’ αυτό λέω. Εγώ σέβομαι τον κύριο Τέφα, αλλά 

δεν μπορούμε να μιλήσουμε για θέματα της αγωγής. Εδώ πέρα δεν ήρθαμε να 

κουβεντιάσουμε αυτό το πράγμα. Ο κύριος Τέφας καλά κάνει και λέει τα δικά του, 

εγώ δεν μπορώ να κάτσω να ακούω αυτά τώρα. Δηλαδή πρέπει εγώ τώρ ,α σ’ αυτά 

που λέει ο κύριος Τέφας, να λέω αυτό που έκανα εγώ.  

ΠΙΠΙΛΙΔΗΣ: Πρόεδρε, σε παρακαλώ επί προσωπικού!… ντροπή σας! 

ΤΕΦΑΣ: Παρακαλώ. 

ΠΙΠΙΛΙΔΗΣ: Σε ποιον απευθύνεσαι, σε μένα;  

ΤΕΦΑΣ: Τι πράγμα; 

ΠΙΠΙΛΙΔΗΣ: Μ’ αυτά που είπατε πριν εσείς, που είπατε, να πάνε στο καλό και τι… 

Κύριε Πρόεδρε, προστατέψτε μας, έλεος πια!  Τον έχετε αφήσει να μιλάει μια ώρα, 

να μας βρίζει, να μας ξευτιλίζει.  
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ΤΕΦΑΣ: Καθίστε, κύριε, να ακούσετε τα πεπραγμένα σας. Τα πεπραγμένα σας!  

ΜΠΑΪΛΗΣ: Τα ξέρω, τα ξέρω. 

ΤΕΦΑΣ: Εσύ δεν τα ’κανες; 

ΜΠΑΪΛΗΣ: Τα ξέρω. 

ΤΕΦΑΣ: Τι ξέρεις; 

ΜΠΑΪΛΗΣ: Τα ξέρω, γιατί να τα ακούσω; 

ΤΕΦΑΣ: Άμα τα ξέρεις, να ζητήσεις τις ευθύνες. Μην έρχεσαι και ζητάς γιατί 

προσφεύγω. 

ΜΠΑΪΛΗΣ: Εγώ; 

ΤΕΦΑΣ: Εσύ δε ζητάς, γιατί προσφεύγουμε; 

ΜΠΑΪΛΗΣ: Εγώ προσφεύγω; 

ΤΕΦΑΣ: Ναι. 

ΜΠΑΪΛΗΣ: Εγώ είμαι υποχρεωμένος να αντικρούσω την προσφυγή σου.  

Γιατί είναι αβάσιμη. 

ΤΕΦΑΣ: Ωραία, αυτά ποιος τα ’κανε; Ποιος μας πήγε 4 χρόνια πίσω;  

ΜΠΑΪΛΗΣ: Δε σας πήγε κανένας!  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ησυχάστε όλοι σας! 

ΤΕΦΑΣ: Ζητάω συγγνώμη για την ένταση, κύριε Πιπιλίδη. 

 

ΠΙΠΙΛΙΔΗΣ: Ναι, αλλά εδώ τώρα μας έχετε βρίσει 100 φορές  … στα 70 μας δε 

θα μας ξευτιλίζετε εσείς! 

ΤΕΦΑΣ: Ίδια ηλικία έχουμε, Λάζαρε. 

ΠΙΠΙΛΙΔΗΣ: Ντροπή σου! 

ΤΕΦΑΣ: Ίδια ηλικία. Όχι ντροπή μου. 

ΠΙΠΙΛΙΔΗΣ: Ναι, αλλά εγώ δε σου μίλησα ποτέ έτσι, όπως μίλησες εσύ απόψε.  

ΤΕΦΑΣ: Εσύ τις ήξερες αυτές τις αποφάσεις; 

ΚΥΡΛΑΣ: Επί της διαδικασίας, Πρόεδρε. 

ΠΙΠΙΛΙΔΗΣ: Σας είπα ότι η διαδικασία είναι διαδικασία, αλλά εσείς δε σέβεστε 

τίποτα. 
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ΤΕΦΑΣ: Τι; 

ΠΙΠΙΛΙΔΗΣ: Δε σέβεστε τίποτα, ούτε ηλικίες, ούτε… προσφορά, ούτε τίποτα.  

ΤΕΦΑΣ: Λάζαρε, όταν εμένα μου ζητάτε, εμένα μου ζητάνε να φτάσω στο σημείο, 

απ’ τα λεφτά που έβαλα να μπω μέσα, γιατί εσείς εδώ αποφασίζατε με τον τρόπο 

που αποφασίζατε, θα πρέπει να τα διεκδικήσω.  

ΠΙΠΙΛΙΔΗΣ: Μα εσείς είπατε ότι άλλοι παίρνουν αποφάσεις…  

ΤΕΦΑΣ: Λοιπόν, επί της διαδικασίας, κύριε Πρόεδρε.  

ΠΙΠΙΛΙΔΗΣ: Αυτό δεν είπατε; Ότι εσείς έτσι οφείλετε να κάνετε για να 

συμφωνήσετε τη σύμβαση του Οκτώβρη. Εσείς το είπατε, δεν το είπα εγώ.  

ΤΕΦΑΣ: Ξέρετε, γιατί διεκδικούμε εμείς την αποζημίωση; Ξέρετε γιατί 

διεκδικούμε; Με συγχωρείτε πάρα πολύ, την αποζημίωση τη διεκδικούμε, για να 

καταλάβουμε, γιατί εδώ ειπώθηκε ότι πρέπει να σας πληρώσουμε κι από πάνω, 

διεκδικούμε την αποζημίωση, γιατί ενώ βάσει συμβάσεως έπρεπε σε δυο χρόνια να 

φτιάξουμε το έργο, φτάσαμε στο σημείο με όλες αυτές τις διαδικασίες και με τις 

αποφάσεις που παίρνατε… 

 

ΠΙΠΙΛΙΔΗΣ: Έφταιγε η προηγούμενη Δημοτική Αρχή, η ΕΛΣΑΤ δεν έφταιγε, οι 

καθυστερήσεις απ’ το Δημόσιο δε φταίγανε; Εδώ μέσα φταίγανε ο Μπαΐλης και η 

παρέα του; 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Τέφα, μια στιγμή να μιλήσω.  

Φτάσαμε στο σημείο να μας εξηγήσετε το διαδικαστικό, γιατί γίνεται αυτή η 

αγωγή. Παρακαλώ, μέχρι τώρα έχουν λεχθεί, τα ανέχθηκα κακώς από όλους και 

από τους δικηγόρους, και από τους προλαλήσαντες όλους, και κακώς δικό μου 

που το ανέχθηκα, να γίνονται προσωπικές επιθέσεις.  

Λοιπόν, θέλω να ξαναθυμηθείτε ότι δεν αμφισβητείτε από κανέναν μας ότι το καλό 

του τόπου το έχουμε όλοι μας στο νου κι όλοι μας λειτουργούμε με αυτό ως 

γνώμονα.  
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Οπότε, παρακαλώ, σας το ’χω πει πάρα πολλές φορές, είμαστε όλοι φίλοι 

εδώ μέσα, όλοι λειτουργούμε για το καλό του τόπου, μην φωνασκείτε, μην 

φτάνετε σε υψηλά επίπεδα έντασης.  

ΚΑΤΣΙΩΤΗΣ: Κύριε Πρόεδρε, εγώ θα ζητήσω να περάσουμε σε ψηφοφορία και μία 

ερώτηση, επειδή ακούσαμε για τη σύμβαση και για τη σύμβαση "ευαγγέλιο", να 

μας δείξουνε και πού είναι μέσα στη σύμβαση αυτός ο φράχτης, που ζητάμε να 

κατεδαφιστεί. Κι άμα δεν είναι, να κατεδαφιστεί.  

Αυτό, ζητώ να περάσουμε σε ψηφοφορία, είναι το πρώτο ζήτημα, που έθεσα 

που λέει, να αντικρούσουμε την αγωγή με τη Νομική Υπηρεσία. Δεν 

αναγνωρίζουμε καμία οφειλή του Δημοτικού Λιμενικού Ταμείου απέναντι σ’ έναν 

επιχειρηματία, που έχει ευεργετηθεί απ’ την πόλη και έχει πάρει πακτωλό 

χρημάτων από το Κράτος για την επένδυσή του.  

Αυτό είναι, μπορούμε; 

 

ΦΟΝΤΑΡΑΣ: Λοιπόν, αγαπητοί συνάδελφοι, για να απαλύνουμε λίγο το κλίμα και 

να τα βάλουμε τα πράγματα σε μια τάξη, θέλω να διευκρινίσω στον αγαπητό κύριο 

Τέφα το εξής. Ότι εδώ εμείς είμαστε για να προασπίσουμε τα δικαιώματα και τα 

συμφέροντα όλων των δημοτών. Δεν είμαστε για να αντιδικούμε μαζί σας 

προσωπικά, με εσάς δεν έχουμε απολύτως τίποτα προσωπικό. Λοιπόν, και εφόσον 

θέλετε να συνεχίσετε αυτή την αγωγή, αυτά που μας λέτε εδώ, θα πρέπει να τα 

πείτε στο δικαστήριο.  

ΤΕΦΑΣ: Αυτά είναι κατατεθειμένα. 

ΦΟΝΤΑΡΑΣ: Εντάξει; Δε μας αφορούν, εμείς έχουμε εδώ αποφασίσει, εφόσον 

εσείς θέλετε να συνεχίσετε την αντιδικία, να αντικρούσουμε την αγωγή σας. 

Εντάξει, αυτά τα επιχειρήματά σας θα τα πείτε κάπου αλλού, όχι εδώ.  

ΤΕΦΑΣ: Νομίζω κι εμείς αυτό κάνουμε. Από τη στιγμή που αυτό το έργο δεν είναι 

δικό μας κι είναι της πόλης μας, αυτό κάνουμε στην ουσία.  Με διαφορετικό τρόπο, 

υπάρχει μια διαφορά. 
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ΦΟΝΤΑΡΑΣ: Όχι, όχι, κύριε Τέφα, κάνετε ένα μεγάλο λάθος, κάνετε ένα μεγάλο 

λάθος. Εδώ ζητάτε απ’ τους δημότες χρήματα.  

ΤΕΦΑΣ: Όχι απ’ τους δημότες. 

ΦΟΝΤΑΡΑΣ: Απ’ τους δημότες, απ’ το Λιμενικό Ταμείο, απ’ τους δημότες, είναι 

χρήματα των δημοτών –έτσι;– είναι τελείως διαφορετικό πράγμα αυτό.  

ΤΕΦΑΣ: Αυτό ας το κρίνουν αυτοί που θα το δικάσουν.  

ΦΟΝΤΑΡΑΣ: Ε, μπράβο! 

ΤΕΦΑΣ: Ούτε εσείς, ούτε εγώ. 

ΦΟΝΤΑΡΑΣ: … εμείς προστατεύοντας τα συμφέροντα των δημοτών, οφείλουμε να 

αντικρούσουμε την αγωγή σας, διότι αντιβαίνει στα συμφέροντα των δημοτών.  

ΤΕΦΑΣ: Εγώ το σέβομαι, εγώ το σέβομαι και καλά κάνετε.  

ΦΟΝΤΑΡΑΣ: … οπότε δεν έχει νόημα να συνεχίσουμε τον διάλογο, απ’ ό,τι 

φαίνεται.  

 

ΤΕΦΑΣ: Ναι, αλλά όμως εδώ ακούστηκαν και φωνάξατε όλους  εμάς να σας 

ενημερώσουμε. 

ΑΝΩΓΙΑΤΗΣ: Έχετε δίκιο, έχετε δίκιο κι αυτό είναι ευθύνη της Δημοτικής 

Αγωγής. Γιατί υπάρχει μία αγωγή η οποία είναι εδώ και ενάμισι χρόνο σέρνεται, 

ένα χρόνο και δεν έχει ενημερώσει κανέναν. 

ΤΕΦΑΣ: Ναι. 

ΑΝΩΓΙΑΤΗΣ: Δημιουργεί, λοιπόν, ένα πέπλο μυστηρίου, γιγαντώνει όλους τους 

ψιθύρους που υπάρχουνε στην πόλη και τελικά τι αποδεικνύεται; Αποδεικνύεται 

ότι δε θέλει να γίνει κουβέντα. Εσείς ισχυρίζεστε ότι υπάρχουνε λάθη και 

παραλείψεις στην αγωγή σας απ’ την πλευρά των Δημοτικών Αρχών που ’χουνε 

περάσει, απ’ την πλευρά των Διοικήσεων των Λιμενικών Ταμείων. Αυτό είναι θέμα, 

που θα το κρίνει το Δικαστήριο. 

Εμάς η άποψή μας είναι κι αυτό που θέλαμε να συζητήσουμε σήμερα είναι, 

ότι ο Δήμαρχος πρέπει να δεσμευτεί ότι θα αντικρούσει την αγωγή! Αυτό, τίποτα 

άλλο, τίποτα παραπάνω. Όλα τα υπόλοιπα είναι ζητήματα ιστορίας.  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Συγγνώμη τώρα, δεν κατάλαβα! Δεν κατάλαβα και πάμε στο 

ευτράπελο αυτή τη στιγμή. Υπάρχει πιθανότητα να μην αντικρουστεί η αγωγή;  

ΦΟΝΤΑΡΑΣ: Πρόεδρε; Συγγνώμη, Πρόεδρε, υπάρχει ένα μεγάλο ρίσκο στην 

εξέλιξη του θέματος με τον τρόπο που διαλέγει η Αρχή του Λιμενικού Ταμείου να 

προχωρήσει την υπόθεση και αυτό μας το είπε ο κύριος Τάσσης , με την 

πραγματογνωμοσύνη και τα λοιπά. 

ΚΥΡΛΑΣ: Έχουμε τη Νομική Υπηρεσία, που μας λέει ότι αντικρούεται. Μας λέει ότι 

αυτό που κάνετε εσείς είναι επιζήμιο. 

ΦΟΝΤΑΡΑΣ: Άρα μπορεί η μεθοδολογία να είναι λάθος. 

ΚΥΡΛΑΣ: Να το αντικρούσουμε, να το ψηφίσουμε να τελειώνουμε.  

ΦΟΝΤΑΡΑΣ: Με τα λόγια να λέμε το αντικρούουμε και στην πράξη να λέμε ότ ι 

συμφωνούμε. 

ΤΕΦΑΣ: Κύριε Πρόεδρε, να ολοκληρώσω; Κύριε Πρόεδρε, να ολοκληρώσω; Κι 

εσείς θα κάνετε ό,τι θέλετε. 

Το δεύτερο κομμάτι, το οποίο καθυστέρησε το έργο ήτανε ο οικίσκος της 

ΔΕΗ, δηλαδή πράγματα πολύ μικρά και ασήμαντα, 13 τετραγωνικά οικίσκος 

κάναμε ενάμισι χρόνο. Σύμφωνα με τη σύμβαση, που σας είπα, αναφέρεται μέσα 

τι κτιριακές εγκαταστάσεις έχει η μαρίνα.  

Εμείς εξαντλήσαμε όλους τους όρους δόμησης και βάλαμε τα κτίρια, όπως 

ορίζονταν στην Προκήρυξη κι είχαμε υποχρέωση και στη σύμβαση. Έχουμε δύο 

υποσταθμούς της ΔΕΗ, οι οποίοι είναι μέσα εκεί. Η ΔΕΗ όμως, για να φέρει το 

ρεύμα της, έχει κανόνες. Αν δεν το προβλέψατε εσείς, εμείς δεν είχαμε κανένα 

λόγο, θα ’πρεπε να βρείτε τον τρόπο η ΔΕΗ να φέρει το ρεύμα. Εμείς την 

πληρώσαμε 120.000 την παροχή, λέμε, φέρτε το. Λέει, εμείς πού θα το βάλουμε; 

Σε συνεργασία κι αφού πιεστήκαμε πολύ απ’ το Λιμενικό Ταμείο να το φτιάξετε 

εσείς, εμείς το πληρώσαμε και δεν είναι μέσα στις εγκαταστάσεις μας, είναι έξω 

απ’ τις εγκαταστάσεις μας.  

Κι αφού πιεστήκαμε πάρα πολύ, ξέρετε τι μίσθωμα πληρώνουμε γι’ αυτό, 

κύριε Πρόεδρε, τα 13 τετραγωνικά; 17 ευρώ το τετραγωνικό τον μήνα. Απέναντι 
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από μας ως Λιμενικό Ταμείο έχουν νοικιαστεί δυο χώροι για αυτοκίνητα, ξέρετε 

πόσο νοικιάζονται; 5 ευρώ το τετραγωνικό το χρόνο! Αυτή είναι αντιμετώπιση;  

Γιατί, να σας ζητήσω συγγνώμη για τον τόνο της φωνής μου, αλλά αυτού 

του είδους τις αδικίες δε νομίζω να τις θέλει κανένας άνθρωπος όπως και να το 

λένε κι όποιος και να είναι. Πληρώσαμε 17, διότι υποκύψαμε στην πίεση και στον 

εκβιασμό, κι όταν λέγαμε, μα έχετε κάνει μισθώσεις, έχετε παρόμοιες, η ΔΕΗ έχει 

και άλλα τέτοια συστήματα που παίρνει ρεύμα. Όχι, λέει, αυτή είναι η τιμή, και το 

πληρώσαμε, γιατί θέλαμε να πάρουμε ρεύμα, καιγόμαστε! Είχαμε φτάσει το έργο 

να το ολοκληρώσουμε και δεν είχαμε ρεύμα να δουλέψουμε. 

Προσπαθώ να σας πω ότι αυτή τη στιγμή για μια ακόμα φορά ως εταιρεία κι 

ως επενδυταί, κύριοι, αναγκαζόμαστε να είμαστε σε μία βάσανο, γιατί διεκδικούμε 

αυτά που χάσαμε. Εσείς να τα αντικρούσετε, εμείς ούτε τα λεφτά μας λείψανε, 

ούτε είχαμε πρόβλημα να κάνουμε το έργο. Έγινε αυτό που έγινε, ήρθατε και το 

’δατε προεκλογικά, κύριοι, είδατε κάτι που δεν κάναμε; Ας έρθει να μας ελέγξει 

κάποιος, αυτό δεν είναι σωστό. Να δεχθούμε ρήτρα, πέναλτι, ποινές.  

Νομίζω κάναμε ένα έργο, το οποίο είναι στολίδι για όλη την Ελλάδα, έχουμε 

πάρει 5 άγκυρες! Όλοι μας εμείς, αν θέλουμε να πάμε μια κοινωνική εκδήλωση, 

εκεί την πάμε όλοι. Και δεν είναι δικό μας, έχει περάσει η ιδέα, ο επενδυτής κι ο 

επενδυτής. Ποιος επενδυτής; Ποιος επενδυτής; Είναι ένα ακίνητο του Ελληνικού 

Δημοσίου που είναι μισθωμένο.  

Αυτό όμως δεν έχει καμία αξία, δε βγαίνουμε, κύριοι, δεν μπορεί, δε βγαίνει 

το έργο, μία δαπάνη που έχει αυτή τη στιγμή εξαντλήσει τα μισά χρόνια. Πώς θα 

βγάλετε, κύριοι; Οι περισσότεροι από σας είστε επιχειρηματίες, εσείς θα κάνατε 

ένα έργο τέτοιο, που δε θα απέδιδε; Δηλαδή τι κάναμε το έργο, για να γίνουμε 

καραμουρτζούνηδες; Κάνουμε αυτό που μπορούμε να κάνουμε, να προσφέρουμε, 

όπου μπορούμε να προσφέρουμε, το κάνουμε, αλλά το έργο όμως για να βγει και 

να αποδώσει και να συνεχίσει να συντηρείται, πρέπει να έχει αυτά τα λεφτά. 

Δηλαδή είναι παράλογο.  
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Καλά κάνετε εσείς, αποφασίστε, αντικρούστε το, όμως όταν ερχόμαστε και 

ζητάτε ενημέρωση, κύριοι, θα ’θελα να σας παρακαλέσω όλους σας, όταν 

συζητάτε τα θέματα, να ζητάτε κι ευθύνες γι’ αυτά που δε γίνονται. Εγώ δεν 

άκουσα μια φορά κάποιον σ’ ένα Δημοτικό Συμβούλιο, σ’ όσα ήρθα, να 

καταλογίσει σε κάποιον. Δεν το κάνατε αυτό, γιατί δεν το κάνατε αυτό, τι 

συνέπειες θα έχουμε;  

Δηλαδή εσείς δεν έχετε…; Τώρα που ήρθαν οι συνέπειες, τώρα όλοι έχετε 

αφυπνιστεί, και καλά κάνατε, και μπράβο σας. Γιατί όμως να φτάσουμε εδώ; 

Είχαμε κανένα λόγο εμείς να γυρίζουμε πίσω, κύριοι, να ζητάμε λεφτά; Πάμε στη 

Χίο, κάνουμε ένα έργο, ξεκινάνε, τον άλλο μήνα ξεκινάνε. Μας παρακαλάνε οι 

άνθρωποι, τι θέλετε; Ξέρετε σε πόσες μέρες πήραμε οικοδομική άδεια; Σε δύο 

μέρες, κύριε Φονταρά. 

Γιατί εκεί; Το ίδιο έργο θα κάνουμε. 

ΟΜΙΛΗΤΗΣ: Δεν είχατε Κλάπα εκεί. 

ΤΕΦΑΣ: Το ίδιο έργο θα κάνουμε. Δηλαδή ας λέμε κάποια φορά κι αλήθειες, οι 

οποίες καίνε, κύριοι, ας λέμε.  

Δέχομαι την ιδεοληψία του οποιουδήποτε εδώ μέσα, είναι σεβαστή . 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Άρα καταλήγουμε σ’ αυτό, κάπου εδώ θα σας σταματήσω.  

Καταλήγουμε, λοιπόν, ότι πιστεύετε ότι το έργο δεν είναι βιώσιμο, σύμφωνα 

μ’ αυτό που γράφετε στην αγωγή στα χρόνια που εναπομένουν. 

ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ: Ωραία, να προχωρήσουμε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να προχωρήσουμε σε τι; Σε τι θέλετε να προχωρήσουμε; Σε 

απόφαση που να λέει τι; Να συμφωνήσουμε στο τι θα λέει αυτή η απόφαση; Ότι 

θα αντικρούσουμε ως Δήμος; Είναι δεδομένο.  

ΚΥΡΛΑΣ: Την απόφαση ότι θα αντικρούσουμε δικαστική τη συγκεκριμένη αγωγή…  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μα έχουμε συμβατική υποχρέωση, έχουμε υποχρέωση να 

αντικρούσουμε την αγωγή.  Ωραία. 
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ΚΑΤΣΙΩΤΗΣ: Ας έχουμε υποχρέωση, μπορούμε να συμφωνήσουμε; Είναι στην 

εισήγηση το πρώτο δεδομένο, την έχετε όλοι την εισήγηση. 

ΦΟΝΤΑΡΑΣ: Να προσθέσουμε στο πρώτο δεδομένο ότι θα την αντικρούσουμε . 

ΚΑΤΣΙΩΤΗΣ: Συγγνώμη, συγγνώμη, μην τα μπερδεύετε πάλι. Εδώ πέρα οι 

Νομικοί ήτανε πολύ συγκεκριμένοι, είπαν ότι έγιναν τρομερά λάθη . 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Να διευκρινίσουμε όλοι ότι, οποιαδήποτε απόφαση του Δημοτικού 

Συμβουλίου δεν είναι δεσμευτική επί του Λιμενικού Ταμείου. Να το ξεκαθαρίσουμε 

εκ των προτέρων, a priori αυτό, για να μην έρθουμε a posteriori να ζητάμε άλλα 

πράγματα. 

ΚΥΡΛΑΣ: Κύριε Πρόεδρε, είναι αυτονόητο ότι θα αντικρούσουμε, γιατί να 

αποφασίσει διαφορετικά το Δημοτικό Λιμενικό Ταμείο;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μα δε θα αποφασίσει διαφορετικά. 

ΝΙΤΣΑΣ: Μετά απ’ αυτή τη συζήτηση που έγινε, εγώ στέκομαι και θετικά και με 

τον επενδυτή, αλλά και με τους αγαπητούς συναδέλφους, που αγωνιούνε για τα 

συμφέροντα των δημοτών. Και στο κάτω-κάτω αυτός είναι ο ρόλος μας κι αυτός 

θα έπρεπε να είναι ο ρόλος και της Δημοτικής Αρχής.  

Αποδείχθηκε απ’ την τοποθέτηση του Προϊσταμένου της Νομικής Υπηρεσίας, 

κι εγώ εξέλαβα μία ξεκάθαρη απάντηση, ότι, όταν θέλουμε να διαφυλάξουμε τα 

συμφέροντα του Δήμου, ρωτάται και δεν ρωτάται κατά το δοκούν.  

Εγώ προτείνω, κύριε Κατσιώτη, να αποσύρετε όλες τις ερωτήσεις και να 

πάμε σε μόνο μία. 

Σε μία, να αντικρούσουμε την αγωγή με τη Νομική Υπηρεσία του Δήμου και 

όποιων άλλων συμφωνήσουνε, δεν αναγνωρίζουμε καμία οφειλή του Δημοτικού 

Λιμενικού Ταμείου Πρέβεζας και στοπ.  

ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ: Αυτό μόνο. 

ΚΑΤΣΙΩΤΗΣ: Αυτό έβαλα κι εγώ, πάμε να ψηφίσουμε όλοι… 

ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ: Ωραία. 

ΝΙΤΣΑΣ: Και η Λιμενική Αρχή ας κάνει ό,τι θέλει. 



 

75 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Λοιπόν, σας άκουσα πάρα πολύ καλά. Οτιδήποτε έρχεται ως αγωγή 

και ως δικάσιμο, δεν έχω δει ποτέ στα 4 χρόνια να μην αντικρούουμε τέτοιες 

περιπτώσεις αγωγών. Όπως αντικρούσαμε, νομίζω, και την περίπτωση –δεν είναι 

κι ο κύριος Τάσσης εδώ, αλλά μπορεί να με βοηθήσει κι ο κύριος Τέφας– την 

περίπτωση μιας… στα Διοικητικά Δικαστήρια δεν έχει εκδικαστεί τώρα τελευταία 

σχετικά με την πρώην Πρόεδρο του Λιμενικού Ταμείου;  

ΤΕΦΑΣ: Ναι. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν έχετε…; Δεν καταδικαστήκαμε; 

ΤΕΦΑΣ: Καταδικαστήκατε. 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η πρότασή μου είναι η εξής, δεν αποφεύγουμε να μη φέρνουμε στο 

Δημοτικό Συμβούλιο για ψήφιση και συζήτηση, όταν έχουμε κάτι πολύ σημαντικό 

για τέτοια σημαντική υπόθεση στα χέρια μας ως γνωμοδότηση.  

Το θέμα της γνωμοδότησης. Είναι ένας από τους πολύ καλούς Νομικούς και 

Τεχνικούς Συμβούλους, που δώσαμε ως Λιμενικό Ταμείο να μας πουν τη γνώμη 

μας, να μας γνωμοδοτήσουν επί του θέματος. Δεν είναι εύκολο να παίρνουμε και 

να λέμε, να αντικρούουμε σε κάτι, όταν δεν έχουμε κάτι στα χέρια μας.  

Δεν αποφεύγω να το φέρω στο Δημοτικό Συμβούλιο, γιατί είμαστε και σε 

μία περίοδο της αλλαγής της Δημοτικής Αρχής, μια περίοδος ενός Δημοτικού 

Συμβουλίου, που εδώ δε δεσμεύεται –μας διάβασε ο κύριος Πιπιλίδης πριν– δε 

δεσμεύεται η Δημοτική Αρχή για Προϋπολογισμούς που παίρνουνε και τεχνικά 

Προγράμματα.  

Η υπόθεση αυτή, όταν κι αν ακούστηκε σήμερα, θα έρθει στο Δημοτικό Συμβούλιο 

και θα έρθει την κατάλληλη στιγμή. Εγώ απόφαση χωρίς τη γνωμοδότηση, δεν 

μπορώ να πάρω, συζητήθηκε το θέμα… 

ΝΙΤΣΑΣ: Κάνε την πρόταση και να μπει σε ψηφοφορία. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Η πρότασή μου, η πρότασή μου είναι, για να μιλάμε σοβαρά. 

Έρχεται η γνωμοδότηση, έρχεται… περνάει απ’ το Δ.Σ. του Λιμενικού Ταμείου, 

έρχεται εδώ στο Δημοτικό Συμβούλιο και με τους Νομικούς του Δήμου, αλλά και 
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με οποιονδήποτε Νομικό, με οποιονδήποτε Νομικό έξω, που έχει τη δυνατότητα σε 

τέτοιες περιπτώσεις να λαμβάνει γνώση, παίρνουμε την απόφαση. Κι αυτό θα γίνει 

πολύ σύντομα και θα γίνει μέσα στο Γενάρη, γιατί, γιατί μέσα στο Γενάρη; Γιατί 

λήγει και η προθεσμία της γνωμοδότησης. 

Οπότε, οποιαδήποτε απόφαση που παίρνεται σήμερα, που ελέγχεται και από 

την Αποκεντρωμένη και για πολλούς, εγώ δε συμμετέχω και θα είμαι εγώ, που θα 

φέρω στο Δημοτικό Συμβούλιο και το τι θα πρέπει να κάνουμε και να κινηθούμε.  

ΦΟΝΤΑΡΑΣ: Συγγνώμη λίγο. Τροποποίηση της απόφασης, άμεση εμπλοκή της 

Νομικής Υπηρεσίας του Δήμου στην υπόθεση. Να το ψηφίσουμε τώρα, άμεση 

εμπλοκή! 

ΔΑΡΔΑΜΑΝΗΣ: Η οποία είναι εκτελεστή αυτή;  

ΦΟΝΤΑΡΑΣ: Να είναι απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου για άμεση εμπλοκή 

στην υπόθεση. Το βάζω στην ψηφοφορία. 

ΝΙΤΣΑΣ: Να μπει σε ψηφοφορία. 

ΔΑΡΔΑΜΑΝΗΣ: Αποχή, φεύγουμε. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κύριος Δήμαρχος είχε πρόταση, να έρθει το θέμα με πλήρη 

γνωμοδότηση και να… 

ΝΙΤΣΑΣ: Όχι, χωρίς γνωμοδότηση να ορίσουμε… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Εγώ λέω την πρόταση του κυρίου Δημάρχου, έχετε δυνατότητα να 

την ψηφίσετε ή να μην την ψηφίσετε. 

ΝΙΤΣΑΣ: Του κυρίου Γεωργάκου; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι.  Ο κύριος Δήμαρχος είπε, να έρθει το θέμα στη νέα Δημοτική 

Αρχή με πλήρη στοιχεία και να εκπροσωπηθεί ο Δήμος απ’ τη Νομική Υπηρεσία και 

από οποιονδήποτε άλλο Νομικό θα μπορέσει να είναι αρωγός της Νομικής 

Υπηρεσίας. 

ΝΙΤΣΑΣ: Την πρόταση, είπαμε να καλέσουμε τη Νομική Υπηρεσία του Δήμου 

άμεσα να λάβει γνώση της αγωγής, να πάρει θέση, να πάρει θέση, αν μπορεί να 

αντικρούσει, ναι, ναι. 

ΚΥΡΛΑΣ: Αντικρούουμε την αγωγή, άμεση εμπλοκή της… 
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ΝΙΤΣΑΣ: Να αντικρούσει την αγωγή, χωρίς γνωμοδότηση, είναι σημαντικό…  

ΚΥΡΛΑΣ: Αντικρούουμε την αγωγή, άμεσα εμπλοκή της Νομικής Υπηρεσίας…  

ΜΠΑΪΛΗΣ: Ζητάμε να αντικρουστεί η αγωγή και να παραστούν οι Νομικοί 

Σύμβουλοι του Δήμου Πρέβεζας. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία. Ο κύριος Μπαΐλης, η πρόταση του κυρίου Μπαΐλη, ζητάμε να 

αντικρουστεί η αγωγή και να παραστεί η Νομική Υπηρεσία… 

ΝΙΤΣΑΣ: Με άμεση εμπλοκή… 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Με την υποστήριξη της Νομικής Υπηρεσίας, για να σας το θέσω έτσι.  
 

 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος  ζήτησε από τα μέλη του Δ.Σ.  να αποφασίσουν σχετικά. 

…………………………………………………………………………………………………......................................... 

Αφού έγινε διαλογική συζήτηση και το δημοτικό συμβούλιο έλαβε υπόψη του: 

➢ τα προτεινόμενα σχέδια ψηφίσματος,  

➢ την πρόταση του κ. Προέδρου, 

➢ τις διατάξεις των άρθρων 75, 93, 95, 96 & 97 του Ν.3463/2006 ΦΕΚ 

Α΄114/8.06.2006, (Δημοτικός Κοινοτικός  κώδικας), 

➢ τις διατάξεις  των  άρθρων 65, 66, 67, 68, 69 & 94 του Ν.3852/2010 (ΦΕΚ 87 

Α΄7.06.2010), όπως ισχύουν σύμφωνα με τα άρθρα του ν. 4555/2018 (ΦΕΚ 133Α'), 

➢ την ΥΠ. ΕΣ. εγκ. 375 / 39167 / 02.06.2022, 
➢ την ΚΥΑ – 429/12.03.2020, 
➢ τις διατάξεις του Ν. 4940/2022 (ΦΕΚ 112 Α’), 
➢ την ΥΠ.ΕΣ. εγκ.– 488/35496/25.04.2023, 
➢ τα ηχογραφημένα και απομαγνητοφωνημένα πρακτικά της παρούσας. 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ   ΟΜΟΦΩΝΑ  
 

Να αντικρουστεί η αγωγή με άμεση εμπλοκή της νομικής υπηρεσίας του Δήμου Πρέβεζας επί 

της αγωγής της Μαρίνας. 

 

 

Ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Αργυρός Λεωνίδας, δήλωσε ΠΑΡΩΝ,  αλλά η ψήφος του δεν 

λαμβάνεται υπόψη κατά τις διατάξεις του άρθρου 74 του Ν.4555/2018, την ΚΥΑ 

426/77233/13.11.2020 (ΑΔΑ:6ΩΚΛ46ΜΤΛ6-ΥΔ4) και την ΥΠ.ΕΣ. εγκ. 

375/39167/02.06.2022. 

 

 

Η απόφαση αυτή έλαβε αύξοντα αριθμό  424/2023. 
 

 

 

Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το πρακτικό αυτό, υπογράφεται: 
 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ. 
 

 

 

ΛΕΩΝΙΔΑΣ ΑΡΓΥΡΟΣ 


